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Help! 

 

I am the son of King George VI of England who died or killed in 1952, and I was born 1949/1950 in 

England, yet I am forced to be a refugee with fake ID in Holland. 

I was kidnapped several times in my life, tortured, physically disfigured enable to alter my look and 

brain washed over and over again since 1959, so I may not find out who I am. 

Since my childhood I am being persecuted and prosecuted in one way or another, and always forced to 

live under controlled environment of my persecutors and kidnappers. 

Today I know who is my father and why and by whom I am being persecuted my entire life. 

I ask you kindly for your help, because it does not only concern me, but it also concern many as well 

as all of my stolen children. All my children are stolen or kidnapped. Please be patient until you read 

the entire letter enable to have better understanding of my and your situation. The prove of my claim is 

sorted as following, 

  

 

1. Brief introduction 

2. My kidnapping, my fake family and life  long persecution 

2.1. To Damascus, Syria in 1959 

2.2. To Cairo, Egypt on January 1960 

2.3. To Munich, Germany on 10.10.1969 and on 15.1.1970 

2.4. To Connecticut and Texas, USA on 10.10.1986 

2.5. To Amsterdam, Holland on 11.2.2001 

2.6. Summary of my research and findings since 2002 and until today over my family 

3. Crimes performed by my family 

3.1. Drugs 

3.2. Prostitution and Slavery 

3.3. Child Kidnapping and molestation 

3.4. Terrorism 

3.5. War crimes 

3.6. Summary of other crimes 

3.7. World Trade Center Bombing on 11.9.2001, which was planned and performed by my 

kidnappers 

 

 

CC = Copies to: 

 

Australia: Police 

Canada: Police 

England:  Scotland yard 

England:  Government members of the upper and lower house 

Germany:  Bundes Criminal Amt 

Germany:  Bundes Verfassungsschutz 

Germany:   Bundes Tag and Bundes Rat members 

Holland:  My Attorney  

Holland:  VVN and Dutch INS 

USA:   INS, FBI  

USA:   Congress and Senate members 

And others: Interpol 
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-1- Brief Introduction 

 

I charge accuse and file a report/complain about my kidnappers and persecutors who build a very large 

and dangerous international crime organization, whereby some of them pretend to be Mafia, and may 

be they are. 

 

I am being persecuted by Baroudi, Bdeir, Malas, Alami, Kheir, Mufleh, Muasher, Barghoti, 

Musheel/Mesheel and other families from the Middle East and by Bush, Rockefeller, Kennedy, 

Quandt, Porsche, Windsor and other families from Europe and USA, and I did not know why, and 

since 7 years I am isolated and locked up  between jails and refugee camps in USA, Germany and 

Holland. In this time I recognized that all my personal documents/identification are fake since at least 

1959, and I was brain washed over and over again since 1959, so I may not find out who I am. Yet I 

found out, and thanks to many help, of partly unknown people. And this is who I am: my Name is 

George alias Michael N. Najar alias Mohamad Nuzhat Najar alias Zizo alias Nani, and I am the 

biological son of King George the sixth and semi-brother to queen Elizabeth II and fake son to George 

H. W. Bush and fake brother to George W. Bush. In the following I will explain. 

I was born in England around 1949 and my father King George VI placed me some times in 1949/1950 

in the care of my older half brother and ex-USA-President George Herbert Walker Bush in USA, 

enable to be a citizen of USA by falsifying my birth place, and grow up to fulfill the family plan. 

After my father died (killed) in 1952, George H.W. Bush and his friends/allies get disposed of me, 

because, I am the only official legitimate son of King George VI next to his official daughters Princess 

Margaret Countess of Snowdon and Princess Elizabeth the current queen Elizabeth II, and therewith I 

am the legitimate King of England. Is it true?  I don´t know, but this is what it my life history and 

situation since 1959 shows, and some persons in England including the current queen Elizabeth get 

disposed of me as follow:  

In 1959 they took me to Damascus, Syria where they control the country and have a hospital where 

they perform illegal human experiments and cosmetic surgeries among others on children. There they 

performed on two children cosmetic surgery, on the son of Efikar Kheir alias daughter of Elizabeth 

Bowes-Lyon alias Queen Mom, they adjusted his look to my look and disfigured my look among 

others through illegal hormones that causes hair grows all over the body and disfigure the area where 

injected. Then they wiped off my memory completely, There after I had total amnesia, I could not talk, 

walk, understand or do any thing a 9-10 years old can do. Therewith, mentally I was just born in a 

body of a 10 years old. Also my  duplicate they adjusted his look and height, because he was 10-15 

CM shorter than me, and that is why he could not walk at all but was always on the floor and he still 

have problem walking until today. We stayed in Damascus until January 1960 until we recovered of 

the surgery and I gained some child experience, because I had no more memory. Then they took me to 

Cairo, Egypt and placed me in school called AAL Saud, as if I am in second grade/class and 7 years 

old, but the school refused due to my lack of knowledge and language, and placed me as a 7 years old 

in first grade/class but I was 10 years old and no one complained. They took the other one to USA to 

replace me, which is now George W. Bush the current USA president. Since then I am being 

persecuted and being prevented of being free or even advance in life. 

My persecutors have ESP = Extra Sensory Perception, a combination of senses such as Telepathy, 

Telekinesis and other, with which they manipulate people, enslave them and control them as they did 

to me in the last 50 years. But some one unknown was/were teaching me in the last seven years how 

some people use their ESP, I guess some of whom was/were teaching me are my stolen children. And 

with using force ESP upon me I was tortured, raped, and constantly moved from place to other, from 

job to other so I may not have time to think. So I was born in England, taken to USA, England, Syria, 

Egypt, Germany, again USA, 4 years Connecticut and 10 years Texas, and now in Holland after they 

stole letterly every thing I ever had, include friends and children. 

I never recognized any one or any thing in my life because they kept me letterly as slave of their need. 

I had no logic or memory to rely on because they always forced me to move, and therewith my brain 

could not gather any life experience, but rather was busy to find a way out of some thing I don’t 
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understand, because I was too busy finding a way to survive in the constantly new environment with 

people trying to pretend to be my friends and trying to help me, but in reality they were pushing me 

deeper in a hole I can’t get out off, even today. And since they controlled me with ESP, I was not only 

prevented to ask for help, but also to recognize that I am in deepest trouble and therewith in need for 

help out of their life long trap. Today I am locked up in a refugee camp in Holland, and since 2002, I 

am trying to understand what is going wrong in my life, yet I am being prevented constantly by ESP 

not to understand, and even my sleep is being manipulated in that they wont let me sleep continuous 6-

8 hours a day, but rather once every a few weeks I can have 1-2 nights good sleep. Otherwise I have 

constantly interrupted sleep so that I in average have only 2-4 hours daily sleep for weeks at a time. 

And this makes me tired always want to go to sleep, can’t concentrate and very aggressive, or I am 

forced to live with others who keeps me busy with force of understanding my problems. 

 

The following is the prove of my claim that thousands of persons will confirm, each, one thing or 

another or more. 

 

-2- My kidnapping, my fake family and life  long persecution 

I cant remember any thing prior to 1959. I rely completely on what happen to me from 1959 and until 

today, trace it backward to my birth, and therewith is the summary of the memory gap between 1949 

and 1959 automatically filled. In order to explain every thing I would letterly need thousands of pages, 

and in order to make it as brief/short as possible I will limit my letter to high light of facts of my life 

that are verifiable. For me, my life started after I became conscious after they wiped of my memory in 

1959, and exactly here I will start describing and listing the persons around me and what they were 

doing at that time, because most of them are famous and therewith it is verifiable. However, I base 

some of my knowledge on photographs the I found in the following: 

1. Book about Adolf Hitler in Berchtesgaden, Germany that I found in summer 2005 

2. Book describing the tragedies and success of the US family Kennedy 

3. Time Magazine issue of 27.12.2004 containing a semi-family-tree of US president George W. 

Bush 

4. Internet in particular the following: 

4.1. Wikipedia.org 

4.2. Google.com 

4.3. Worldroots.com 

4.4. IMBD.com 

4.5. and others 

5. and others not major sources 

and since I have seen many falsification in my life including on the Internet, I am not sure of the 

validity of some of my findings, because I don’t trust the data any more, but I trust the gene and the 

situations that I have seen in the past, that can’t be changed today any more, even we lie about it, it is 

solid and not modifiable. Therewith I base my knowledge on situations in the past, gene, and 

photographs. 

 

 

-2.1- To Damascus, Syria in 1959  

I found myself in Damascus, Syria, in a large 3 rooms luxury house rented of our neighbors 

Qiasy/Kaisy/Casy in a small village just out side Damascus called Maazeh/Maazah, exact address is 

Maazeh Zugag Al-Sakher by Kiwani, 50 meters to the right of our house there was a well flowing 

through a big and constant open faucet, they called it Fijji/Fijjeh/Fegge . There was a water channel 

direct beneath our huge balcony/Terrace, and we can see Mount Muhajereen (the Immigrant 

Mountain). In front of our house there was Railroad Tracks/Train. Our Neighbors were Kaisy, 

Bdewee, Al-Adem/Adam and allegedly an old Jewish couple. 100-150 meters to the right of the house 

lived my alleged aunt next to a very modern Hospital, American/European style. The entire village 
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was a farm land, Kipuz  like, but hidden between man build walls. In our household lived only 3 

persons as follow: 

1. My fake mother alias Hayat Baroudi alias twin sister of queen Elizabeth II, she hardly worked in 

her life 

2. My fake sister Fadia Nagar, who today live in England. 

3. Me 

100-150 meters there was my fake aunt’s house next to the Hospital, the house was Dutch/English 

style, luxury house with approx. 8-10 rooms. Those were the member of the house hold: 

 

4. Eftikar Kheir alias daughter or sister of Elizabeth Bowes-Lyon alias queen  Mom the mother of 

queen Elizabeth II. And she looked like her twin sister. Eftikar Kheir owns several ranches/farm 

land for opium and other drugs, which were located next to her house and in other locations out 

side Damascus, which was administered, among others, by her sons Fikrat Kheir and partially by 

Farhat Kheir. 

5. Her alleged oldest daughter lived not far in a separate house as follow: 

5.1. Farihat Kheir alias Sofia Loren the famous Italian actress was around 25 years old 

5.2. Her alleged husband alias Stavros Niarchos the famous Greek Billionaire and ships owner, 

he owned several drug farms and was 30-40 years old 

5.3. A few children that I forgot their names and amount, many of them are in USA and Europe 

6. Farhat Kheir alias William H. T. Bucky Bush the brother of the Ex-USA-President George H. W. 

Bush, and was over 25 years old 

7. Faihaa Kheir alias Hidden sister of Cathleen Kennedy and was over 20 years old 

8. Fikrat Kheir alias son of George H. W. Bush with Sofia Loren was over 17 years old 

9. Fareed Kheir alias the current USA president George W. Bush. Fareed was approx. 4-5 years 

younger than me, he was definitely born in 1953/1954, and was not able to walk. He used to sit 

always on the floor beside his mother Eftikar Kheir and hold on to her feet. He could not walk even 

he was 5-6 years old, and this is due to the surgical procedure they performed on his legs to make 

him as tall as me. 

10. Fatina Kheir, which I did not see but I heard of her in 1960s, was allegedly born in 1959/1960 is 

the daughter of one of these persons: William H. T. Bucky Bush or George H. W. Bush or George 

W. Bush 

 

Downtown Damascus, direct in the center, lived my alleged grandfather and his family, These are the 

members of my grand fathers  house, which was Spanish style and very luxury build and contents, all 

the children were adults above 30 years old and they were not the biological children of my fake 

grandfather, but rather they were set together in around 1958/1959 as if they were a family, it is very 

obvious to me today, that they moved to that house recently maybe a few month or at the most 1 year 

prior to 1959, and that is why all adults, who are married and are all originated from England and 

USA, still live their including their children and with their fake parents: 

11. My fake grandfather: Kamel  Baroudi alias unknown (disguised) my guess he is Spanish royalty 

member and/or is Adnan Khashogi before cosmetic surgery or his father 

12. My fake grandmother: His wife Samiyath Khayat alias Queen Mary of Teck the wife of my 

biological grand father King George V who allegedly died in 1936 and she allegedly died in 1953, 

which is a lie. 

13. Oldest son: Mamdoh Baroudi alias either king George V himself or his son that looks very much 

like him and looks like Adolf Hitler (also son of King George V), only taller. He lived two 

identities in the same time, one in Damascus, Syria as Mamdoh Baroudi, married to a younger 

woman with two children, the daughter Hiyam Baroudi 20 years old alias daughter of the English 

comedian Charley Chaplin, and the son Dr. Basam Baroudi 20 years old  alias an English Royalty 

son. The second identity is Jameel Baroudi alias his own cousin in Cairo, Egypt, married and had 

4-6 daughters, one of them is the famous Egyptian actress Shams Baroudi, who was married to a 

Prince, the son of the King of Saudi Arabia. And she is the biological sister of Najlaa, also in 
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Cairo, the daughter of General Ahmad Saleh Sulaiman, an American/English Royalty related to 

Bush, Rockefeller and Windsor. And both Najlaa and Shams are the hidden Biological daughters 

of Adolf Hitler and Eva Braun 

14. Second Son: Badeaa Baroudi alias Joseph P. Kennedy Junior the brother of ex-USA president John 

F. Kennedy, who allegedly died in a plane accident in 1944. It is a lie, he was working for 

Military/Navy/Air force Intelligence and went undercover among others to Damascus, Syria. He is 

in reality the biological son of Kaiser Wilhelm. He was married to his biological sister, because she 

looked just like him, just shorter. He had at that time two sons, Bashaar and Basel Baroudi 10 and 

12 years old and later Saamr Baroudi who is also married to a Pilot of the Syrian Airline. And that 

is the official version, but in reality he has my guess and estimate based on findings of the family 

pattern and my experience possibly several hundred children, which it sound unbelievable but it is 

fact. In 1969 I saw him last. Some of his hidden children are: Olivia Newton Johns, George 

Lazenby (of Rose Fitzgerald Kennedy his fake mother) in Australia, Pierce Brosnan (his grand son 

of George Lazenby) and John Travolta in USA. 

15. Third son: Jalal Baroudi alias unknown I guess he is Spanish Royalty member, he was married and 

his wife was either pregnant or pretend to be. In 1980 he had in Geneva, Switzerland one son 

called Hasaan Baroudi 22 years old, and 3 daughters one of them called Rima Baroudi 24 years old 

who married to a Swiss man and allegedly moved to Paris, France, and the other two 12 and 13 

years old are unknown to me. He was working allegedly as Syrian diplomat from 1960 and until at 

least 1986 where they kidnapped me to USA and lost contact to the rest of the world. As a 

diplomat he was all over the world, where he also have many hidden children in countries where he 

was such as Syria, Egypt, Italy, Germany, Brazil, Switzerland, Russia, Japan where he officially as 

diplomat stayed more than one year. One of his sons (or brothers) is the USA actor Steven Segal. 

16. Fourth son: Jawdat Baroudi alias exact identity is unknown, I just know for sure he is the son of 

Fuad Khayat, and Fuad Khayat is son of John D. Rockefeller/Porsche. He was married several 

times until 1980. He was an attorney in Damascus in partnership with his friend Rashad (Richard) 

Ganaan/Janaan, who is 100% American, around 30-40 years at that time, 90 KG, 180 CM and 

letterly constantly a cigarette in his mouth. Later Jawdat allegedly became also a Syrian diplomat 

until 1966/1968, then went to Saudi Arabia. He has a son of his first wife of the Family Kabani 

named Hani Baroudi who lives in USA since 1991/1992, but he is not his son, rather he is the son 

of his first wife with her brother and that is why he looks very much like his father and mother of 

the family Kabani. I get to know Mr. Kabani close and well in the beginning of 1960 in Cairo 

Egypt, because he was the one who operated on me and Fareed Kheir alias George W. Bush and 

that is why he was checking on me once a while until my fake sister married Dr. Alaa Ali, who 

took over this responsibility, and all this with out me noticing. This Mr. Kabani is in reality 

Lawrence S. Kubi a doctor working for the Rockefeller Medical Research Center in New York, 

NY, USA until at least 1957. Jawdat has also uncountable hidden children, some of them are 

Essam Shawki, my fake nephew in England and the USA actor Mel Gibson and one of the current 

Rockefeller US-Senators, he is also related to the Australian actor Rod Taylor. 

17. Fifth son: was not present and I never saw him in 1959, I was just told about him later which is Dr. 

Farzat Baroudi lives in Hamburg, Germany, alias son of the English actor Louis Jordan and brother 

to the American actor Clint Eastwood, English Actor Jeremy Iron, Dr. Wolfgang Huber the 

chairman of the Evangelical Churches of Germany, and either father or older brother to Prince 

Edward the official son of queen Elizabeth II. He has ESP and is a vicious, cruel man with shady 

friends, such as the son of Shukri Kuwaitly the ex-president of Syria and half brother to Adolf 

Hitler, and friend to Mr. Akaad, a terrorist and a sick man who made a lot of sick movies such as 

Halloween, Mohamad the Messenger and others. Also a friend to an Iranian in Hamburg who is 

whole sale dealer, import/export for orient carpets and big time drug dealer and partner to Dr. Sami 

Assassa (and that is how I get to know him) in Munich who is married to a sister of the wife of 

Jawdat Baroudi alias Rockefeller/Porsche son. But also friend to ex-German chancellor Helmut 

Schmidt, and Mr. Ruge of the Company UDF=Unternehmensberatungs Dr. Fisher, which is owned 

by Prof. Dr. Fischer in Stuttgart who is allegedly Economic advisor to Mr. Helmut Schmidt, where 
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I was forced to work in 1984. Dr. Farzat Baroudi is married to the son or daughter of Pauline 

Robinson Pierce one of the hidden sisters of Adolf Hitler and the official mother of ex-USA-first-

lady Barbara Pierce Bush. And the reason I say son or daughter because many in the family are 

men pretend to be woman, life long in public life, famous people which I will explain later. 

18. Two daughter: are Hayat Baroudi, my fake mother and Eftikar Kheir my fake aunt. 

19. The Billionaire Adnan Khashogi/Khaggogi, one of the hidden sons that I never knew or saw until I 

read an article about him in a French magazine while I was in prison in Rotterdam, Holland in 

2005, and immediately recognized him as the son of my fake grand father Kamel Baroudi and 

recognized the woman with him as a sister of the actress Barbara Carrera and Najlaa Mahmoud 

who kidnapped me to USA and kept me as a slave with her ESP, or all three of them are Triplets  

or one and the same person in different disguise. And since they perform secretly and successfully 

face cosmetic surgery since 1950s, that man could also be Kamel Baroudi who allegedly died in 

1966, but in reality went under cover and had face cosmetic surgery. This man is definitely  

 

Other persons: 

20. Note: Since I discovered that they did the followings: 

20.1. Cosmetic surgery successfully to alter peoples appearance and use them to replace other 

persons 

20.2. They organize production of new born children in that they decide who sleep with whom 

in order to have doubles or twins look a like children and use them to replace others 

This mean, many of the people surrounding me my life long are possibly with cosmetic surgery 

and/or doubles of others through the mixture of their sexual behavior in that they decide who sleep 

with who enable to have look a like. Also, and since I am not perfect a couple of the relations 

between the persons mentioned within this letter could be wrong. Due to the persons surrounding 

me life long are liars and I had to base my knowledge on look, situation, relation, business, 

political situation, history, what happened to me in my life and many other issues in the past and 

present. Also I am depended on the Internet, since this is the only research possibility that I have in 

the refugee camp Dokkum, Holland, but some things are fake on the Internet, and I am being 

constantly manipulated with ESP and I am being slowed down among other from the people I am 

forced to live with in the camp, who are working for one crime organization or another that is 

controlled by the persons mentioned within, who are largely very influential in many governments. 

21. Saeed Al-Umary alias unknown American or English in disguise, possibly Adolf Hitler in different 

identity, or Charley Chaplin or one of their brothers. He used to own a very luxury Movie Theater 

in Damascus. It was at least 20-30 years a head of its time, compared with all movie theaters I have 

seen in my life. It looked like a custom made movie theater for very rich people or royalty. It was 

the only movie theater I was aware of in Damascus at that time. My fake mother used to take me 

their and we entered for free. Saeed Al-Umary used to date my fake mother Hayat Baroudi, he took 

me in a car trip Lebanon, he also visited us in Cairo, Egypt in summer 1960 and we went for 2 

weeks vacation to Alexandria, Egypt, where Leila (last name forgotten) alias daughter of George 

H. W. Bush lives and Aljumaee Family alias the biological son’s family of James E. Robinson, the 

official grand father of ex-USA-first-lady Barbara Pierce Bush, where Aljumaee have business and 

summer house there, and also the alleged home town of Adnan Khashogi. In al those trips I found 

strong indications in my life that I was used to produce large amount of children with out me 

noticing. 

22. A woman visited me 2-3 times and brought me toys alias unknown., but she was small 155-165 

cm, very slim may be 40-55 KG, and my guess around 30-50 years old., she always wear black as 

if she was in mourning about some dead person closed to her. I was told she is my grand mother, 

but it is a lie, she was a deceive for people watching and for me. However, due to her look, 

clothing, behavior and situation, she was American or English 

23. They circumcised me in 1959 and made a celebration/party about it in Kamel Baroudi’s house, and 

I was told, this is what they do to a seven years old, but I was 10 years old, and it is a crime against 

humanity and therewith against me to circumcise. 
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24. A black man named Dardiri Ahmad Ismael alias Afro-American/-English an alleged Egyptian who 

pretend to be from Sudan, visited us in Damascus 1-2 times, he brought me once a tricycle. I was 

told he is a friend of my dead father who allegedly died in 1953, and he is a Free Mason and that is 

why he is visiting us, allegedly taking care of a fellow friend Free Mason children, which is a lie, 

may be he was a friend of my father King George VI who died in 1952 and not in 1953, also Free 

Mason persecuted me and destroyed my life. Free Masons are from my life experience and point of 

view a very evil crime organization that organizes a brain wash among others for children and 

specially unwanted royalty children, they persecute them, destroy their lives and steal their 

children. It is a crime organization world wide, since over 100 years. Last I saw Dardiri was mid 

1960 in Egypt, last I heard of him was end 1970s or beginning 1980s where I was told that he was 

Egypt Ambassador to UN-United Nation. Officially he helped my mother and her children escape 

out of Syria to Egypt in January 1960, but it was a deceive and an act for people watching and for 

in particular me. 

25. Rabeaa Baroudi, the cousin of my fake uncles, alias Klaus Schneider my peptize witness in my 

church in Lohhof/Unterschleissheim, Germany 1976. He allegedly stole the business safe of 

Badeaa Baroudi in 1960s and escaped to turkey, and in the end of 1960s or beginning of 1970s he 

allegedly went back from turkey to Syria, which is a lie, so I don´t recognize Klaus Schneider as 

Rabeaa Baroudi 

26. Rasheed Baroudi alias unknown, but cousin to my fake uncles 

 

Notes about Syria: 

27. Queen Elizabeth II used to come to Damascus, Syria, she did that in 1959 2-3 times, and exchange 

places with my fake mother Hayat Baroudi, this mean while Queen Elizabeth II in Damascus 

pretending to be my mother, Hayat Baroudi used to go to England and play Queen or she used to 

go in hiding during this period. And each time Queen Elizabeth come to Damascus, they used to 

have ladies-royalty gathering in our house where 20-30 women come to greet queen Elizabeth in 

presence of Samiyath Khayat alias Queen Mary of Teck and Eftikar Kheir alias the daughter of 

Elizabeth Bowes-Lyon the official mother of Queen Elizabeth II. They used to speak in a language 

I did not understand, and I was told this is the “Z” language, which is adding the letter “Z” between 

each letter with in each word so no one may understand but the ladies. Today I know it is a lie, 

they used to speak most probably English Language. Queen Elizabeth II when she exchange places 

with my fake mother Hayat Baroudi, she used to share every thing with her, including men and 

women such as Saeed Al-Umary, Mohi Sabri and others. Because I never seen Hayat Baroudi 

pregnant or naked, and because of my life experience and what I saw in this family and other 

families until 2007, and the pattern in the family, at least one of Hayat Baroudi and Queen 

Elizabeth II is a man disguised as a woman, most probably both are men just like Samiyath Khayat 

alias Queen Mary of Teck who is 100% a man in disguise. They do that for many reasons 

27.1. Because governing is a man’s job, that is their point of view and attitude 

27.2. To be able to get to women easily 

27.3. To pregnant women and therewith hide their children 

27.4. Since they steal/kidnap ESP children and children in general, they hide their own children, 

so no one can recognize their hidden children and steal them as they do, because they are 

in disguise as a woman and no one knows with which women they slept 

27.5. To make as many women as possible pregnant with help of ESP with out the women’s 

knowledge who is the real father (and that is rape) and therewith have many useful ESP 

children 

27.6. To steal their enemies wealth through the children 

27.7. To black mail women and force them to be their allies or slaves 

27.8. Using ESP and disguised as a woman, can get to men and rape them and then black mail 

them as if they are gays, and they do that to Kings, Presidents, Priests and persons in high 

sensitive position. They did that to me with out my knowledge which I will explain later. 
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They can’t black mail or bribe me, nor I am scared or shamed of what they did to me, I 

want to put them all in prison for what they do to innocent people. 

27.9. Also to be able to go any where they want with out disguise and as a man, so no one can 

recognize them 

27.10. And many other reasons 

I never noticed that queen Elizabeth exchanged places with my fake mother Hayat Baroudi, Hayat 

Baroudi had Braun/black eye color, queen Elizabeth and to my knowledge has blue eye color, this 

mean both of them used color contact lenses in 1959, this mean at least Americans and English 

governments has developed the eye contact lenses in their secret Syria/Jordan laboratories in 1950s 

or may be much earlier. And that is a 100% pattern that fits my experience with governments 

specially in the USA where it is even a law to use new developments by only government for a 

long period of time before it goes public to private market. And that is illegal, because it prevent 

advancement in science and also socially but also it prevent people of knowing the truth. 

28. Samiyath Khayat alias Queen Mary of Teck is 100% a man in disguise as a woman. I never seen 

these women naked, but based on my experience and the pattern, their behavior and the situation, 

this is fact. Samiyath Khayat had in Damascus (most probably also in other cities or countries) a 

second identity with the name “Um Kamel” a comedian in Syrian Radio in 1950s and on TV and 

Radio in 1960s and there after. It is a man who pretend to be an old Damascus woman, I even seen 

this identity 1959 on the street and possibly also 1969, but I did not recognize it at that time as my 

grand mother Samiyath Khayat alias Queen Mary of Teck, until today, while I am writing I 

remember small but important details. “Um Kamel” means mother of Kamel, considering that 

Samiyath Khayat official husband named Kamel, then this is a deceive within deceive, this mean in 

case some one suspect that Samiyath Khayat is a man, the identity of “Um Kamel” tells otherwise, 

it is a woman pretending to be a man who pretend to be the comedian “Um Kamel” the mother of 

her own husband Kamel which it could be true, but in reality it is a man who disguises as a woman 

or as a different man, young or old as needed, in my presence officially it was a woman called 

Samiyath Khayat. Also I suspect that it is the same person as Fuad Khayat alias son of John D. 

Rockefeller, the reason, not only because they look a lot a like, but because of a parrot/pagpagei, 

which I saw in Samiyath Khayat and her husband Kamel Baroudi’s house end of 1959. In around 

1962/64 I can’t remember the exact year, Fuad Khayat came to Cairo, Egypt and stayed for 1-3 

months, he either rented or had an apartment, downtown Cairo, direct in the middle of the famous 

Al-Taufikia market, it is an international market for food in particular vegetables, fruits, nuts and 

spices.  It is approx. ½ KM long with little or no place for traffic except for delivery vehicles. 

Since I know that the entire Baroudi family are big time international drug lords, specially that 

Kamel Baroudi and his two fake children Mamdoh and Badeaa Baroudi alias Joseph Kennedy 

Junior owned a business in Damascus for whole sale and import/export for food stuff and in 

particular fruits, vegetable and spices, where I was 1-2 times in their office located in the middle of 

Damascus vegetable whole sale market called souq Al-Hall=Al-Hall (English word) Market, and 

they use this business to ship drugs all over the world also as transit via Lebanon, Jordan, Israel, 

Iraq, Kuwait and Saudi Arabia, this mean he was here for drug business. Back to the parrot. Fuad 

Khayat had with him in 1962/1964 the same parrot that was in Baroudi’s house in 1959, this mean 

Fuad Khayat is from the same household as the Baroudi family but in different disguise, there can 

be only two persons suitable for his height and body stature, namely Kamel Baroudi and Samiyath 

Khayat, Kamel Baroudi had black/brown eyes Samiyath Khayat blue eyes, considering contact 

lenses, so it could be any one of them, but considering that Mamdoh Baroudi lived in the same 

household and pretended to be his own cousin in Cairo which is Jameel Baroudi, and that another 

person out side the house hold is also suitable which is Umrateb, the official sister of both, again 

Umrateb means mother of Rateb, I knew the son Rateb and his two sisters, the young one I forgot 

her name, the older one 30-40 years old named Suaad, I was told she married towards the end of 

1960s, or beginning of 1970s Mamdoh Baroudi. Umrateb is definitely a man in disguise as a 

woman, and a very cruel person, I can’t recall seeing her in 1959, but I recall seeing her in a very 

bad incident in Cairo 1967 which I will explain later. Officially is Samiyath Khayat and Umrateb 
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Khayat and Fuad Khayat are two sisters and one brother, but I don’t recall seeing all three of them 

together in the same time, therefore and for all I know all three of them plus the comedian 

Umkamel are 2-3 persons that constantly exchange places so they may be in multi and different 

location and situation and identity in the same time or life. It is just like Hayat Baroudi and Queen 

Elizabeth II, Eftikar Kheir and Elizabeth Bowes-Lyon, Duchess of Windsor and Elham Baroudi, 

Charles Gray and Zuzu Shakeeb, Anita Disbray (my ex-wife) and Leo Sayer where by the last two 

I saw working for CIA in the American Military base McGraw Casern in Munich, Germany in 

1970. Any way and for fact they do it in a very confusing way so no normal person can notice, they 

are definitely not normal. He said he is going from Cairo immigrating to America, but he is 

American so he was lying, and for all I know, may be he was to replace some wealthy person and 

steal his identity and wealth like they did with me and George W. Bush 

29. In Damascus, Syria in 1959, there were neighbors that had two sons also named Nuzhat and 

Nashaat, which I did not see but I recall hearing the family talking about them. And since my name 

at that time officially was Nuzhat, and my fake brother that I don’t recall seeing him in 1959 

named officially at that time Nashaat, this mean there was two doubles they were working on, 

disguising, disfiguring, performing cosmetic surgery on them. In other words, two children that 

they kidnapped and wanted to replace. And the other two Nuzhat and Nashaat could be not 

neighbors, but rather in the house of aunt Eftikar Kheir alias sister or daughter of Elizabeth Bowes-

Lyon, she was our neighbor 100-150 meters far, just like Fareed Kheir alias George W. Bush, and 

later possibly taken to Amman, Jordan. Concidering that I was and I am being persecuted and I 

was hopelessly brain washed, and permanent under ESP control, also through forced fake marriage 

with ESP, the other kidnapped can only be my fake brother Nashaat alias Nick Naggar , who lives 

today in Sacramento, California, USA, specially that I know that he was forced by Americans in 

McGraw casern in Munich, Germany to marry his current wife Anita Naggar alias Alia Kose, who 

I know that she is not Turkish, but rather American working for CIA and 100% has ESP, many 

things in my past point to it that she is not a woman but rather a man in disguise as a woman, just 

like they did to me also in McGraw casern with Anita Disbray alias daughter of Cathleen Kennedy 

and Leo Sayer. Considering that George H. W. Bush claims that he had a daughter called Pauline 

Robin Bush who allegedly died in 1953, whereby many people who allegedly died around this time 

like my father King George VI died in 1952, Queen Mary of Teck in 1953, George Herbert Walker 

1953 the fake grandfather of George H. W. Bush, Cathleen Kennedy in 1948, Samuel Prescott 

Bush in 1948, Pauline Robinson Pierce 1949 the fake mother of Ex-USA-first-lady Barbara Pierce 

Bush, Joseph P. Kennedy Junior 1944, Scott Pierce 1945, Edsel Bryant Ford in 1943, and I saw 

many of them a life and well in the Middle East after their alleged death. Considering that I am the 

son of King George VI, and in Egypt they placed me in a public Islamic school, and my fake 

brother Nashaat Naggar alias Nick Naggar was placed in a private school called St. George 

(possibly build by king George VI or V), and his best friend was Canadian and definitely the son of 

Pauline Robinson Pierce  the fake mother of ex-USA-first-lady Barbara Pierce Bush, so every one 

may think he is the son of king George VI, specially that they placed him in 1968 or 1969, while 

was still in high school and allegedly 18 years old, in his own private apartment in the opposite 

building of where we used to live with his own private household-made/servant/household keeper 

who lived in and get pregnant of him and exchanged with another one and also get pregnant with 

out telling him, all that means that they made him look like he is me, either with or with out his 

knowledge. Considering that Fareed Kheir alias George W. Bush took my place, then this mean we 

are three, Fareed plus Nashaat/Nick plus me, this mean a fourth of the 2 X Nashaat and Nuzhat is 

missing, considering the big confusion about the children of George H. W. Bush and that I strongly 

suspect that the published photograph (Time Magazine of 27.12.2004) of George H. W. Bush 

alleged dead daughter Pauline Robin Bush in 1953, and that that published photograph is in reality 

the photograph of George W. Bush out side USA most probably in Amman, Jordan in 1960-1961 

or just before 1959, but definitely not on or before 1953, and since two of the official children of 

George H. W. Bush are one and the same person based on this photograph, which is George W. 

Bush as Pauline Robin Bush, and George W. Bush is my replacement, this mean one child is 
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missing, considering that Nashaat Naggar is my fake brother and he was also persecuted, and 

raised in Amman, Jordan until around 1966/1967 officially by Seev Aldin Bdeir the fake brother of 

Mohamad Ali Bdeir alias Adolf Hitler and fake father to Samir Bdeir and Basmath Bdeir, which 

are both George H. W. Bush biological son and daughter, who are officially born in 1954 

(Basmath) and 1955-57 (Samir), and first time I ever saw them was in Cairo, Egypt around 1962-

1963, and again in Amman in 1966, considering that Pauline Robin Bush who allegedly died in 

1953 was a boy in disguise as a girl and Basmath Bdeir is a boy/man disguised as a girl/woman 

and she is the daughter of George H. W. Bush, this mean she is Pauline Robin Bush who allegedly 

died in 1953. This mean they get ready of Pauline and replaced her with a fake dead Pauline Robin 

Bush who allegedly died in 1953, and faked all birth and death dates, so Basmath Bdeir is the 

missing fourth of the 2 X Nashaat and Nuzhat , and that conform or is confirmed with the name 

Nuzhat which is really a girls name Nuzhah/Nuzhat. In Arabic the last letter of the name Nuzhat or 

Nuzhah is called open “T” and the other letter is called tide-up “T” and one is supposed to be for 

girls name = Nuzhah with tide-up “T” and the other for both boys and girls with open “T” which is 

my name, and they always wanted to claim or portray me as if I am the dead girl Pauline Robin 

Bush, so they did not only fake birth and death dates but also switched identities and every thing 

else around me. And that would explain many things that happen to me such as in 1972 a doctor 

pretended to clean the cyst in my face and around my ears, but in reality he was checking marks for 

face cosmetic surgery in Munich, Germany just a couple of weeks before marrying Anita Disbray. 

And the fake treatment of my teeth as if I had Paradentose in 1977 near my church in Lohhof, 

Germany, the dentist took off my teeth gum and allegedly cleaned beneath them, but in reality he 

was checking to see if my teeth were fake and planted teeth, which it was not. Also in 1976/77 near 

my church in Lohhof, Germany, I was forced oft (with ESP) to go to a near by laboratory, 

allegedly to give blood for the needy, but in reality they were checking or pretend to check my 

DNA, which officially was experimental at that time. And all this in 1976 where by James 

Robinson Pierce was pretending to be the owner of the company I was forced to work in, name 

Hoegl Studio Technik also in Lohhof, Germany, which was all set up through George H. W. Bush 

as he was the head of CIA in 1976, and strongly misused his position to persecute his own half-

brother, me,  to cover up for himself and George W. Bush and the entire fake family of Bush and 

his wife Barbara, where also my priest named Herbert Lange alias Scott Pierce was a brother of 

James Robinson Pierce. Also my fake suicide (forced by ESP) in 1972 in Munich, Germany, while 

I was forced to live in a student home and share room with an American called Russell something, 

he pretended to be student in the University of Munich, he was Mormon, and he was the son either 

of George H. W. Bush, Billy Graham or Charlton Heston, all three are brothers, so I may go to the 

hospital for a full physical, among others to check if I am a man or a woman. All this also just 

before marrying Anita Disbray a CIA agent, which also the marriage was by ESP force, among 

other by Russell, Anita Disbray and Billy Graham that I was forced to visit his preaching in the 

church at that time. And last but not least it would explain, why some one or group teared my 

hernia in 1988/1989 in Bridgeport, CT, USA, and then I was forced to go to the South West 

Memorial Hospital, for many reasons they forced me to go to the hospital, to make me not have 

any children, to allegedly check inside me if I am a man or a woman, which is absolute criminal. 

Considering that I was forced by ESP at all times to be with Najlaa Mahmoud alias Barbara 

Carrera alias girlfriend/wife of Adnan Khashogi the son of or is Kamel Baroudi after cosmetic 

surgery, my fake grandfather in Damascus 1959 and his fake children are of families among others 

Kennedy, Rockefeller and Windsor, it was all brain wash and corrupting my physical appearance, 

just like they fully damaged my teeth so my face look is altered through lack of teeth, and my body 

around the waste is altered/corrupt through the surgery in 1991 in South West Memorial Hospital 

in Houston, Texas, it is not only disfigured but it also give me a lot of discomfort in eating and 

clothing. And Siemens hooked me up with a date with the secretary of my future manager Dr. 

Peter M. Lembke, and that girl kept on telling me a lot of trash about her father always wanted a 

boy, and since he get her a girl, he treated and raised her as a boy, even she is a girl. That was 

spring of 1978, shortly after the forced separation of my ex-wife Anita Disbray, who exchanged 



Filling Complain to Police Agencies world wide 30.1.2007 

Michael N. Najar Help! Page 11 of 87 

 

places with Leo Sayer with out me noticing. Today I even suspect that, that girl of Siemens was 

possibly a man trying to get my attention to what my ex-wife Anita Disbray and Leo Sayer did to 

me, but I did not notice or understand, because I was under ESP control of my kidnappers. 

30. Eftikar Kheir Look very much like Elizabeth Bowes-Lyon alias Queen Mom the official mother of 

Queen Elizabeth II, with a little disguise such as fake teeth they can exchange places, the fact that I 

saw them in Damascus 1959, and some of them also in Damascus in 1969, and some of them at 

different times in Egypt, Jordan, Germany, England, USA, Saudi Arabia and on the telephone, and 

they told me they are Syrian and still live in Syria and they are big time liars and crime 

organization, all that it does not mean that they live where they tell me that they live. The 

following point proves that all of them are Americans of English royalties and English Royalties 

and from other nations, however not Arabs. 

31. Damascus as I saw it in 1959 is fact that no one, no history book, no Bible no Quran or even God 

himself can prove or convince me otherwise than what I saw and is in this point: 

31.1. All Damascus in 1959 was one to maximum two kilometers long and half to one kilometer 

wide. It looked really like a run way for airplanes in an airport, which is absolutely correct, 

they build an air field some times in 1930s and 1940s as a military base that expanded to a 

city and build a new more modern airport out side in 1950s, and the prove for that  is 

among others Joseph P. Kennedy Junior who was a military Intelligence and an Air 

Force/Navy pilot and the rest of the family who mainly in the 1950s and 1960s worked like 

mad in constructions, another prove is all the cities they build since 1948 in Israel. In 1959 

that English/American Military base became city of Damascus as I saw it in 1959 

31.2. Every thing I saw in 1959 was absolutely new, even the alleged old downtown market, 

which is an American Mall with black Iron/Glass cover, it was only one floor, ground 

floor, it was 100 meters long or less and 100% build by Americans/English with a touch of 

Spanish and Hollywood imagination of India, China and possibly Egypt 

31.3. In just 1959 I get to know or hear of approx 200 families or family names and that among 

others due to the gathering around Queen Elizabeth II. And these are the only families in 

entire Damascus in 1959. I remember approx. just over 100 of their names. 

31.4. The river that they call Parada (short for Paradise, English word) is a drilled water well or a 

combinations of wells that are distributed through man build channels for one purpose only 

DRUG PLANTATION. 

31.5. The entire population of Damascus in 1959 was far under 40 thousands person 

31.6. They steal ESP children from all over the world then hide them and brain wash them in the 

Middle East in particular in Syria and Jordan, the most guarded two countries I am aware 

of, even more guarded than Israel and the old Soviet Union, and the prove for that, is today 

any one can go to Russia, but not to Jordan, Syria or Saudi Arabia, any one claim any thing 

else it is a lie, the only people who are allowed to go there are trusted people, not even 

brain washed people are allowed there, to not infest the other brain washed. I was in Syria, 

Jordan, Lebanon and Egypt 1969 and in 1980/1986 in Jordan, Saudi Arabia, Egypt and 

Morocco,  and they could not wait to get ready of me because I was in Europe and  

Christian by then, and they made it look like as if I could not wait to leave, which is partly 

true, because these people are absolutely mentally sick, retarded and dangerous. And I 

have strong and solid indication that I was used to produce several hundred children with 

out my knowledge, which they stole and I will explain later. 

31.7. They perform special education, and almost perfect (which is secret) cosmetic surgery on 

people and use them to replace rich people enable to steal their wealth, their company, or 

even their country as they did to me and George W. Bush and queen Elizabeth II, as well 

as with Elena Ann Ford who I suspect to be the daughter of Adelheid Kuczka and not 

Charlotte Ford, as well as of Christina Onassis the daughter of Aristotle Onassis who is 

possibly one of the daughters of Samiyath Khayat alias Queen Marry of Teck Alias a man 

in disguise. And this is specially true since Stavros Niarchos (the competitor of Aristotle 

Onassis) had a second identity (name forgotten) as husband of Farihat Kheir alias Sophia 
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Loren in cooperation with Eftikar Kheir alias daughter or sister of Elizabeth Bowes-Lyon 

alias queen Mom, Badeaa Baroudi Alias Joseph P. Kennedy Junior who worked for 

American and English Military Intelligence and Stavros Niarchos main or only customer 

was the American and English Military and Navy, and the sister-in-law of Joseph P. 

Kennedy Junior was Jacqueline Lee Bouvier Kennedy the wife of his brother ex-USA-

President John F. Kennedy, and Jacqueline Lee Bouvier Kennedy married Aristotle 

Onassis, and the current husband of Queen Elizabeth II (alias some times Hayat Baroudi 

my fake mother) is Prince Philip the Duke of Edinburgh born as Prince Philippos of 

Greece and Denmark and both  Aristotle Onassis and Stavros Niarchos were officially also 

from Greece, whereby one of them was a very strong partner which is Stavros Niarchos 

who I strongly suspect  based on all the facts mentioned above and more which I don’t 

know, they all conspired to destroy and steal the wealth of Aristotle Onassis, in that they 

pushed that the inheritance of Onassis goes to his fake daughter Christina Onassis, which 

they planted or switched as a child, and used the marriage of Jacqueline Lee Bouvier 

Kennedy alias Jacqueline Onassis as decoy for Christina. 

31.8. Damascus as described publicly is a lie, it is not the oldest capital in the world, nor is 

Aleppo the oldest city in the world, neither Palestine nor Israel, they are all new 

development and new immigrations in the desert among others because of drugs and 

petroleum only since 60-80 years. I was there they are all new and less than 100 years old, 

today I am 57 years old seen real old buildings that are 200 years, but only in Europe, I 

was not in India or China, where I also suspect old buildings, and the prove for that is that 

New York is less than 200 years old and incredible bigger than Damascus that allegedly 

3000 years old And many cities world wide are much less than 100 years old, less 

importance, that they claim about the Middle East and much bigger than Damascus or 

“DAM” “AS” “CUS”, which has meaning that only the CIA and the American-English 

Military Intelligence knows. Also today I know of a few hundred people in the Middle East 

who inheritantly produce at least 50 children, many even 500 and some letterly thousands 

of children, enable to have some children with ESP, and the rest are enslaved, like they did 

to me and Nick Naggar my fake brother. And since I saw them produce children using 

seven years old children, enable to have/produce as many children as possible in a man’s 

life time, plus the uncountable hidden immigrants with fake identities who pretend to be 

native, this mean the Middle East population as we know it today exist only since just over 

60 years, therewith is Damascus 100% not 2000 or even 500 years old. This mean these 

countries in particular Lebanon, Syria, Jordan, Egypt and Israel have build fake old 

buildings in the last 50-80 years and claim it is from the Roman, Moses, Jesus, 

Mohammad’s   time 1500-3500 years ago which is a 100% lie. 

32. Conclusion based on facts I seen in 1959, plus what I saw in my life until 2007, plus recognizing 

my persecutors as royalties in general, Rich Americans, CIA, Mosad, English Secret Service, 

Syrian and Jordanian Secret Service, Hollywood from different countries and my fake and real 

family all working together, and the fact that John D. Rockefeller, Samuel Prescott Bush, James E. 

Robinson, Henry Ford, Benjamin (Theodor) Seev Herzl  and others are biological children of 

Queen Victoria and or her son King Edward VII, and that George H.W. Bush is the son of 

Elizabeth Bowes-Lyon, and George W. Bush is the son of Eftikar Kheir alias the daughter or sister 

of Elizabeth Bowes-Lyon alias Queen Mom. Also considering that in old days there was no 

satellite, and persons with ESP can communicate or see much further with the help of satellite, in 

other words with out satellite good and honest Americans, good and honest Asian, good and honest 

Europeans with ESP cant see what is going on in the Middle East prior to the Satellite era, because 

there is limitation on the distance of ESP, which I don’t know, however and based on my 

experience I guess it to be between 200 and 1000 KM, and it varies from person to other. But also 

and until 1980s only USA and Russia has satellites. Therewith all of them the English Royalties 

with all their branches world wide, needed a far away place for multipurpose as follow: 
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32.1. Drug plantation for medicine and as illegal drugs such as opium, heroin, cocoin, marijuana, 

hashish and so on.  

32.2. Drug laboratories for medicine and as illegal drugs such as opium, heroin, cocoin, 

marijuana, hashish and so on. 

32.3. Medical research and development on human 

32.4. To raise ESP children and brain wash them like in chicken farm 

32.5. Isolation of the rest of the world through new language and forceful/fearful religions such 

as Islam and Judaism to protect their secret plants of their own people in Europe, USA and 

Asia 

32.6. Hideaway for allegedly dead royalties, in reality they were retired and left to a new 

kingdom or country, which is perfect in the new invented Arab countries, where people 

hide behind or under false birds and alleged Moslem/Arab clothing that covers from head 

to tow.  

32.7. A place where they can be what they want to be Queers, Gays, Lesbians, Bi-Sexual, sleep 

with children, with sisters/brothers, with nephews/nieces, parents, grand parents and so on 

and even with animals, which I saw  many movie about it in 1970s and 1980s in German 

Bars, movies that are allegedly made in Europe, which is a lie because there are more laws 

in Europe that prohibit that, all these pervert sexual/porno  movies with human and animals 

I have seen were 100% made in Syria, Lebanon, Jordan, Israel and Egypt, which is perfect 

hide under the alleged faithful Moslem-Jewish, where there is no law to protect the general 

public, because all laws are designed to protect the interest of the governing people only, 

and the governing people are willing to do any thing to make money, and when the other 

normal people do remotely wrong thing, they arrest them, punish them and even in many 

cases kill them for one reason only, so the general public may think who ever is enforcing 

the law are good people with moral values, which is absolutely the opposite 

32.8. Medical experiment on crossing humans with animals and animals with animals 

32.9. Experimenting on creating the perfect slave, in that the slave does not notice that he is a 

slave, which is Islam and Judaism 

32.10. To send people pretending to be Syrian, Jordanians, Lebanese or Palestinians who take 

over companies world wide, just like the telephone company in Mexico, whereby it is in 

reality Americans and/or English, possibly for AT&T, or DEC=Digital Equipment 

Corporation, or Compaq in Houston, Texas and many others 

32.11. To perform terror activities worldwide in countries they control, so it may give them a 

reason to create new laws that have better suppression/control of people and therewith 

better general control of the population enable to stay in power and steal people legally. 

32.12. To perform terror activities and revolutions worldwide in the name of Islam in countries 

that they want to steal just like West and East Germany until end of 1980s, Jogoslavia, 

Iraq,, Iran, Afghanistan, Pakistan, Cashmere, Oman, Lebanon, Palestine, Vietnam, 

Cambodia, Korea,  and other countries, even today in Russian Federation such as the 

alleged Chechnyan Moslem freedom fighters, which is puzzling me, how can enforcing 

slavery be freedom. It is a cycle that keep on repeating every a few years, and that is 

because the children imitate their parents. 

32.13. and many other reasons 

and they succeeded with all the above on the cost of millions of innocent people life or death in the 

Middle East and millions others all over the world. This is my opinion based on my experience 

with them, they created the AIDS and other viruses to eradicate/eliminate any group of people by 

so called natural causes which is among others AIDS, and I am sure today that Rockefeller 

Medical Research center has an inexpensive cure for AIDS, but they hold it back for their selves, 

even we allegedly have millions of persons infected and dieing by AIDS world wide and that is 

absolute criminal, but also to sell medicine. 

33. Trying to murder me in Damascus Syria in 1959: 

33.1. My fake sister Fadia Nagar used to feed me candle wax I still can taste the kerosene 
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33.2. Farhat Kheir alias William H. T. Bucky Bush had love for Motorcycles and took me once 

with him for a ride, and my feet get caught in the wheels 

33.3. Fikrat Kheir alias son of George H. W. Bush through me of the mountain Al/Muhajereen 

(Immigrant mountain) and some one caught me half way falling down, I was taken to 

hospital half unconscious but I recall I was taken by a jeep car and the driver had military 

like uniform, I cant remember the uniform, but today I know it was American or English 

Military  Police who took me to the hospital, and what happen to me in the American 

Military base McGraw casern in Munich, Germany in 1970 confirm that, which is: 

33.3.1. My fake friend who was set on me by some agency my guess it was CIA or FBI, named 

Ray Thomas or Thomas Ray, officially he was working for EES-European Exchange 

System (the US-Military Administration headquarter in Europe) in the computer 

department with my ex-wife Anita Disbray, and he claimed he used to work for the MP-

Military Police 

33.3.2. I worked for a short period in an American Restaurant called Burger Chef, out side the 

Base in the German area, and some youth older than me, kept on provoking me and 

threaten me for no apparent reason, and my Motorcycle/Moped small with 50 CCM was 

stolen and I knew it was that youth, so I told the police which did nothing, then I 

complained to my alleged friend Ray Thomas, and he came allegedly waiting for him, and 

showed him some fake ID and told him he is a Police man or Military Police or CIA I 

can’t recall, but after that he stopped bugging me and I believe that my Motorcycle was 

returned possibly damaged. And also there was some other person who pretended some 

thing and told me a lot of trash that he is here to protect me and I should not worry he play 

some kind of Martial Arts that I never heard of, and that he is allegedly waiting for that 

youth to attack me so he can take appropriate majors. It is all pointing to wards that some 

one or group of people allegedly trying to get my attention to some things I never 

understood, like Motorcycle of Farhat Kheir alias William H.T. Bucky Bush Motorcycle 

accident in 1959 or MP-Jeep where I was transported with after I was throughn of the 

Mountain, or the American/English Military Base in Damascus in 1959 and so on. For me 

it was all brain wash, because it is 1970/1971 and today is 2007, 36 years later, and I 

refuse to believe that some one is trying to get my attention for 36 years or more with out 

success, unless I was 100% controlled with ESP this mean I was slave of my kidnapers 

who controlled every thought of my brain so I may not understand, and this or these 

persons who controlled me with ESP are high up, which is my family, the English 

Royalties and my half brother George H. W. Bush, Rockefellers, Ford, Porsche and other 

families, which is all 100% true. 

33.3.3. Also I was arrested for no apparent reason at least once or twice by the Military Police 

and had to go to the station where they terrorized my life and scared the life out of me, but 

there was also many Military Police Jeeps 

33.3.4. My fake friend allegedly from Singapore, named Vincent Sir Vince (his name possibly 

intended to get my attention to Royalties “Sir”) who was studying Psychology in 

Australia and lived in England and allegedly came to McGraw casern in Munich to work, 

we went to a German Restaurant/Bar once together, and met 2 or 3 girls who very 

obviously were there only for us. We get drunk and then left the place, officially alone 

and were walking and suddenly I was alone and could not find Vincent, so I took a Taxi 

and went to my apartment which was right next to the Military base housing area called 

Perlacher Forest, and went to sleep. The next morning he knocked on my door, and said 

he was so drunk and saw an open car, Jeep and slept there, and in the morning he woke up 

hearing the radio/CP/Funk Geraet and realized he was in a military police Jeep, and came 

quickly before they discover him. Also here I have memory gap and suspect that I was 

made unconscious and raped by these girls. I did not sleep with them. 

Back to Fikrat Kheir alias Son of George H. W. Bush and Sophia Loren, who through me of 

the mountain in Damascus, Syria in 1959 and some one unknown saved my life. 
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Who saved my life that time, I have no Idea, but in one way or another and based on my life 

experience and what happen to me it is 100% credit to God.  In fact, they either through me of 

the mountain to kill me or injure me (toying with me) so they may claim, he had head injury 

and that is why he has amnesia and hallucinating and imagining every thing. It could also be 

that some person or group heard or saw that they were planning to kill me and decided to save 

my life, which they did. And in any case who saved my life is not Arab, because Arabs are 

inventions of the last 60-100 years, and since entire Damascus was a very strict 

American/English Military Base, so who ever saved me is one of the base, and for all I know it 

could be also a relative, and there with he/they are 100% Americans, English or Germans 

(Nazis of the second world war). 

34. Through a big deceive and cunning act we were moved from our house to my fake grand father’s 

house Kamel Baroudi, where they put me in a near by school for one maximum a couple of days, 

which was 100% European/American style and much more advanced than all schools I seen there 

after in my life and until today. In Cairo, Egypt they claimed that I was at least one year in a 

Damascus School, which was a lie and the school apparently did not believe due to my lack of 

First Language in general, second absolute no school knowledge. Also in this house and at this 

time only, I suddenly have a new sister, which is Afrah Najjar alias Afrah Abokurah alias Mona 

alias Moni, before that I don’t recall seeing her. We stayed 1-2 weeks in this house, and one day at 

2-3 O’clock in the morning, I was waked up and told we have to escape of this house quietly , 

which we did using ropes and claiming from the second floor terrace to the street where cars were 

waiting for us and took us to an American luxury Hotel (the only Hotel I was aware off in 

Damascus), where we stayed 3-5 days and then with the plane to Cairo, Egypt. It was all an act, 

probably only for me, because they all had ESP except me, I don’t have ESP. They are all mentally 

absolute sick people. But also to plant in my thoughts fear of Syria and that I should always run 

away of it, which I was escaping of Syria ever since, running away and hiding of them and 

therewith not thinking about them and not understanding my past, and that is a brain washed 

performed on my by jointly Syrians, English and Americans. 

35. Every thing I have seen in Damascus in 1959 point 100% to one thing, which is Damascus or 

(“Dam” “AS” “CUS/COS/KOS”) is an English/American Military Base Period. And the prove for 

that is: 

35.1. All persons around me were English or Americans 

35.2. All Queens, Kings and other important persons were walking around with out Military 

Escort, that I can see, and that because the whole city was a Military Base. 

35.3. What happen to me in my entire life and until 2007 is among others to prevent me of 

recognizing that. 

 

2.2. To Cairo, Egypt in January 1960 

 

Arriving in Cairo, Egypt we lived 2 months, each one month, at two different alleged friend or relative, 

then in own apartment until 1969, where they took me to Germany. In Cairo I was hopelessly and very 

violently brain washed and uncountable times raped by many men and women, and it was all arranged, 

planned, performed by my kidnappers. They moved me to 4 different schools in 9 years so I may not 

have friends for a longer period of times or any one get too close to me or to the families. Here also I 

will mainly list people around me and some of the major incidents. I will not concentrate on the brain 

wash. 

1. Arriving in Cairo, Egypt we stayed one month at the house of Dardiri Ahmad Ismael the Egyptian 

Ambassador to the UN-United nations, which I mentioned before. He used to live in an area called 

Masr Algadiedah=New Egypt, near or at, I forgot the street name so I will describe it, the square 

with 6 streets, one to safier square (where Basheer Kwader/Queder alias Adolf Hitler lived in his 

own building just 100 meters away of Dardiri, and in safier square the Shawki family used to live 

also in their own building), one to Nuzhah square, one to the civilian Airport, one to the 

Military/Air Force Airport called Almaza passing a school for Military Academy (where my fake 
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sister Fadia Nagar with her husband Afaf Shawki lived after marriage direct opposite the Air Force 

Airport) and between these two Airport streets there was an Air Force private sports club they call 

Nady Al-Dhubat = Officer’s Club, one street where the tram coming from Nuzhah square continue 

on it, and one is Urupa Street on it is corner Dardiri Lived. He had a big house with garden which 

they call villa. He lived in a luxury house with his wife was semi white with unique color as if she 

is native from either south India or south America. Dardiri had children, I can remember just one 

of them due to an incident, which is, his alleged daughter was little shorter than me, my guess she 

was 8-10 years old/young and one time and suddenly I gone up to her held her with my arms, tilted 

her and kissed her on the lips very strongly in front of every one, they laughed and asked me what 

are you doing, I said I am kissing her just like the movies. Today I know I did not kiss her 

voluntarily, I was very shy and fearful, but some one with ESP did that, my guess as a reminder to 

me and to her, because I have the strong suspicion and indication that they made me unconscious 

and forced that little girl and me to have sex. It is only an indication based on my life experience 

with these people, the family pattern and how they make children that are not theirs, as well as 

what happen to me  over and over again through out my life. Some rich people and some royalties 

force their children starting age 7 to have children so they may have as many and as soon as 

possible children that they can use to enrich their self and that may among these many children 

they produce, be as many as possible with ESP, so they may brain wash them and claim to be their 

parents and use them to steal. Also they do that to children so after they grow up may not be aware 

that they have children, because first they were unconscious, second by the time they grow up they 

forget the incidents and even if they remember them they will not understand them. Also many 

people are persecuting to have children of wealthy or royalty people, most people around me knew 

who I was because they were the ones who kidnapped me, and therefore they raped me to have my 

children and use them to black mail my family who through me away to them. I did not know who 

I am or who my father is until recently in November/December 2006. 

2. Following month we stayed at General Ahmad Saleh Sulaiman alias American originated of 

English royalty. He was married to Eva Braun, the ex-wife of Adolf Hitler, who allegedly 

committed suicide in 1945, which is a lie. He lived in a luxury house between a church and AL-

Zaitun (a poor people area where houses are build out of paper boxes and big can tins), the church 

was on a square approx. 100-150 meter to a police station that was opposite The Hospital 

Heliopolis, where we lived one month later. General Ahmad had 3 children, his alleged son was 

around 25-30 years old and allegedly in the Egyptian Navy, which it could be a deceive, because I 

saw him only once, he looked very much like Farhat Kheir alias William H. T. Bucky Bush, and 

when they say he is in the Navy, this explains why he is not always there, but also it says that they 

are Egyptians, but it is all lies. My guess William H. T. Bucky Bush the official brother of ex-

USA-president George H. W. Bush was a Military/Navy Intelligence working simultaneously for 

USA and therewith automatically in the US-Military base in Damascus, Syria, Jordan and in 

Egypt, which all in all give him a reason to travel internationally and among others transport drugs, 

but also American thinks he is spying for them, Syrians think he is spying for them, Egyptian think 

he is spying for them, Jordanians think he is spying for them and in reality he is working for the 

Bush clan and him self. His second son named Alaa was around my age, he was later with me in 

the same school and class for approx. 2 years. In 1982 when I visited him, he claimed that he 

worked for the Police and that he is the head of Airport Customs, and he helps drug smuggling, and 

today I know he said that to get my attention of that they are not Egyptians and who is the real drug 

lords. The third daughter named Najlaa was the biological sister of Shams Baroudi the official 

daughter of Jameel Baroudi alias Mamdoh Baroudi alias brother to Adolf Hitler. Both, Najlaa and 

Shams Were the biological daughters of Adolf Hitler and Eva Braun, where by he used my fake 

sisters to cover up for his real children. Najlaa was a teacher and married to a teacher and both of 

them had ESP and used it to train the mind of their student, brain wash students, enslave them to 

use them in the future for their own need, just like my English Teacher in 1968 and 1969, who was 

brother to the Nazi Dr. Lapeep and just like my fake uncle Dr. Farzat Baroudi in Hamburg, he is a 

teacher, married to a teacher and train the minds of their students, brain wash them and enslave 
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them, and he is 100% terrorist who also worked on the World Trade Center Bombing. Najlaa Later 

in 1960s divorced and married an Engineer or an Architect, who was related to a school friend who 

persecuted me in 1965-1966 and to the architect family of the daughter of president Naser, and this 

is specially true since Naser’s son Abd Al-Hakeem was in my school class with his body guards. 

Mrs. Sulaiman alias Eva Braun pretended to be sick and laying in bed towards the end of the 

month, just like the fake wife of Mamdoh Baroudi also did towards the end of 1959 in Damascus, 

and officially both of them died allegedly of cancer in 1960, but it is a lie, they went again under 

cover with a new identity some where, probably where the money is, Saudi Arabia, Kuwait, 

Yemen and so on. After her death General Ahmad married her alleged sister Elham Baroudi, but 

she is not her sister. Elham Baroudi is either Wallis the Duchess of Windsor (with brown contact 

lenses) alias the wife of my Uncle king Edward VIII (or she is her twin sister or daughter, but I 

doubt it). In 1982 when I visited them, they pretended to be poor and sold their house and live in an 

area called Naser city, which was 100% an act, they owned many apartments their, and went 

probably only for a couple of hours their to deceive me. Also they claimed that the general was 

released of his duties, which I also do not believed. Elham Baroudi and Afaf Shawki joint son is 

the current Egyptian president Hosni Mubarak. Their alleged son Alaa who I not only considered a 

cousin but also a friend and a school friend, tried to kill me at least two times: 

2.1. One time in 1960 in the school by using an ESP trick and another very fat students 

through at me a building brick which injured me very badly and I was taken to 

Heliopolis Hospital. Here again to claim I have amnesia due to head injury 

2.2. In 1982, when I visited Cairo, he used a taxi with 60-100 KM/h to ram me on the driver 

side while I was driving, but here again some one saved me by a second, and the Taxi 

smashed in the shops making a lot of injuries and damages, some one was controlling 

me with ESP at that time and that is why I was not able to stop and see the accident. 

3. in March 1960 we moved to our apartment in 111 Higaz/Hijaz street just 100 meters of the 

Heliopolis Hospital and this to take my mind of the hospital also next to our house in Damascus, 

where they operated on me and Fareed Kheir alias George W. Bush and concentrate on this 

hospital next to us and they did the same thing to me in 1970 in the American Military base  

McGraw casern in Munich, Germany, where they forced me to live next to the military hospital in 

Perlacher Forest, which reminded me only with the hospital next to our house Heliopolis in Cairo, 

Egypt, then I was forced to forget it and concentrate on this hospital here in Munich, and that is 

brain wash, specially that Dr. Lawrence S. Kubi was replaced later by Dr. Alaa Ali who also 

worked in Heliopolis hospital next to us in Cairo, Egypt, and in Munich they fully confused my 

mind with all their scaring tactics, suppression and persecution that they used on me, and all this 

next to a hospital where I knew no doctors, but rather some one Vincent Sir Vince pretended to be 

studying psychology (=doctor) in Australia, and the other Professor or Dr. or both Named Charles 

allegedly Professor for Mathematics at the University of Maryland (queen Mary’s university) in 

the base, and getting me involved and confused with their alleged labs in the military base. It was 

all 100% confusion and brain wash to force me to forget Fareed Kheir who took my place after 

increasing his height and performing cosmetic surgery on him so he may look like me and 

cosmetic surgery on me  so I don’t look like me and him any more. Fareed Kheir alias George W. 

Bush, this mean George W. Bush is not even born in USA and his real name is Fareed Kheir. 

Heliopolis hospital where Dr. Alaa Ali my future fake brother-in-law worked. The building was 2 

floors and each had 4 apartments. We lived in apartment no. 6, the owner named Aziz moved later 

to apartment 7. He claimed to be Christian, but nothing Christian was on him, based on how he 

treated every one and specially his hired help the building guard, lived like slave. Every one in the 

building was 100% foreigner pretending to be Egyptian, Syrian, Palestinian, with one exception, in 

1969 and in the opposite apartment 5 an Egyptian from Secret Service moved in and he was trying 

to get some information of me about my family and possibly about Mohi Sabri, who officially was 

my fake mother husband and in the Egyptian Police, but he is American spy, who went to 

Germany as refugee in 1968/1969. Any way that Secret Service man could not get any thing out of 

me because I was 100% under the ESP control of my fake mother Hayat Baroudi and her allies. 
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Following are some major persons of our neighbors who I believe to have found out their real 

identities: 

3.1. Apartment 7, Landlord Aziz 

3.2. Apartment 6, we, whereby for a few months we lived there as four persons, my fake 

mother Hayat Baroudi, my Fake two sisters, Fadia Nagar and Afrah Najjar who worked 

at the all new Egyptian Television as news moderator-Anker-woman/-man and left to 

Amman, Jordan some time end of 1960s or beginning of 1961 to allegedly marry 

Abdalghani Abokurah alias brother of Princess Ann the official daughter of Queen 

Elizabeth II. Then around 1961 or 1962 Fadia Nagar married our neighbor Afaf Shawki 

and moved opposite the Air force airport Almaza. Then my fake mother married some 

times in 1962/1963 Mohi Sabri. Until my fake brother arrived from Amman, Jordan, 

which I can’t remember the exact year, it must have been between 1966 and 1967. Then 

we were four, Hayat Baroudi, Mohi Sabri, Nashaat Naggar alias Nick Naggar and me 

Nuzhat Najar alias Michael N. Najar. Some times in 1968 or 1969, my fake brother 

moved out to a separate apartment, I believe it was in the opposite building where we 

lived, even he was still student/pupil in high school. I was most of the time under ESP 

control and therewith my memory is partly with those people who controlled me. And 

on 10.10.1969 I went to Germany  

3.3. Afaf Shawki, Apartment 8, alias unknown, but his family were pretending to be the 

family of the famous Egyptian actor Fareed Shawki alias English Royalty, who has a 

son with the also famous Egyptian actress Lubna Abdalaziz (she is related to Atef 

Shawki, possibly his daughter, an escaped Nazi in hiding at the Shawkis family). They 

hidden their son in Germany, his name is Mike Simon, and I thought that he was one of 

my best friends in the church in 1976 and there after. Afaf Shawki shared his apartment 

with a Canadian, both of them where pilots and worked for Egypt Air airline and they 

were drug dealers. Afaf Shawki used to smuggle drugs from Egypt to Europe using his 

position as a pilot, and used to buy with the money in Europe cheap artificial plastic 

flowers, children electric toys and other things and sale them in Egypt for expensive, 

and there with make double money while laundering the drug money. Also he was used  

as a deceive as if he was the only drug dealer in Egypt Air, as a cover up and distraction 

and deceive for the mass drugs transportation through Egypt Air CEO Edsel Bryant 

Ford, but also for Jordanian Airline Alia and Saudi Arabia and Kuwait airlines as transit 

from alleged allies countries. Also his family, father and mother were major drug lords 

in Egypt in particular in Cairo, where they had many shops and supermarkets, partially 

also in poor area and used to use their shops for sale of drugs. Also my fake brother 

Nashaat Naggar alias Nick Naggar had a Canadian friend in school called St. George 

who was the son of Pauline Robinson Pierce alias the official mother of ex-USA-First-

Lady Barbara Pierce Bush, and this Canadian friend is either the same person as Saudi 

airline stewardess who seduced me, which was 100% a woman, in Jeddah, Saudi Arabia 

in 1980/1981 or a very look a like which I doubt, and that is specially odd because Afaf 

Shawki had also a Canadian apartment mate, and Pauline Robinson Pierce was our 

neighbor for a couple of years, and they were using my fake brother to portray him as 

me. One year later Afaf Shawki became the first husband of my fake sister Fadia Nagar 

and moved out with her. He was in Yemen for 2 years allegedly to train pilots, but I 

don’t believe it, today I know he was in Yemen to train for drugs and how to high jack a 

plane, because in 1967 he high jacked his own plane and bombed it killing many so 

called Arab ministers who were to meet in Cairo to discuss the Israel war, pretended to 

be dead like the rest of the family and went undercover, most probably to Yemen or 

USA, and this is fact. Also in 1968 his brother Elwee Shawki who also was a pilot in 

the Egypt Air, high jacked his own plane bombed it and went under cover. Officially he 

had with my sister 3 children, one allegedly dead at birth which is a lie. If my sister 

Fadia Nagar really a woman and not a man in disguise as many in the family, then she 
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had 3 children and Afaf Shawki with his mother and father hid the children, there was 

no doctor or nurse at birth only the mother, and she was very protective just like a thief 

is the best guard against thieves. At the end my sister raised 2 children that are not hers, 

one of them is Essam Shawki a Rockefeller son and his sister is to me unknown. But if 

my sister Fadia Nagar is a man in disguise as a woman, then every thing I saw about her 

in Egypt and Syria is an act. This mean she was never pregnant, but some how she/he 

made the stomach blow like pregnancy either with ESP or with medication just to 

deceive pregnancy. And why all this? To rape men and women in particular in Egypt, 

Saudi Arabia, England and where ever he/she was, so she/he may use these children as 

black mail, or use the children to steal the wealth of others, to hide his own children to 

black mail men as if they were queers. And if she is a man, this mean she/he used me 

until today to confirm that he is a woman because I saw her/him pregnant, however I 

never seen the actual delivery, but the first birth I was just out side the bed room door, 

where the mother of Afaf Shawki (probably a man in disguise) was with Fadia Nagar 

alone allegedly delivering the baby, and suddenly she came out very hasty with some 

thing in her hand that she claimed to be a dead baby and left the apartment, and later I 

was told the baby was buried in the garden or desert. I was not present at the other 2 

births. If it is true that Fadia Nagar is a man, this mean two queers men live together and 

raise children that are not theirs. They are all mentally absolute sick. No one has any 

loyalty in this life any more, not wife/husband, not to brother/sister, not parents, not to 

children nor to friends or even to own country. Because they are not brothers and 

sisters, wife and husband, or even this relative they pretend to be, nor they are born 

where they claim to be born. Afaf Shawki had another two brother and sister named 

Atef and Elweeyah Shawki who in reality where escaped Nazis in hiding. 

3.4. The apartment below us no. 2 or 3, had several tenant change with in 10 years, as if they 

live there only to have reference or are on the move/run. But one of them I remember 

very well, who is related to the Bush Family. I forgot their aliases in Cairo, therefore I 

will describe them. It was a father and his alleged daughter who pretended to be from 

Palestine, and wore too obvious permanent Palestinian clothing in the street but not 

when I was with them. She always had a head cover, a small scarf like that she covered 

a portion of her head with it. He claimed to have a paper factory some where in Cairo, 

today and based on many indications and incidents that happen to me and in the family I 

know they were printing money specially US-Dollars, the prove for that is in 1970 and 

coming from Cairo, Egypt to Munich, Germany I was arrested in the Train Station bank 

in Munich changing Dollars into Deutsch Mark that were fake bills of 100 US-Dollars, 

which scared the hill out of me because I never knew that money that my fake mother 

gave me was fake, she also was present, we were both arrested and released after a 

couple of hours. This fake father was Marvin Pierce or his twin brother and his fake 

daughter was Pauline Robinson Pierce or her twin sister the official parents of ex-USA-

first-lady Barbara Pierce Bush. I was at these neighbors house several times and had 

meals with them, she was extra nice to me, but this is worth nothing if they are lying, 

hiding, falsifying identity, falsifying money and brain washing me in that they pretend 

to be nice to me. They did not interact with other neighbors, only with us and in 

particular with me. I think they lived there 2-4 years. And that will explain to me why 

Pauline’s son, possibly daughter disguised as a boy, allegedly a Canadian was in ST. 

George school my fake brother Nashaat Naggar Alias Nick Naggar best friend, because 

they made him look that he is me. Also why her daughter (which it could be the same 

person) the Tunisian  Stewardess at Saudia Airline Seduced me in Jeddah, Saudi Arabia 

and confused the hell out of me in cooperation with Adelheid Kuczka in Munich, at that 

time I saw no relation, because I was not supposed to because it was all brain wash. And 

that will also explain why my evil fake uncle Dr. Farzat Baroudi in Hamburg, his wife 

is also the daughter of Pauline Robinson Pierce (possibly also the same person in 
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different disguise), was helping the Americans and some German in 1970 putting me 

letterly on the street on February 1970 in Munich, Germany where I was forced to go to 

the American military base McGraw casern, where they hopelessly brained washed me, 

also with help their sargent named Hamory who claimed to be originally from Palestine 

and confused the hell out of me in cooperation with my fake mother Hayat Baroudi, 

Anita Disbray (later my wife) and her twin brother who exchanged palaces with her 

with out me noticing Leo Sayer, also Alia Kose alias Anita Naggar with Nashaat 

Naggar, so I may forget Palestinians and stay a way of them which I did try my best to 

stay a way of all Arabs. And by Sargent Hamory I get to know Mohamad Attar who 

claimed to be Syrian which he is not, and lived in Munich, and through Attar I get to 

know Adelheid Kuczka who pretend to be a daughter of a Polish immigrant and she 

lived in Munich, which she is not, Adelheid Kuczka who was brain washing me from 

1981-1984 so I may forget Anita Disbray alias daughter of Cathleen Kennedy, Esmat 

Khodori alias niece of Edsel Bryant Ford who was Egypt Air Chairman and CEO in 

1960s, and Leila of Alexandria alias daughter of George H. W. Bush. Adelheid Kuczka 

who was brain washing me in Munich to not like and pushing me away of Christian and 

German girls simultaneously to the Tunisian Stewardess alias daughter of Pauline 

Robinson Pierce was brain washing me in Jeddah to not like and pushing me away of 

Arab and Moslem girls, and simultaneously pushing me forcing my mind to hang on 

Adelheid Kuczka, who was pushing me away of my friends and my church, and I never 

noticed any of it because it was all brain wash. Who is Adelheid Kuczka real identity? I 

don’t know exactly, I just know for sure she was doing all the above mentioned and she 

is the mother or sister of Elena Ann Ford (and to the US-actress Barbara Streisand), 

who is the alleged daughter of Charlotte Ford of Stavros Niarchos alias hidden husband 

of Farihat Kheir alias Sophia Loren, who pretended to be the sister of Fareed Kheir alias 

George W. Bush and sister of her own son Fikrat Kheir the biological son of George H. 

W. Bush. So I am trapped within these people where ever I go and what ever I do. 

3.5. Apartment 1 There lived Mon Senior (they used to say it in French and I don’t know 

how to write it) Faris, his last name I forgot. He used to claim to be Syrian Jewish who 

converted to Islam to either get divorce or get married again. He lived with his alleged 

Egyptian partner named Ali possibly Ali something Ali who was 100% American or 

English and 190-200 CM tall, who claimed to be a Moslem teacher, but nothing 

Moslem was about him. Mon Senior Faris was a very famous Taylor in Cairo where 

many famous actresses went to him and also my fake mother Hayat Baroudi who some 

times exchange places with Queen Elisabeth II. He used to have his shop in down town 

Cairo in one of Edsel Bryant Ford buildings right next to the other shops and businesses 

of the Americans and Nazis such as Basheer Kwader/Queder alias Adolf Hitler and 

Edsel Bryant Ford. Mon Senior Faris is from the Ford family but I cant find his 

photograph at the moment. He looked very similar to the alleged Syrian-Durz singer 

living in Egypt named Fareed Al-Atrash 

3.6. I cant relate to the other neighbors except they were all foreigners acting, hiding and 

pretending to be some thing they were not. 

3.7. The building guard who used to live also in the building, but in no apartment rather 

letterly on the floor below the stairs/steps, named Muhaweed, none Arabic name, he 

was 190-210 CM tall blond/gray/brown/red hair and bird, he was definitely 

American/English, he was absolute poor and always officially on drugs smoking Gooza 

a small Egyptian water pipe that is used for Hashish and opium. Possibly he was 

kidnapped and kept as slave. His alleged son was in the army 

 

4. Other persons around me 

Note: Since I saw that they produce children using other children starting age 7, and some of them 

lives much longer than 120 years, best prove is among other my grandmother queen Mary of Teck who 
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allegedly died 1953 and went into a new identity which is again my grandmother Samiyath Khayat 

who again allegedly died in end of 1970s, and in both cases she was my grandmother, and in reality it 

is a man disguised as queen Mary of Teck alias the wife of my grandfather King George V alias my 

grandmother Samiyath Khayat the wife of my fake grandfather Kamel Baroudi and mother to my fake 

uncle Mamdoh Baroudi who is in reality her official husband king George V. It is all confusion so no 

one can see through and it is also kept secret that people live much longer that they claim. This mean 

among others, they can produce children in at least 113 years of their lives, if its medically possible or 

not I don´t know, but my guess and based on what I seen it is very possible. But this also mean that 

they can have children from age 1 to age 113, which means that some brothers and sisters age 

difference can be between 1 year and 113 years. 

5. A school friend called Sameh, that I was not allowed to have as a friend allegedly because he is 

Christian and we are Moslems. I forgot his last name, but his father is the son of the English actor 

Sir Alec Guinness and he is also brother to the following persons: 

5.1. Klaus Fischer the father of my alleged best friend Detlev Fischer in my church in  

Lohhof, Germany 1976 and there after. Klaus Fisher was married to the daughter of the 

Duchess of Windsor alias the wife of my uncle King Edward VIII 

5.2. My manager at Neckermann warehouse in Lohhof, Germany in 1975, the famous 

department store and travel agent Neckermann, which it could be the father of my friend 

Sameh in Cairo, Egypt in 1960-1961 

5.3. And I also suspect based on the name and many other relations and indications, is also 

the brother or father of Joschka Fischer the ex-German foreign minister and head of the 

Green Party. 

6. Mahmoud, I think his last name was also Mahmoud, in my school named Altabari in Roxy New 

Egypt area in 1966-1967. He was the son of a very famous Egyptian Sheikh (priest) to my 

knowledge was the second most famous Sheikh in Egypt at that time, and was working in Al-

Azhar University. I was in their house several times, and there was nothing Egyptian or Moslems 

on them, they were definitely Americans in disguise. I get to know him for a short period of 4-6 

months. Some students of the same school bothered me for several days, and the same provoked 

me and start a fight with me in the Tram while I was going to school in the morning, where he 

came allegedly to my help and scared them a way. But it was set up, they were his friends, and it 

was all arranged. But I never noticed any thing because I was suppressed, scared and hopelessly 

brain washed. He was in high school while I was in the same school but in junior high. This person 

is very possibly the USA actor Steven Segal alias most probably the son or brother of my fake 

uncle Jalal Baroudi, who was in Tokyo, Japan for several years 

7. They put me in a private school called Al-Kaumiyah (Republican) for 2 years. In my class there 

was the son of President Gamal Abd Al-Naser named Abd Al-Hakeem, he was always there with 

his body Guards. Also some other student pushed his friendship upon me in a very obvious way, he 

was the son of a very famous Architect, which I know today, it was the family who married the 

daughter of President Naser, and the family of Najlaa Ahmad Saleh Sulaimans Husband, but also 

Basheer Kwader alias Adolf Hitler, Abo Maieen Malas alias Herbert Quandt, and Abd Alghani 

Abokurah alias brother of Princess Ann the official daughter of Queen Elizabeth II. They all had 

one big partnership business in constructions and build like mad people mad things that many of it 

was not needed, but it was a useful deceive. President Naser was half Black and the biological son 

of my great grand father King Edward VII. 

8. My fake sister Fadia Nagar get married to Afaf Shawki and moved to an apartment opposite the 

Almaza Air Force Airport. The entire new Egypt was build by those people mentioned within and 

it was around 20 KM of the center of down town Cairo. The entire street where they lived were 

private houses what they called Villas and had only two buildings, they lived in one of those 

buildings which was 4-5 floors, which was 600-800 meters of Dardiri Ahmad Ismael and Basheer 

Kwader alias Adolf Hitler, and 1.5 KM of Shawki family building in Safier and 1.5 Km of a new 

house construction belong to Afaf Shawki, who had two full grown dears, male and female and a 

large live turkey animals, that he wanted allegedly have in his new house garden which was under 
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construction, which point out that he is originally American-English. After his alleged death, the 

dears were allegedly given to the Zoo, but I believe it was given to him in his new identity. The 

whole street and all small side streets were full of foreigners pretending to be Egyptians. But 

nothing on them was Egyptians or Moslems. I knew at least 10 families in this area, but I will 

concentrate on Two: 

8.1. The building Landlord named Dr. Lapeep was one of my hidden uncles, and an escaped 

German Nazi of the second world war. He lived in the entire ground floor with some 

woman always covered up, and his fake son called Hani Lapeep alias 100% the 

biological son of George H. W. Bush. Dr. Lapeep was possibly ex-husband of Eftikar 

Kheir and brother to my English teacher in 1968-1969, also in a few private lessons in 

1969 

8.2. Third house to the right of the building there was the house of the family Al-Jumaee, I 

was there once, due to my fear of their very vicious German Shapered dog. But I met 

them a lot out side their house. I remember three of them the daughter named Farida 

around 25-30 years old and was my fake sister’s girl friend. Her older brother Ali 

Aljumaee who had red hair, red/brown/green eyes and had a very visible and obvious 

big problem with one of his legs that prevented him of walking properly. And that to 

confuse my mind and force me to concentrate on this man with this leg problem and 

forget the real one, seven years ago,  who had real problems walking which was Fareed 

Kheir alias George W. Bush. He was dating my sister Fadia after the official but fake 

death of her husband Afaf Shawki, and it was very obvious to every one watching and 

to me that he wanted to marry her in a fake competition to Adel Haasn who was her 

official fiancé and Dr. Alaa Ali, her current official husband. The younger brother 

around 20 years old in 1968 called Hishaam Aljumaee was pretending to be my friend. 

And I am saying pretending because I don’t have good memory of him, because of the 

following: 

8.2.1. He took me to their own prostitute house where consciously I had sex with 

an older woman 45-55 years old, European/American woman and a bid fat, 

and she left a very bad taste in my life about sex, and that was a brain wash. 

Today I know that her job was to make me feel sick of having sex with 

white women, and as a deceive as if this is the only sex I had there at that 

time, and to take my mind of what they really did to me or with me in that 

prostitute house because I had black out during this period, this mean I 

spend some times in that prostitute house that I don’t remember, this mean I 

was unconscious for a certain amount of time, this mean some one made me 

unconscious either with ESP or drugs and took control of my mind, and that 

is why I have memory gap. What Happened I don’t know, but my guess 

based on repeatedly what happen to me in my life is that while I was 

unconscious either they took sperm of me or many women (plural) had sex 

with me enable to have a child of me with out my knowledge . Which it 

happen to me oft in life. 

8.2.2. He took me to Christmas/new Years Eve party in 1968 where I have total 

memory gap, I just remember I went there with him in 1968, but what 

happen No idea. Again I have the suspicion that many women made me 

unconscious with ESP or drugs and had sex with me unknowingly, enable to 

have my child. 

8.2.3. He took me to Alexandria for a few days, where they had a summer house. 

And I just remember being in that house, going with him to discothèque in 

an expensive hotel by the beech, 4-5 star hotel, which I visited in 1960 with 

my fake mother and Saeed Al Umary and my other two fake sisters. 

However I don’t remember in between, specially going to bed. And since 

my fake uncle Jalal Baroudi a Syrian Diplomat in Geneva, Switzerland told 
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me something around 1984 about Adnan Khashogi, as if he wanted me to 

think I was persecuted by him which I did not know who he was at that 

time, and Adnan Khashogi alleged home town is Alexandria where also 

Leila alias daughter of George H. W. Bush Lives and is in a private school 

for girls, where I met her in a one week cruise ship, where she was with a 

school trip with many other girls, and have memory gap, visited her in 1966  

in Alexandria and have memory gap, as well as the time I went to 

Alexandria in 1960 and had memory gaps, in short I guess they made me 

unconscious every time I go to Alexandria to have sex with the same many 

girls in 1960, 1966, 1968, where each girl has 3 children of me, and many of 

these girls are sisters, twins, mothers, daughters or look a like to have my 

children look a like just like twins. And that is absolutely not good. Is it 

true? I don’t know, but it is definitely and 100% the pattern of my family 

and of my life. 

8.2.4. He took me to their farm/ranch out side Cairo where I also have memory 

gap same as above. Today I know it was 100 % opium and hashish 

plantation, because they are all working together, live next to each other, 

marry each other, and do business together, one plant, other transport, third 

distribute, fourth sale and so on. The family Al-Jumaee are the biological 

and real children and grand children of James E. Robinson the Official 

grand parent of ex-USA-first-lady Barbara Pierce Bush and all her fake 

brothers and sister. This mean Barbara Bush is 100% not daughter of 

Marvin Pierce nor the grand daughter of Scott Pierce and James E. 

Robinson. It is a fake family just like Baroudi, Kheir, Bdeir, Kwader, Bush, 

Kennedy and the others. 

9. Adel Haasn/Hasan alias unknown but he is of the family. I get to know him as the boyfriend of my 

fake sister Fadia Nagar in 1967/1968, allegedly he knew her dead husband. He was working as an 

Air Force Pilot in the opposite Air Force airport Almaza (or Al-Maazeh = Mazeeh), and allegedly 

later in 1970s and 1980s was the private helicopter pilot to president Sadat. He was married and 

wanted to marry Fadia Nagar as a second wife. His family was allegedly rich which I did not meet. 

He had a lot of supermarket and shops in Cairo where he definitely sold drugs through them just 

like the family Shawki. He was allegedly competing to marry Fadia Nagar against Ali Aljumaee 

and Dr. Alaa Ali. They were officially engaged during 1968. in 1985/1986 he is suddenly the 

Egyptian Military Attaché to Germany in Bonn, that time the capital of Germany, and I meet him 

several times. One time he invited me to his house where he had another guest, allegedly the CEO 

of the Islamic Bank in several countries of the Middle East. In short they were trying very hard to 

look like good Moslems, which they are not, and were trying to convince me that the bank interest 

are bad and against Islam, and that is why in the Islamic Bank they don’t take interest and live by 

the Quran by offering partnership instead of loan interest. Today I know that this partnership deal 

instead of loan interest is only a trick to steal the companies who are in trouble or in need for 

money for new inventions. In other words it is a con-business and a scam to steal companies. Also 

they made me (force through brain wash and ESP) introduce him to Mr. Dee alias allegedly the 

head trainer of GSG9 the German special military unit for anti-terrorism, just to put in my mind 

that Adel Haasn is an Egyptian, who is definitely not. He is a CIA agent 

10. Dr. Alaa Ali alias CIA agent. This is how I get to know him: Suddenly I had problem with my 

throat in 1968, and I had to go to the doctor, who claimed that I have to have surgery to remove my 

tonsils. In the hospital I met Dr. Alaa Ali who allegedly would perform the surgery, but suddenly I 

had no problems any more with my throat and I was afraid of the surgery. Today I know it was an 

ESP trick, so Dr. Alaa Ali can pretend that he get to know my sister Fadia Nagar coincidently 

through me, but it was all planned. I will leave the details out but in general this is how it was: 
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10.1. After Afaf Shawki allegedly death, the Shawki family done every thing possible and 

impossible to get ready of my fake sister and her fake children out of Egypt, which was 

all acting. 

10.2. Ali Aljumaee was acting as if he wanted to marry her so she may marry Dr. Alaa Ali 

10.3. Adel Haasn was also acting for the purpose to have given her a choice of men. The 

prove for that is, even she married Dr. Alaa Ali in 1970, yet she maintained close 

relationship to Adel Haasn until at least 1986, where I saw him last before I was 

kidnapped to USA and lost contact to the rest of the world. This is how spies, terrorists 

and drug dealers work by maintaining questionable relations 

10.4. Her fake children 

10.5. Her fake birth of the children 

10.6. Every thing point to wards she is a man in disguise as a woman, the whole thing is an 

act to show that Fadia Nagar is a woman not a man 

10.7. Dr. Alaa Ali had a good friend who was allegedly anistisian, which I strongly suspect 

that he also was a big time drug dealer, among others because he owned an older model 

sports Rolls Royce car, which is expensive, also in Egypt specially where a doctor earn 

compared to our today’s living standard in Europe and USA 300 Euro or 300 US Dollar 

per month, at these days it used to be 25-35 Egyptian Pound. Most definitely Dr. Alaa 

Ali, Ali Aljumaee, Adel Haasn and Fadia Nagar were working all together, and I was 

the stupid one, or their ESP slave. Dr. Alaa Ali alleged father was working as an 

engineer for the Egyptian train company which was founded by my grand parents King 

George V and King Edward VII, this mean he is of the family. And that would explain 

why he looks very much like my German friend in my church Guenther Wiedemann 

that I get to know in 1976, only Dr. Alaa Ali is darker and Guenther is white with blue 

eyes. Dr. Alaa Ali had at least two sisters and/or brothers who are also medical doctors, 

and based on the amount of doctors in the family and the family pattern, they distribute 

illegal drugs such as opium, hashish, marijuana and other drugs hidden as medicine, 

through medical doctors, and this is specially true after they confused the hell out of me 

in 1986 in Germany, short before kidnapping me to USA, using a lot of allegedly Syrian 

and other Arab medical doctors, who claimed that they need my help in computers, but 

in reality they just wasted my time and money for at least 3 months, and this was 

specially hard on me after Prof. Dr. Fischer fired me of his company UDF where I was 

forced and tricked to work there in 1984 as a part of my brain wash to kidnap me to 

USA. Prof Dr. Fisher the son of Joseph P. Kennedy Senior and brother to Ali Barq/Bark 

who is brother or father of Barbara Carrera and her sisters the woman of Adnan 

Khashogi and Najlaa Mahmoud, who kept me as a slave and kidnapped me to USA with 

help of all those people mentioned with in, not to forget that Adnan Khashogi is either 

Kamel Baroudi or his son my fake grand father who allegedly died in 1966 and was an 

International drug dealer with his fake wife Samiyath Khayat alias Queen Mary of Teck 

and Fuad Khayat alias son of Rockefeller. Dr. Alaa Ali and Fadia Nagar went to 

Amman, Jordan  in 1970 allegedly to get the blessing or approval in marriage with Dr. 

Alaa Ali from Mohamad Ali Bdeir Alias Adolf Hitler, which point to that Fadia Nagar 

is the daughter of Adolf Hitler, which she is not, but it is all deceive to prove that she is 

a woman connected to Adolf Hitler and the Bdeir Family who owns and control much 

in the Middle East (also else where in the world), including Oman, because in Arabic 

writing there is absolute no difference between Oman and Amman the capital of Jordan, 

the only difference is so called short vowels, that is rarely used, like in French accent 

degue such as a small dash over the letters and like in German language umlaut, which 

is two dots over the letters, which changes the pronunciation of the letters, in other 

words people living in Amman (which allegedly means Philadelphia) among other 

Samir Bdeir, Basmath Bdeir alias Basmath Alami (Alamo) and her husband Makram 

Alami who are the Biological children of George H. W. Bush, are the same people who 
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forced in the last 20-30 years to take over the country Hadramout and change the name 

in to Amman and when you translated to English it becomes Oman, just like my fake 

Name is Najar, and my fake brother’s name is Naggar, and my other two fake sister 

names are Najjar and Nagar, but in Arabic you write them all only as Nagar and with 

one “G”, there is no “J” in Arabic language, the “J” is taken of Farsi or Urdu, which is 

rarely used, and the entire short vowels are taken of the European languages and only in 

the last around 60-100 years. And the same people who have absolute no loyalty to any 

one or any thing except to money, wants to buy some of the USA ports through Oman 

(or Amman) so they may enforce the perfect slavery which is Islam and control much of 

the drug smuggling into and out of USA. Dr. Alaa Ali has also many hidden children, I 

discovered two of them, one is the famous Egyptian comedian/ actor Samir Ghanem, 

and the other is the famous English comedian/actor Borat alias Ali G. alias Sacha Baron 

Cohen. 

10.8. Dr. Alaa Ali took me many times with him to work in his night shift at the Heliopolis 

Hospital in Cairo, Egypt, where he had a room to relax in between the night 

emergencies, allegedly to help him type his doctorate on type writer, which he marked 

some text in some English medical books and asked me to type to keep me busy for 

hours, that must have been in the summer of 1969. But today I think he used to knock 

me out with ESP unconsious or drug me with his friend the anastisian doctor to cover 

up to the ESP control because ESP is secret, and during my unconsciousness, they 

forced many women upon me, to have sex with me enable to have my child or took 

sperm of me and injected in to many women, such as his alleged two doctor sisters, , but 

also nurses and other doctors and other hospital employees because:  

10.8.1. Among others I was typing the whole night, this mean for many hours doing 

the same thing over and over again, and therewith I would not notice the 

missing time while I was unconscious 

10.8.2. The nurse an old fat woman who was serving/providing us with food and 

drinks was called um-Ali, which means the mother of Ali, and she looked 

very similar to the mother of Afaf Shawki, and form my today point of view 

and experience, she was definitely there only while I was there and she was 

only present in night time, this mean she was not hospital staff 

10.8.3. In 1972 in Munich, Germany I was forced to go to hospital during a very 

confusing time after the terrorist attack on Munich Olympics, and I was set 

up with a nurse, that could be to get my attention or distract me of my stolen 

children through Dr. Alaa Ali 

10.8.4. Also in USA and in 1991 I was forced to go to the hospital, and the same in 

Holland in 2001, but it was all brain wash to forget the past 

11. Jameel Baroudi alias Mamdoh Baroudi alias either brother to Adolf Hitler or his father King 

George V, my grandfather which I mentioned before. He used to live with his second family, wife 

and 4-6 daughters in a big house very much similar in design and architecture to the house he used 

to live in Damascus with allegedly his father Kamel Baroudi and to Buckingham Palace. I was 

there only 2-3 times, it was in an area called Saraya Al-Kuppa which means Cassel or kings’ 

house. It was only up to a few hundred meters to president Naser’s at that time new house, where I 

also was there once for a birthday party of my school/class mate and the son of Naser named Abd 

Al-Hakeem, but I did not attend the party. 

12. Basheer Kwader/Queder Alias Adolf Hitler allegedly originally from Syria and a neighbor of my 

fake grandfather Kamel Baroudi (=fake references) but in reality allegedly in disguise as Polish 

Jewish who is hiding of Adolf Hitler, which all in all means deceive within deceive, in case one lie 

is caught the second should bring understanding and an excuse for laying. He was fat around 120 

KG, short hair, no mustache, always in suite just like his other identity in Amman, Jordan alias 

Mohamad Ali Bdeir, which point to the name of Mohamad Ali, who pretended to be Turkish and 

invited all kings of Egypt to a party in his Cassel in around the year 1850 and killed them all and 
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took over Egypt. This mean Mohamad Ali Bdeir is doing the same thing, killing all the presidents 

and kings in the area and taking over, which he did but in a hidden way and not so obvious like his 

predecessor Mohamad Ali the Turkish, also this name point out that he is from Turkey and not 

Germany/Austria/England. He was very obviously always in hiding and avoid public appearances. 

He had a 2-3 floor building, where only him and all his fake children lived as if they where his 

nephews, nieces and cousins. His house was around 100 meters of Dardiri Ahmad Ismael on the 

street going to Safier square. All the children were with him were 100% stolen and had ESP, with 

one exception, his oldest son of him and one of  his sisters called Jameel Kwader, and he looked 

just like him, but not so fat (which could be Adolf Hitler himself after face cosmetic surgery, 

which could point to big confusion that they created to hide Adolf Hitler). They own a lot of 

businesses in Cairo and through out Egypt, but it is all hidden businesses, such as movie and media 

industry in partnership with Rockefellers and Ford in Cairo, also in  construction with all it is 

branches, where they build allegedly with the Russians in the beginning of 1960s the Egyptian 

High Dam in Aswan south of Egypt,  where they 100% falsified history in that they relocated an 

alleged 3000 years old (which is a lie) temple Abi-Simpel (probably around ½ square KM), it is 

only 200-300 years old, just like the Pyramids and Sphinx, which they bombed on purpose in the 

first and second world war with airplanes so it may look old and mysterious, and some prove for 

that is (You can skip this until the next point if you want, I think it is important, I just dumped this 

part out of my thought, mind, memory so it is not properly sorted memory ). See continuation in 

Appendix-1. 

13. Edsel Bryant Ford the son of Henry Ford, who allegedly died 1943, it is a lie, alias chairman and 

CEO of Egypt Air airline at least during the period of 1967-1970. He claimed to know Afaf 

Shawki, his employee, and that is why he allegedly wanted to help the widow Mrs. Shawki alias 

my fake sister Fadia Nagar. He used to live downtown Cairo, Egypt in a penthouse, the top two 

floors of his own high rise building, the high rise building on the corner to the right of his own 

movie theater Metro, which was the biggest and most advanced at that time, Metro is also on the 

corner, opposite to Basheer Kwader sweet shop called Queder, and next to many other 

American/English/European stores. He had allegedly two nieces and one nephew, who claimed to 

have escaped Port Saied after the Israeli attack in 1967, which allegedly killed their parents and 

destroyed their house. Which was a 100% a lie, they were new immigrants came from over seas 

over Israel, Gaza to become spies or what ever they became thereafter, but they were not 

Egyptians. The nephew was 15 years old, and I forgot his first name who allegedly died on 

10.10.1969 on the same day I went to Germany, which is also a lie, one niece was 16 years old 

called Yasmeen, and the other was allegedly 19 years old, short 150-160 cm, white, brown hair and 

green eyes and was called Esmat. All had the family name Khodori/Chodori (=Chodorkovsky !?). I 

get to know them 1968, and I dated Esmat Khodori, actually she dated me, because all three of 

them had 100% ESP or only Edsel Ford had ESP and controlled them as puppets. I went out with 

her several times, they lived in the same penthouse with Edsel Bryant Ford. I visited her oft in the 

penthouse, and we went to their own movie theater called Metro for free. One time I visited her in 

the penthouse and she was alone, and half naked, allegedly just came out of the shower, there after 

I have memory gap, therefore I believe she made me unconscious and raped me. Since there are so 

many men in my fake and real family who are disguised as a women, so it is very possible that 

some of these girls are men in disguise as a woman, and made me unconscious because they are 

queers and wanted to rape me, which I doubt it because they have ESP and therewith they can 

force me with out making me unconscious, or to leave it like that in my memory, in case others 

with ESP read my mind then they will think I was raped by a woman which is Esmat that is not a 

man, and therewith they use me or my memory to deceive others that they are women and not men 

in disguise. And if this is the case, and since they are Americans, this will mean that all or most 

girls I was forced to go out with in the American Military base in Munich, Germany McGraw 

casern, between June and August 1970 and did not see them naked, then they must be men 

disguised as girls, and even the one I saw naked could have a twin brother who disguise as her and 

pretend to be his own sister just like Leo Sayer and Anita Disbray, Hayat Baroudi and Queen 
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Elizabeth II and many others. This point is important and therefore I will list all girls or women I 

went out with in McGraw casern in Munich, Germany between June and August 1970, specially 

that they confused the hell out of me and they had 100% ESP, if I don’t write the name this mean I 

forgot it: (See Appendix-2 for the continuation of this point, here also I just dumped my thoughts 

with out sorting them properly) 

14. in 1964/1965 in our apartment in Cairo, Egypt, I went to my fake mother’s bedroom, and she was 

with her alleged husband Mohi Sabri, and they were on top of each other on the bed. So I asked 

them what are you doing? They told me to go away to my room, which I did. Then I heard them 

talking for a minute or two, then Mohi Sabri came to my room absolute naked, put me on bed and 

raped me, and after a few minutes went back to my fake mother in her bed room also naked. Today 

I know the following: 

14.1. At that time I had no idea what sex is , and therefore I did not know that they were 

having sex. 

14.2. Possibly some one unknown with ESP delegated me to the room as if he wanted to tell 

them I see and your fake son see what and who you are, two queers having sex 

14.3. Since my fake mother Hayat Baroudi is a man disguised as a woman, they were worried 

that I saw two men having sex, so they talked it over for a minute or two, and decided 

not to take a chance of whether I recognized Hayat Baroudi as a man or not, even they 

had ESP, they could not take a chance and decided to rape me and blame it on Mohi 

Sabri, which they did 

14.4. But who was Hayat Baroudi at that time? May be it was Queen Elizabeth II after she 

exchanged places with Hayat Baroudi, I don’t know, I can’t tell any more. But they 

thought if I recognize Hayat Baroudi as a man, then it will put Queen Elizabeth II in 

question if she is a woman or a man, because the rest of the family, most of them any 

way, knew that queen Elizabeth II exchanged places with Hayat Baroudi. 

14.5. Thereafter, they pretended that I am queer and forced me with ESP to be raped over and 

over again from many to confuse my mind so I forget what I saw and to create a 

situation that distract of every thing and concentrate that I am allegedly queer and they 

are trying to help me. 

14.6. In the same time they used the situation to force my mind, on the long run/term to forget 

certain persons, people and entire life in Cairo, Egypt. In that they raped me by those 

people they wanted me to forget, and they knew that they will have me under control in 

the future and make sure that I don’t forget that I allegedly done some thing bad, which 

is allegedly being queer, and therefore I should not think about all these situations and 

surroundings. And that is a brain wash to force a person to forget, because he does not 

want to think about or even remember what bad and shameful things he did. Followings 

are the persons they used so I may not think about them the situation or what they do or 

who they are, just don’t even remember them. And they did that while I am full 

conscious, this mean, they did not drug me or knock me unconscious with ESP, but 

rather they used ESP force: 

14.6.1. A kiosk owner with his brother in the neighborhood who owned two kiosks, 

and sold cigarettes, candy, and huge ice blocks (water ice). Today I know, 

he was working for them and selling drugs, even by the cigarette, that he 

received among others hidden in the huge blocks of ice which was more 

than 1 meter long and 30 x 30 cm wide/deep 

14.6.2. Hani Lapeep who was 20 years old in 1967/1968 alias biological son of 

George H. W. Bush, so I may forget him, his fake father which is my 

biological hidden uncle Dr. Lapeep, and his fake son Hani Lapeep as well as 

all the neighbors by the Air Force airport Alamaza including Aljumaee alias 

the real children of Robinson Pierce alias the fake grandfather of ex-USA-

first-lady (first-man) Barbara Pierce Bush. They also did to me many other 

things in that area to support all that. Note that Hani Lapeep look a like 
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enough of ex-USA president George H. W. Bush that they can exchange 

places or president can be replaced with out any one notice. This mean 

which is the current ex-USA president George H. W: Bush? Is it George H. 

W. or Hani Lapeep?  I don´t know, but these are the facts. 

14.6.3. By the son of Basheer Kwader/Queder alias Adolf Hitler, that I forgot his 

name, but he used to have a hobby building electric lamps out of thick iron 

wires and plastic stripes. Also in that time I wanted to escape my fake 

family, and run away from home, which I did, and he the same son of Adolf 

Hitler delegated/sent me to his friends who allegedly will help me get out of 

the country, and they were in the university of Ain-Shams and university of 

Al-Azhar, where I was raped in this process by those people, and all of them 

together used to build the Islamic-Brotherhood who terrorized the life of 

people and claimed to be fighting president Gamal Abd Al-Naser, but in 

reality they were all Nazis set together by my fake and real family including 

president Gamal Abd Al-Naser, who was the son of my great grand father 

King Edward VII, as a mass brain wash in that they scared the hell out of 

the people’s life like they did in Europe during the second world war under 

Adolf Hitler and his and my evils family. This son of Basheer 

Kwader/Queder alias Adolf Hitler, who was I was told around 20-25 years 

old, but from my today´s experience possibly 30-35 years old, had a lot of 

similarity in his look and body stature to ex-USA-first-lady Barbara Pierce 

Bush, who I know it is a man disguised as a woman. Here again it could be 

the same person or a replacement 

14.6.4. By an American actor who lived a second identity in Egypt, or Egyptian 

who lived a second identity as American actor in USA. I could not find his 

name, but I will describe him. I saw him in a James Bond movie I think is 

called Live and Let Die, in the beginning of the film there was a scene in 

Louisiana, USA street about an Afro-America funeral, and on the side of the 

road there was a short-fat-black man with eye glasses, who stabs with a 

knife a secret English agent, and there after the whole funeral turns into a 

street dancing party or show. And the short fat black man is the one, who 

lived in an area not far from where we lived in Cairo, 1-2 KM of our street, 

behind a street name Nuzhah street, near Al-Merghani Square and behind a 

shoe maker on that street, whereby also the shoe maker was 100% foreigner 

pretending to be Egyptian, It was important for them to rape me by this 

American actor, so when I see his film or films, it remind me that I am 

allegedly queer and done some thing bad that I don’t want to think about it, 

but rather forget it and every thing associated with it. Today and now when I 

come to think about it, I discover that some actors/actresses of James Bond 

movies are related to my life as follow: 

14.6.4.1. The short fat black man mentioned above 

14.6.4.2. George Lazenby alias son of Joseph P. Kennedy Junior, my fake uncle 

14.6.4.3. Pierce Brosnan son of George Lazenby  

14.6.4.4. Barbara Carrera alias Najlaa Mahmoud alias Mrs. Khashogi 

14.6.4.5. The English actor Charles Gray who disguises in Egypt some times as the 

Egyptian actress (woman) Zuzu Shakeeb 

14.6.4.6. The James Bond movie with the two Greek ships smugglers like Stavros 

Niarchos and Aristotle Onasis 

14.6.4.7. And many others things, persons 

All point out to one thing: their mind/brain is not capable to make new things, so they 

make movies about their own crimes. 
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15. Mohi Sabri (husband of my fake mother Hayat Baroudi) alias unknown, but based on his look, he 

is the son of either Rockefeller or King Edward VII, who allegedly died in 1910, which is 100% a 

lie. He went to the Middle East, Africa, South and East Asia after faking his own death, but again 

John D. Rockefeller is son of King Edward VII or his mother queen Victoria, so it is the same 

family. Mohi Sabri is allegedly the brother of the famous Egyptian actor Samir Sabri. He also had 

an alleged sister in New Egypt, Cairo, who lived next to other Syrians who were allegedly relatives 

of ours and I used to know, who were officers in Egyptian Air Force and Army, one of them 

allegedly won a swimming contest in Europe, swimming the English channel from France to 

England in 1960. All live 500-600 meters of Basheer Kwader/Queder sweet shop alias Adolf Hitler 

and other foreign shops. They are all crime organization, live next to each other, work together, 

marry each other, and protect/hide each other. His sister was married and had children. From my 

today experience I would say his sister family pretended to be from the old Soviet Union. I was a 

few times in their apartment. Mohi Sabri was a police officer, I think he was a Captain. He took me 

once to the penthouse of a very famous Middle Eastern singer called Fareed Al-Atrash, who had a 

high rise just out side the center of Cairo, in the beginning of Al-Giza area by the Nile, and lived in 

the upper last floor/penthouse. His high rise was called Fareed Al-Atrash building. The pent house 

was very luxury build and furnished, with a big fountain in the living room. I was told the owner is 

in vacation. How he get the key I don’t know, may be through his actor brother Samir Sabri who 

was also in entertainment business and possibly a friend of Fareed Al-Atrash, but I think he wanted 

that the people watching think that I am the son of Fareed Al-Atrash, but also leave it in my 

memory for a future deceive. Mohi Sabri was approx. 170 cm tall and 110-120 KG heavy in 1969 

in Cairo, Egypt. He suddenly disappeared of our lives with out me knowing why. And on 

10.10.1969 when my fake mother took me to Germany, we landed in Frankfurt, Germany and 

waited for him downtown in some Café, and Mohi Sabri came some times after 5 O’clock in the 

evening, picked us up and we went to his one room apartment. He was suddenly below 70 KG, this 

mean he lost more than 40 KG or 90 pounds, he looked completely different, it was a new disguise, 

no one will recognize him any more, just like Adolf Hitler and the rest of this stupid family, they 

constantly change their appearances, but again it could have been some one else that I met that 

time in Frankfurt and I did  not notice it, just because I was told: This is Mohi Sabri. For all I 

know, he was a new Spy from USA, and the real Mohi Sabri either was killed or went to USA or 

some where. 

16. My fake mother Hayat Baroudi alias twin sister of Queen Elizabeth II, claimed that she was 

married to a Syrian judge who worked for the English government in Sudan, and retired in 1950, 

and died in January 1953. And allegedly this fake husband of hers named Abdulhamid Najar is my 

father. Which is a 100% lie. This man never existed, they made him up. And that is why she was 

allegedly receiving monthly pension/retirement money for her and all her unmarried children since 

allegedly 1953. If it is true or not I don’t know, I just know that she/he had to allegedly submit a 

certificate proving that she is a life on a yearly basis to the Sudanese government, and going to the 

bank and picking up money, if this money is from Sudan or a private account I could not tell, 

because I had no idea how things function, beside my family, the English royalties governed Sudan 

and they can falsify any thing they wanted. Also in Egypt she/he applied for political asylum and 

was approved and received money monthly through out 1960s. Also she/he some times worked as 

follow, first as a secretary for the CEO and Chairman of the Board of the Al-Tarabishi factory, 

which allegedly manufacture among other cylinder like hats, like the alleged Turkish hats, this is to 

integrate some alleged Turkish heritage, so no one notice the English/American , specially that the 

sister of Mohi Sabri among others pretended to be also Turkish, which they are not. The CEO of 

that factory looked very much like Edsel Bryant Ford, may be it was him, or one of his hidden 

brothers that looked like him. Second she worked for a large department store chain called Omar 

Afendi/Efendi, which today I know based on many things that happened to me in my life through 

the following department stores Hertie and Neckermann in Munich, Germany, Sears in USA and 

specially in Houston, Texas, USA in Westwood Mall, which they closed in mid 1990s due to lack 

of business in the entire Westwood mall, and other incidents, is that Omar Afendi/Efendi is most 
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probably a partnership between “C&A” in England and Sears Reebok in USA, whereby and very 

possibly that both department stores are owned by the same family. Omar Afendi is allegedly 

Turkish due to his name, but it is 100% European and American. Therewith, and all in all Hayat 

Baroudi was collecting partially three salaries simultaneously, one from the Sudanese government 

which is 100% cheat, one from the fake Egyptian asylum, which is also 100% cheat, and the third 

of her work, which I think it was all in all 2-3 years work in 10 years Egypt. Her monthly income 

was 50-70 Egyptian pounds compared to a 25-35 Egyptian pound salary of a specialized medical 

doctor or police officer with the rank captain. At that time and while she was working at those 

places, queen Elizabeth II exchanged places with her. Things change when queen Elizabeth 

pretend to be Hayat Baroudi, such as suddenly we have new more modern washing machine, and a 

hired lady come to wash our cloths while the queen is present, or another hired lady come to clean 

the apartment, or they renew the mattresses through a specialist, or we go out excessively and not 

cook at home but rather eat out side, or we go visit Basheer Kwader/Queder family alias Adolf 

Hitler, where there be a big family gathering, and many other things. And since Hayat Baroudi had 

intimate relations with Saeed Al-Umary, Mohi Sabri, CEO of Al-Tarabishi factory, CEO of Omar 

Efendi, Kamel Baroudi, Umrateb Khayat and Dardiri Ahmad Ismael the Egyptian Ambassador to 

UN(which it would take long to explain how I found out, therefore I will leave details out), this 

mean queen Elizabeth II did the same, and since 100% one of them or both of them Hayat Baroudi 

and queen Elizabeth II is a man in disguise as a woman, and since some of the above mentioned 

men who they had intimate relation with are also possibly men is disguise as women, this mean the 

above mentioned men who I caught having sexual relation with Hayat Baroudi and/or queen 

Elizabeth II is one of two, either they were raped by Hayat Baroudi and queen Elizabeth II or they 

were just like them queers and bi-sexual, and they want to force every one to be like them, they 

tried and did it to me and my fake brother Nashaat alias Nick Naggar who is right now married to a 

man disguised as woman named Anita Naggar and he has absolute no idea because he is controlled 

with ESP. 

17. Downtown Cairo, Egypt and New Egypt and Al-Giza areas in Cairo as I saw them between 1960 

and 1969, were 100% built by Rockefeller, Windsor, Bush, Kennedy and other families mentioned 

within and disguised in other identities. The prove for that is that all high rise in down town Cairo 

in that time are just like the high rise in New York, USA of the same time which were all built 

simultaneously between 1910 and 1960s. And this is because their brain/mind/thoughts is limited 

to crimes, and therewith they are just capable of duplicating things only. In the summer of 1969 my 

fake mother Hayat Baroudi forced me to have private lessons to learn the English language through 

my English teacher in my school Al-Tabari. Today and as I remember him, I discover that he had a 

lot of similarities with my hidden uncle Dr. Lapeep the escaped Nazi, and he was 100% training 

the mind of his students with ESP, brain washing them and enslaving them just like Najlaa 

Sulaiman and her husband in Cairo, Egypt and my fake uncle Dr. Farzat Baroudi and his wife were 

doing in Hamburg, Germany. Dr. Lapeep the fake father of Hani Lapeep alias son of George H. W. 

Bush. I went to his home, which was not very far, and we were 2-3 private lesson students. I think 

all in all I went to around 5 private lessons, and I never picked any of it, and today I know why, 

because some group of people were persecuting me with ESP and constantly manipulating my 

thoughts with ESP so I was not capable to concentrate, and this was done to me over and over 

again in my life, so I may not study and succeed or advance professionally and in my life, so I may 

stay always financially broke, which I am. Last time it was very visible to me manipulated with 

ESP so I may not pass my exams, was in Houston, Texas, USA between 1995 and 1999, where I 

was trying very hard to study the so called Microsoft Back Office, Server software and Internet 

integration and have the so called certified Microsoft Software Engineer certificate, which required 

around 6 exams at that time, but I never made it passing enough exams to reach my goal. And I 

think 1999 and unconsciously, I gave it up. The reason they gave me private English language 

lessons in the summer of 1969, is because they planned to take me to USA through McGraw casern 

in 1970. 
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18. Ihab/Ihob Nafeaa alias son of Nazi Goering. He was an actor in Egypt, married to the very famous 

Egyptian Actress Fatin Hamamah the ex-wife of also the very famous actor Omar Sharef who 

acted in many American movies, among others the fake story of Lawrence of Arabia but also made 

several movies with Barbara Streisand alias daughter of Charlotte Ford and sister to Margie Lange 

the wife of the pastor who paptized me in Lohhof, Germany Pastor Herbert Lange alias Scott 

Pierce the official but fake brother to ex-USA-first-lady (first-man) Barbara Pierce Bush and 

Barbara Streisand is also sister to my ex-girlfriend, or who pretended to be my girlfriend in 

Munich, Germany in 1981-1984, which is Adelheid Kuczka, who helped in destroying my life, 

therefore is Omar Sharef most probably one of the sons of Edsel Bryant Ford alias CEO and 

chairman of the Egypt Air, movie industry in Egypt and major drug lord. Barbara Streisand who 

very strongly supported ex-president Bill Clinton to become president of USA in 1992 and in 1996, 

and I think she even made a speech in his inauguration, whereby Bill Clinton father is son of one of 

the children of John D. Rockefeller who is brother to Henry Ford, this mean Barbara Streisand and 

Bill Clinton are 100% cousins. And that would explain to me why Bill Clinton did not free me in 

his 8 years as president of USA, but rather he also made sure I don’t get free. It looks like only my, 

to me unknown, hidden children are the only ones who helped that I get free. Ihab/Ihob Nafeaa 

went to Australia after divorcing Fatin Hamamah, and he was working as an actor in Australian 

TV. 

19. Visit to Amman, Jordan in 1966. I will try to make it short. I went to Amman, Jordan for allegedly 

school summer vacation which was 3 months. And those are the persons I get to know, some of 

them I partly see again, because they visited us in Cairo, Egypt, or I saw them in Damascus, Syria 

in 1959: 

20. Seev/Seif Aldin Bdeir alias CIA, Mosad, and English Secret Service agent, alias son of Marie-

Adelaide, Grand Duchess of Luxemburg who allegedly died in 1924, with his wife an d my fake 

sister Suhair/Susu Bdeir alias my fake sister alias fake daughter to Adolf Hitler, whereby I saw a 

photograph of her and my other fake sister Afrah Najjar/Abokurah with Adolf Hitler and Eva 

Braun of 1944. Suhair Bdeir is 100% a man in disguise as a woman. They lived in a building 3-4 

floors, each floor had two luxury apartments with 6 rooms, two bathrooms and a balcony looking 

at the play ground of the Islamic Scientific College of Jordan with over one thousand students, this 

school is located directly opposite the building on the other side of the street, and by the entrance 

of the school there was a big stone engraved with the names Mohamad Ali Bdeir (alias Adolf 

Hitler) and Abd Alghani Abokurah (alias brother to Princess Ann the official daughter of queen 

Elizabeth II) or his alleged father as donators and builders. The building was located on Amman 

mountain (in Amman they call city areas mountains because the whole city is hilly and similar to 

mountains allegedly seven like in old testament) between Al-Dawar Al-Awal and Al-Dawar Al-

Thani=Circle-1 and Circle-2, which means A circle/square/round about like traffic around a circle 

garden just like in England. Mountain Amman was where the King lived and all other rich people. 

Also the building was just a couple of blocks where the king Cassel at that time, later he build a 

new Cassel further away of the town. In the household there was three fake children and a house 

keeper who was allegedly 7 years old. The children were Basmath Bdeir born allegedly in 1954, 

but it is a lie, she/he was around my age, one of the prove for that, is that Basmath Bdeir was 

allegedly the swimming master/champion for 14-18 years old in Amman, Jordan between 1964 and 

1966, this mean she would have been 10-12 years old, which is a lie, she/he is 100% around my 

age and height, at least when they visited us in Cairo, Egypt in 1963/1964 and also when I visited 

Amman, Jordan in 1966. They falsified her/his birth by at least 6 years. She is 100% a boy in 

disguise a girl, and 100% is the son of George H. W. Bush who was Pauline Robin Bush and 

allegedly died in 1953 on leukemia, which is a lie. Now she is married to her/his half brother 

Named Makram Alami (Alamo). The other was Samir Bdeir allegedly born 1956, he is also 100% 

the son of George H. W. Bush, and the prove for that, is that he was in Houston and Dallas, Texas 

for around 6-8 years between 1976/77 and 1983/84 allegedly studying Business and 

Administration, but in reality he was closed to his father so he may learn new and different kind of 

crimes of his biological father George H. W. Bush, and his other son disguised as a girl Basmath 
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Bdeir/Alami alias Pauline Robin Bush was also studying near him in Lafayette, Indiana, USA for 5 

years, where it was decided to set him up in marriage with Makram Alamo, both are queers. The 

third child was a daughter named Reem Bdeir, allegedly born in 1960/61. Here also I have the 

strong suspension that she is a boy, I will leave the detail out, it is the pattern in the family. She 

was always over weight as kind of disguise just like her fake father Seev Aldin Bdeir, her fake 

uncle Mohamad Ali Bdeir alias Adolf Hitler and up to King Edward VII and queen Victoria. In 

1994, where I saw her last in Houston, Texas she was approx. 140 KG=300 pounds. The house 

keeper I was told is seven years old, but today and based on my experience she was much older but 

very short/small. They claimed she was a daughter of a poor Palestinian refugee, that they wanted 

to help in that they hired his six years old daughter as a servant, but it was a lie. She was either the 

daughter of king Hussein or the daughter of some one rich from south America, India or Sri Lanka. 

And she was so small because her mother was around 7-10 years old as she gave her in birth. One 

thing is puzzling my mind today about that girl. She used to wake up at 6 O’clock in the morning 

and prepare 6 different breakfast in six different times to six different persons, including me, and 

go to bed between 12 and one o’clock in the morning, and my fake sister used to stress her in a 

very too obvious way, to clean, wash and help in cooking and so on, and on top of all that she used 

to scream at her in such a manor that it even scared the life out of me, and hit her a lot, but most of 

the time when she hit her, was in another room, I just heard it, it was just as if she was a slave and 

filth, today I know it was all acting. But at that time, I felt sorry for that little 6-7 years old/young 

girl, and a couple of times when I was alone with her in the apartment, I laid next to her and 

hugged her to give her a feeling that she is some thing, but I did not do any thing sexual to her, not 

consciously any way. In 1982/1983 I was set up with a girl in Amman, Jordan, named Randah 

Mufleh, that I did not even think of her, liked her, or even know her, except I played with her once 

or twice Squash, . My fake niece May Abokurah asked me once to go with her to the King Hussein 

Sports Club, because her alleged girlfriend wanted to tell me some thing, which I was puzzled 

why, any way and in the sports club Randah Mufleh came up to me and kissed me on the lips 

strongly almost violently and told me that she loves me. I will shorten it, later they set me up in 

Munich, Germany using ESP and forced me to think as if I am madly in love with her and can’t let 

go of her, but it was all ESP thought forced up on me, because that time I was deeply in love with 

my girlfriend Adelheid Kuczka in Munich, Germany, whereby I knew nothing at that time of all 

what is in this letter. Any way it looks like they wanted me to think that Randah Mufleh is my 

daughter of that 6-7 years old housekeeper in Amman, Jordan of 1966. But she is not. Today I am 

not sure any more what really happened in 1966 when I hugged that alleged little housekeeper 

because I felt sorry for her. I think it was a boy in disguise as a girl and was practicing on me, 

possibly he made me unconscious and raped me. In 1966 officially I was 14 years old, because 

they claim that I was born on 10.10. or 17.10.1952 after the death of my biological father King 

George VI who died on 6.2.1952, which is a lie, I am at least two years older my guess I am born 

in 1949-1950. It is also possible that it was a girl and they forced us to have sexual intercourse 

while I was unconscious so she may have a child of me, but I doubt it because they were trying to 

destroy me and kill me, and also were trying desperately to show as if I am queer, because they are 

afraid that it comes out what is in this letter. My guess is that 99% Randah Mufleh of 1983 is the 

same person as the alleged 6-7 years old housekeeper of 1966, and this is based on every thing 

happened to me since then, and before and until today plus every thing I know about those people 

and specially their pattern of doing things. Randah Mufleh is 99% a man in disguise as a 

girl/woman, he/she is 150 cm, 40 KG, very dark skin color, brown eyes with a touch of green. All 

the above is true, specially that my fake nieces Reem Bdeir and May Abokurah were pretending in 

1981-1983 that they are spending quality time with me in Munich, Germany and in Amman, 

Jordan as if they were my children, which today I know so may others watching us think they were 

my daughters or I may think so in the future. But it is not, if they were my daughters, this mean I 

slept with my fake sister Afrah Najjar/Abokurah who I strongly suspect to be a man in disguise as 

a woman not capable of being pregnant, and slept with my other fake sister Suhair Bdeir who is 

100% a man in disguise as a woman. So it is all lies. Who are their children? I don’t know about all 
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of them, I just discovered that all children in my fake and real families are not their children, 

specially that many of them are men married to men in disguise as a woman. Seev Aldin Bdeir has 

in his apartment a very modern, hidden and secret Radio or long distance CP sender/receiver (Funk 

Geraet), which was in form of a huge radio, which was common in those days, connected to the 

telephone, just like today the Cellular or Handy telephones but much larger. He could call Israel, 

England, USA or any country worldwide with out being detected. Also the radio was connected to 

hidden microphones in other areas such as other apartments and buildings, and while allegedly 

adjusting the receiver to a certain channel, in reality it would adjust the receiver to the needed 

microphone or many of them which are hidden some where in Amman. And it is very easy for 

them to hide microphones in other buildings, specially that they are very large in construction 

business, and officially ESP does not exist, it is secret, so they pretend that they are using only the 

radio. And the reason I found out about the radio, is because they are stupid, criminals are always 

stupid. Samir Bdeir at that time was 8-10 years old, was playing with the radio and showing me 

how it is connected to the telephone and by adjusting certain channel can hear the telephone in the 

radio and vise versa. In 1966 I just thought of it as a toy. But today and in the last seven years I am 

remembering as much as there is to remember and trying to understand my life. Seev Aldin Bdeir 

allegedly worked as sales manager in a store/retail shop that sells construction materials from A-Z 

for whole sale and retail, just like the American store Home Depot but much smaller. But it was a 

deceive only while I was there, to show that they are not wealthy. They own this store that is a 

partnership with many people and has many branches in over 25 countries. Him personally had a 

lot of different kind businesses such as Super Markets, Travel agents, Restaurants and others, and 

very big in the illegitimate business specially in drugs and terrorism. His 3 children are not his 

children, here are some of his hidden children that I discovered: Yasser Arafat a Palestinian 

Terrorist since at least 1960 who allegedly died in 2004, which is a lie. Taufik Hindy and Dr. 

Hussein Al-Haj Hasan, both in Lebanon, and others in USA and Europe. Based on his body stature 

and what happen to me, it is very possible that he is the father of Yvonne Conner/O’Conner alias 

Angela Merkel the current German chancellor, with little bid cosmetic surgery specially the lips 

and eye color. And that is specially true since the O’Conner’s used the same brain wash methods 

with me back in 1970 in McGraw casern as Seev Aldin Bdeir did to me in Amman, Jordan in 1966 

and 1969/1970 with the housekeeper and the kiss and the memory gaps, also because the 

O’Conner’s alleged father was in Vietnam while they were in Germany, which was a lie. The 

O’Conner’s were the official family of the CIA agent and spy Seev Aldin Bdeir 

21. Mohamad Ali Bdeir alias Basheer Kwader/Queder alias Adolf Hitler. He was married to a woman 

or a man over 60 years old and all covered up, just like his other identity Basheer Kwader in Cairo, 

Egypt. She was small just like ex-USA-first lady Barbara Pierce Bush, same body stature, small 

man’s body. Possibly is the mother or father of Barbara Pierce Bush. He lived in a stand alone 

house less than one kilometer of his fake brother Seev Aldin Bdeir, they are only brothers in 

crimes, just like the rest of the family, they are only family in crimes. He had many children in his 

house, I can remember only three of them. The younger son was driving him always around as if 

he is his chauffer, because he does not trust any one else, but he was his son, I forgot his name. The 

second was a daughter named Lina or Lana I used to call her Nila which is Egyptian for trouble or 

death, she was approx. my age and I used to play with her in their house and the other children. 

The third is Essam Bdeir his alleged oldest son, who was approx. 30 years old in 1966, but it is a 

deceive he has other older children just like Jameel Kwader in Cairo, Egypt and others in USA and 

Europe. Essam Bdeir pretended in 1983-86 to be the boss of Samir Bdeir, officially his cousin, in 

the color factory called Sipes Jordan which is belong to Sipes International, to my knowledge a 

USA based company, which manufacture colors for constructions, walls and possibly cars. Today 

and based on many situation in my past I know for fact they use this company to transport drugs, 

because they are the same people who deliver drugs legally to many pharmaceutical manufacturer 

worldwide, but their illegal drug business under the counter is much bigger. Essam Bdeir was 

married officially to an American woman (possibly man), and she/he is from the Bush family in 

USA. Mohamad Ali Bdeir was the Chairman of the Board and CEO of many companies also 
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Jordanian Airline called Alia at that time. And based on many situations he is partner in Alia, 

Saudia, Egypt Air and others. He was CEO of Alias, I was told, until Abdalghani Abokurah took 

over 1960 or just before. In 1980s it was Mr. Ghandor the CEO of Alia who also owns the famous 

Ghandor sweets stores/shops/cafés, who allegedly originally Lebanese, who in 2005, him his 

family, were owners of the Africia airline from Chad over Libya to Belgium, transporting illegal 

drugs. In 1980s I consulted them in computer but they were toying with me and wasting my time 

and money, yet I got to know a lot of things, because they can only use what they have, such as 

partner with DEC-Digital Equipment Corporation which was purchased by Compaq in mid 1990s, 

and Compaq was purchased by Hewlet Packard a few years a go. Also in the Islamic Scientific 

College of Jordan, I was told at that time that it was the largest Islamic college in the Middle East, 

but the fact remain that all students there were foreigners and most of them were from Syria, and 

all teachers I met were Syrian, which make them English and American origin/nationalities. Also I 

consulted them on how to reconcile or/and united over twenty allegedly Islamic charity 

organizations. One of the facts that I also found that is officially Jordan cant survive with out the 

alleged help of USA and England, and that approx. 80% of their development money comes from 

USA and 20% from England and other countries. And this make them 100% belong to USA and 

England, but also that they 100% misuse all the money, such as if they need 100 computers and an 

average price for one computer in the market is 1000$ they buy it from their own companies and 

pay 7-10 thousand for each computer and therewith they cant buy one 100 computers any more 

they reduce them to 10 or 20, and that is theft. And that is exactly what is George H. W. Bush and 

George W. Bush administrations are doing in USA since Reagan over 20 years until now, just like 

their children Samir and Basmath Bdeir are doing in Jordan, Kuwait, Syria and now in Iraq. 

Mohamad Ali Bdeir, Abo Maieen Malas, and Edelbi have a chain of construction companies in 

partnership with Ben Laden, Sweeket, Aljerasey, and with these same partners have other 

businesses such as Electronics in general, cars dealerships and many others including legal and 

illegal weapons, drugs and fake religions business. 

22. Abo Maieen Malas, I used to think he is the Nazi Martin Bormann, and may be he is, but I am not 

sure, I just know for sure he is English/Dutch royalty. He lived in a standalone and very luxury 

house English/Dutch style, with old expensive furniture, partly leather. The garden was full of 

Dutch similar design, with small water channels and fountain, and many flowers, trees and plants 

that are definitely native only to Europe, however the garden was slightly neglected. Abo Maieen 

Malas was white, too white, round face, brown/reddish short hair, 170-175 cm, around 85 KG. His 

wife named Raghdah was also white, with very red hair and red skin freckles all over the body and 

face, blue eyes, 165-170 cm, 60-70 KG. His real first name alias I don’t know it, just that they 

called him father of Maieen. I was in his house many times and played with his 2-4 children, the 

oldest called Maieen, was around my age, plus minus 2 years, which is 14-18 years old. They lived 

2-3 house to the left of where Seev Aldin Bdeir lived opposite the Islamic Scientific College of 

Jordan, towards downtown and before Circle-1. He was Bdeirs partner in many things, among 

others in constructions, and based on his house and garden design he must have been architect or 

owned architect/engineering companies or both. All houses in Amman and Jordan in general (just 

like Israel) are build out of big natural stones that are around 50 cm large (just like the pyramids in 

Egypt) They used to be very good friends and relatives of the Bdeir family. Their life style was 

European with a touch of international experience, and very rich. Based on the neglected garden I 

would say, their Amman house was not their main resident, my guess they live some where in 

Europe probably in Holland and USA. I never saw them after 1969/1970, where I was there for 7-

10 days in Amman, after leaving Germany to Syria and then Jordan in December 1969. Apparently 

they are high up in the English/Dutch royalties, because just before  I was kidnapped to USA in 

1986, Reem Bdeir came to visit me in Munich Jordan and conned me with some act with the 

alleged Malas children who were allegedly students in Munich and lived in a small village 80-100 

KM from Munich, and after I was kidnapped to USA in 1986, and in Bridgeport, CT, I was forced 

by among others Najlaa Mahmoud alias sister or daughter of Ali Bark who is the son of Joseph P. 

Kennedy Junior and partner with Bdeir and Malas in drug plantations in Lebanon, to get to know a 
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Syrian who claimed to be of the Malas family, and his under aged wife covered all up as Moslem, 

and even when we once went swimming, his wife also went swimming with all her cloth on 

including a big coat covering her from neck to two and a fully covered head. They acted as very 

poor and faithful Moslems just like Najlaa Mahmoud did, and that Malas had allegedly a brother or 

brothers in Los Angeles, CA working in or owns a gas station, and all that was between 1987 and 

1990. Their behavior and look contradicted 100% the behavior, look and wealth of the Malas that I 

knew in Amman, Jordan in 1966 and thereafter. This point 100% to a very desperate brain wash to 

forget the real Malas family, who each one of them had in Amman at least one state of the art car 

like BMW 1600, which was a hit for rich people in those days. Since all this happen in USA with 

the fake Malas, and in case I realize that the entire act in Bridgeport, CT that it was a brain wash 

performed in USA, therewith I would think that Malas must be Americans, which they were not. 

Most probably Dutch royalties, among other because, I was persecuted by Dutch royalties in 1977, 

and by the Dutch Philips company in cooperation with the illegal CIA/America-Syrian project 

Calypso in 1985 and by the Dutch Shell the petroleum company in cooperation with Texaco in 

Bellaire, Houston, Texas through out 1990s, and by the Dutch Shell corporation with the Bush 

family and Russian government in the project CPC-Caspian Pipeline Consortium in Kazakhstan 

with Fluor Daniel Engineering company, Halliburton (Dick Cheney)  in 1998-1999 in Houston, 

Texas, where they confused my life with ESP in order to show as if I am mentally unstable, and I 

am in Holland by force, since 2001, whereby  very oft I was on purpose deceived and pushed 

around during this period in refugee camps, by the police, by the Immigration authorities, by the 

court and my attorneys. For me it was and still is a very vicious and cruel suppression, scare tactic, 

terrorizing my life and there with a vicious brain wash, and a very obvious multiple attempts to 

prevent me of understanding every thing of my past. Today, Wednesday 22.2.2007 I finally found 

out the real identity of Abo Maieen Malas, his wife and his children on the Internet. Abo Maieen 

Malas is Herbert Quandt, who owns more than 50% of the car manufacturer BMW and officially 

many other business worldwide and much more business unofficially, such as most probably 

Sikorsky the defense manufacturer in Bridgeport, Connecticut, where I was brain washed cruelly 

by Sikorsky’s employees between 1987 and 1990. His wife Raghdah Malas is Johanna Quandt and 

that is why her daughter Susanne Hanna Ursula Klatten looks just like her mother in 1966, this 

mean I played with her children Susanne Klatten/Quandt and Stefan Quandt, where they were 

babies, but also with her older brother named Maieen living some where with fake identity. 

Probably in the Middle East. This would explain why while I was working for the factory BMW in 

Munich and right next to the Olympic village in 1972, they confused the life out of me, but also 

that they use the paint manufacturer in Amman, Jordan with the name Sipes Jordan to transport the 

illegal drugs they harvested in the Middle East to Munich or Dingolfing, but also why I am being 

persecuted and suppressed by the Dutch and Germans and Americans governments all my life. 

They are all criminals. Also I discovered that Stavros Niarchos is the hidden biological brother to 

Herbert Quandt., possibly one of the two alleged dead brothers 40-60 years ago. They persecute me 

with FBI, CIA and NSA in the name of National Security, but in reality they are the ones who are 

danger for all national securities worldwide. 

23. Edelbi brothers, in the same building where  Seev Aldin Bdeir lived there was 6-8 large luxury 

apartments, their tenants were all foreigners pretending to be Syrians and Sharkas, Sharkas 

allegedly group of people from south of the old Soviet Union, but it is a lie. They were all 

European royalties with their American relatives. One of these tenants were the Edelbi brothers, I 

think they were three, whereby I am not positive about one of them, the oldest, who was allegedly 

an attorney in Amman, Jordan in 1982/83 and set me up in cooperation with Abdalghani Abokurah 

alias brother to Princess Ann. But the other two are important. The middle one called Haitham 

Edelbi, the younger one I forgot his name I will call him young Edelbi. In 1966 they were raised in 

that same building in next apartment to Seev Aldin Bdeir by a nanny, this mean they were 100% 

not raised by their parents, and to me they don’t look like brothers due to the difference in face and 

height. Also in 1966 they were between 14 and 20-25 years old. The younger one I believe is also 

the son of George H. W. Bush due to his look, height and occupation/profession. In 1980s he was 
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the chef accountant of several construction companies that belong to Malas, Bdeir, King Hussein 

and the Bush Family. The middle one called Haitham Edelbi around 190 cm. In 1980s he tried to 

show me some thing that he is partially not or to take my mind of the others. He told me and also 

showed me in that he took me there, that he was an Air Forced pilot in the royal Jordanian military, 

specialized or responsible for weapon purchases for royal Air Force, then quite his job and worked 

officially as weapon purchaser/dealer for the royal military and once he has his weapons he sell 

them to others not necessarily to the Jordanian military, he sell them to the best offer, and that he 

has his offices also in New York city. To make it short, they were desperate to prove to my mind, 

first they are Arabs, second and if I don’t believe it (which I never did due to our looks, life style 

and behavior) then they are Russian, third they are always and any way Jewish, forth Nazi in 

hiding and last desperate attempts is that they are only Americans, what ever I think I should not 

think, that they are European royalties, and mainly English. In 1980s they were all trying 

desperately to cover up for Abo Maieen Malas, in that they among others tried to confuse me and 

my memory. 

24. Abd Alghani Abokurah Alias brother to Princess Ann the official daughter of queen Elizabeth II 

and to Joseph Azrath. He allegedly married my fake sister Afrah Najjar alias Afrah Abokurah alias 

Moni alias Mona in 1960/1961.They had officially 5 children as follow: daughter May Abokurah 

born 1961, son Abdalah Abokurah born 1963, son Ghasan Abokurah born 1965, son Khalid 

Abokurah born1968, son Zaied Abokurah born 1971. All birth are approximately and allegedly in 

Amman, Jordan. Most of them and to my knowledge live in Washington D.C., USA. Since they are 

not their children, they used as a deceive Ghasan Abokurah, Abdallah Abokurah, Zaid Abokurah 

and May Abokurah as if they are George H. W. Bush and George W. Bush children, and that they 

are the only children to distract of their other real children all over the Middle East. And they could 

also be Bush biological children, specially that Ghasan Abokurah is an architect and in 

construction business, and Abdallah pretend always to be poor. Abd Alghani Abokurah was in 

1980 allegedly 52 years old, this mean in 1960 he was 32 years old and CEO of the Royal 

Jordanian airline called Alia at that time, and allegedly architect building hotels for large 

companies such as Sheraton, Marriot, Hilton, Four Season and son, and very big in drug business. 

He always pretended to be the richest or the only rich person in Amman, Jordan, richer that King 

Hussein, at least in my presence, to take my mind of what I saw. Since he is allegedly architect 

with large clients worldwide and tried very hard to take my mind of Abo Maieen Malas, in that he 

among others told me that Malas established the Jordanian Construction and Material company 

(companies) in 1920, and Mohamad Ali Bdeir alias Adolf Hitler worked for him as a clerk and 

stole their business safe and with the money purchased the entire company, which means that all of 

them were in Amman, Jordan in 1920, which is a lie, Amman, Jordan did not even exist at that 

time, Adolf Hitler was in prison in Landsberg, Germany at that time, and Abo Maieen Malas must 

have been 5-10 years old at that time. So based on all above mentioned and many other lies and 

deceive I heard and seen, Abo Maieen Malas is the main contractor to among others to the large 

international hotel chains such as Sheraton, Marriot, Hilton, Four Seasons and others, the official 

weapon dealer for that area representing Holland, England and their manufacturing plants also in 

USA such as Lockheed Martin, Apache and many others, but also the international coordinator for 

the international drug business, because he has hidden but multi residence worldwide. Which I will 

find one way or another and bring to justice because he is criminal in that among others and with 

the help of all the others mentioned within they play people, nations, and races against each other 

in enable to sell weapons, drugs and control or create fake religions. Officially Abdalghani 

Abokurah was, and in  reality he was the CEO of Alia airline, and worked closely with all other 

international airline CEOs among others to have common schedules, this mean he also worked 

with Edsel Bryant Ford the CEO of Egypt air in Cairo and with Saudia airline where Pauline 

Robinson Pierce daughter worked as stewardess prostitute. Abd Alghani Abokurah was living in 

1966 allegedly in his parents house, where I oft visited them. He had only a mother living there, 

father allegedly taxi driver that made a fortune and died, but his mother was not his mother, where 

my fake sister and his wife allegedly lived with her at that time 2-3 children, also he had living 
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with him allegedly two sisters, who they were definitely not his sisters, they were the sisters of Ali 

Bark alias son of Joseph P. Kennedy Senior, this mean his fake sisters were also the daughter of 

Joseph P. Kennedy Senior. He also has an alleged brother who is allegedly medical doctor and live 

in Los Angeles, California. Their house at that time was around ½ km of Seev Aldin Bdeirs house, 

next to an alleged Christian school for boys and girls, and next to a supermarket owned by them 

called Rainbow also next to a Movie theater also owned by them called also Rainbow. In 1980s 

Abd Alghani Abokurah was living in his own house with his wife and 5 fake children in an area 

called Shmesani, next to the head of the Jordanian secret service they called Mukhabarat, whereby 

both have set me up many times, which I will leave the detail out because it was all lies and 

deceive designed to terrorize my mind and life. In 1980s he allegedly was  not the CEO of Alia 

airline any more, and was replaced by Mr. Ghandor, who allegedly build and run the new, at that 

time, Airport and also the CEO of Alia airline, who also owned sweets retail stores chain that was 

used to distribute custom made sweets mixed with drugs only to special customers who order 

under the counter, this mean special order with special ingredients, allegedly to use better quality 

ingredients such as butter, sugar, nuts, and flour, and it cost 4-20 times the prices of over the 

counter, or much more I never seen them pay, and it must be ordered 1-2 days in advance, unless it 

is a friend, a phone call is enough and it will be home delivered, that was valid in 1966 as will as 

between 1970 and 1980s. Same as Basheer Kwader/Queder alias Adolf Hitler sweets shops in 

Cairo, Egypt, and Azrath with their hidden sweet shop Halabi/Halab in Tripoli, Lebanon, and 

Helwani Brothers sweet shop chains in Syria, Saudi Arabia, Egypt, England and Detroit, MI, USA. 

In 1966 Jawdat Baroudi alias Rockefeller/Porsche son, Badeaa Baroudi alias Joseph P. Kennedy 

Junior, Seev Aldin Bdeir alias a multi agent also to CIA and the English royalties, Ali Bark, Joseph 

Azrath and others used to play cards and the loser order those custom sweets tray full with drugs 

and eat it and get high. In 1980s when I visited them during my Siemens business trips to the 

Middle East. They tried desperately their best to get my mind of those drugged sweets trays of 

Ghandor, Kwader, Halabi, Helwani Brothers and others, and they did that with plan and 

simultaneously in Amman, Jordan, Jeddah and Riyadh, Saudi Arabia, Cairo, Egypt and even from 

London, England while I was living in Munich, Germany in 1984 they made me and forced me 

with ESP to order custom sweets from London delivered to Munich, so I may think I like the 

sweets and it is natural. And some one in Lohhof, Germany, probably of my church, forced me 

with ESP in mid 1970s, to order a very famous German sweets in Nurnberg of the company 

Schmidt Lebkuchen which means ginger bread, packed in big 3 kg boxes, and send one to each one 

of my three fake sisters and their husbands in England and in Jordan, which was very and too  

expensive for me at that time, and my sisters became some how very angry because of that, which I 

did not understand why, I thought I gave my last penny that time to give them joy and show them 

even I am in Germany I think of them. Today I understand that Lebkuchen I sent them was full of 

herbs just like drugs, but in reality some one with ESP forced me to send them these sweets as if 

he/she (may be it was a police man, I don’t know but it was ESP force) I see what you are doing 

stop it. But they don’t stop. Illegal drug business is huge, based on my own estimate, which is more 

accurate that the published statistics, because I saw the hidden facts, it is in Germany alone and 

yearly 60 Billion US Dollar business and in USA 300-600 Billion US Dollar yearly business. Also 

my fake grandfather Kamel Baroudi and all his fake children used to do the same thing in 1959 in 

Damascus, Syria, order sweets mixed with drugs and get high. I remember being in the bedroom of 

my fake grandparents Kamel Baroudi and Samiyath Khayat alias queen Mary of Teck alias queer 

man disguised as a woman, and they were so high and all their cloth and hair was in a mess. 

Whereby my alleged friend in Munich, Germany, called John Mueller, allegedly half English and 

half German, asked me in 1977 to drive him to his alleged mother-in-law in north Germany, and 

when we get there, his alleged mother-in-law was completely high on drugs, half naked, can’t 

stand on her own feet, and she was most probably acting and creating a situation reminding me of 

my fake grandmother Samiyath Khayat alias queen Mary of Teck in 1959 and other situations in 

1966 in Amman, Jordan, and this is specially true, because on the same trip I called my fake uncle 

Dr. Farzat Baroudi and said to him I will come and visit him for one day (overnight) and that I 
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have from England my nephew and niece and a friend from Munich with me if it is alright to bring 

them all, and he welcomed us, and we drove from his mother-in-law I think it was in Paderborn, 

where Nixdorf computer company was which is related to Siemens and today it is owned by 

Siemens, so we drove from Paderborn to Hamburg and I had my fake nephew Essam Shawki and 

his sister Esmat Shawki with me, that time they were 13-14 years old, Essam Shawki alias son of 

Jawdat Baroudi alias Rockefeller son and fake brother to Dr. Farzat Baroudi and his fake sister 

Esmat Shawki. As soon as we arrived in Hamburg after we drove 300 KM and Dr. Farzat Baroudi 

saw John Mueller with us, which I told him a friend is with me, he get very angry, and started 

shouting and would not even let us in to his house and kicked us out, allegedly because we are 30-

60 minutes late after driving 300 KM. I felt very shamed with my nephew, niece and my friend and 

I had no idea what happened that time and why he kicked us out, we went to a hotel, whereby I did 

not have enough money on me for the Hotel, so may be we drove another 800 km back to Munich, 

I can’t exactly recall. I never understood why he kicked us out. Today I understand, John Mueller 

had 100% ESP, my guess he worked for some German Agency such as BND equal to CIA or 

Bundes Kriminal Amt equal to FBI, and when my fake uncle Dr. farzat Baroudi alias son of 

English actor Louis Jordan and brother or father of Prince Edward the official son of queen 

Elizabeth II, and brother to Clint Eastwood, Jeremy Iron and Dr. Wolfgang  Huber, at that time 

priest now is the chairman of the Evangelical Churches of Germany and is against Christianity 

Unity in Europe, and I come to Dr. Farzat Baroudi’s house where he is married to the son or 

daughter of Pauline Robinson Pierce alias the fake mother of ex-USA-first-lady Barbara Bush (a 

man disguised as a woman) and hidden sister to Adolf Hitler, and I am here with Essam Shawki his 

fake nephew and I am also his fake nephew, and he pretend to be Syrian Moslem and here in front 

of him is a BND agent under cover as my friend who has ESP and see what he is doing with others 

using his ESP to smuggle drugs, weapons, train terrorist, perform sabotage to German Industries 

and many other crimes, he probably was more shocked than I was. In short I was squeezed. So 

what happen after that is a 100% prove that my fake and real family are the ones who control all 

terrorists in Europe, Middle East and USA, but also in South America and Asia, this make my fake 

and real family the actual and hidden creators, controllers, organizers, planners, financiers and 

leaders of Al-Qaida. The German persons who were trying to get my attention to my past and my 

family were kidnapped or killed, such as Schleier the head of the German Employers Association 

(President der Arbeitsgeber Verband) was kidnapped and one month later found dead in Elsass in 

France, Siemens director and Siemens physic scientist specialized for Atomic Energy where killed 

in Gruenwaldt by Munich in a terrorist attack, the German Lufthansa airplane was hijacked to 

Mogadishu, Somalia, also an Israeli plane as deceive was also hijacked to Entebbe, Uganda, but 

also the American TWA hijack where the kept American hostages in Lebanon for a long time,  and 

simultaneously to all that I was persecuted in my church in Germany by James Robinson Pierce 

and his brother Scott Pierce who were pretending to be Mr. Hoegel my boss and my pastor Mr. 

Herbert Lange, while George H. W. Bush was head of CIA and set them in Lohhof, Germany to 

make sure I don’t remember any thing or understand anything, and they all put me letterly on the 

street, where I was busy trying to survive, and with force I was separated of my church, just like 

they did to me during the summer Olympics in Munich where alleged Palestinians attacks the 

Olympics, and they also forced me and put me letterly on the street, whereby BMW helped greatly 

in putting me on the street, and who was there to make sure I don’t remember or understand my 

past, beside always Anita Disbray alias Cathleen Kennedy after cosmetic surgery or her daughter, 

whereby Cathleen Kennedy is the biological daughter of Maud of Wales and Queen of Norway, the 

Pastor Billy Graham and his son or nephew the Mormon with the name Russell who made sure I 

get back to Anita Disbray so I may not remember or understand that my family the European 

royalties and their relatives in USA are terrorists, just like the planes they hijacked and bombed in 

Cairo, Egypt in 1967 and in 1968 by the Shawki brothers. Who performed these above mentioned 

kidnappings, attacks and hijacking? Yasser Arafat the biological son of Seev Aldin Bdeir who is 

royalty and working for CIA, Mosad, English Secret Service, Adolf Hitler and raising at least three 

children of George H. W. Bush, and RAF the Red Army Fraction and Baader Mainhof Bande, 
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whereby both of them were trained, financed and 100% supported by Syria, (but also in Lebanon 

and Jordan) the secret American/English countries and later in Yemen which was 100% controlled 

by the Egyptian government which was American and English royalties, and they used to claim it 

is the old Soviet Union, the communist people, which was absolutely wrong and a big lie but also 

IRA-Irish Republican Army controlled among others by Disbray, Kennedy and Bdeir. Back to Abd 

Alghani Abokurah, to confirm that Sheraton Hotel chain are his clients, he visited me oft in 

Munich in 1970s, and in 1980s and stayed mainly in one Sheraton (with exception of two times). 

One time he came for a few days alone and stayed in a different Sheraton hotel in an area called 

Bogenhausen next to a building called Rank Xerox  where Siemens had rented several floors and I 

worked there for one or two months, and in the same hotel I had a meeting with my Siemens 

manager Dr. Peter M. Lembke (who showed me how the Saudi Arabian government print fake 

Quran in Clett Verlag/publishing owned by Brokehouse publishing which is owned by 

Langenscheidt publishing and all print fake bibles for among others Jehovah Witnesses, and my 

guess they are some how related to the New York based biggest USA publisher Doubleday 

publishing which is owned by Bertelsmann publishing) with the manger of ADV/ORGA (a 

computer consulting company which was doing large computer software business with IDMS in 

New York city, Saudi Arabian Government and Siemens AG) who wanted to hire me of Siemens 

by force, which they did offering my six times my salary just to get me of Siemens, and all that 

was in October 1981, where Siemens allegedly was trying very hard to get my attention to my past, 

who my family is and that there are many men disguised as women in my family. All this when 

Abd Alghani Abokurah come specially to Munich for 2-3 days and to this particular Hotel 

(because in reality he was fighting Siemens and me) because there was transvestite show that he 

invited me to in the rooftop of the hotel Bar and Restaurant to show as if he is helping Siemens, but 

in reality he was confusing my mind with ESP and trying to show as if I am queer. Abd Alghani 

Abokurah was all in all trying desperately to confuse and get my mind of Mohamad Ali Bdeir alias 

Adolf Hitler, King Hussein, Abo Maieen Malas alias an international criminal of war and other 

heavy crimes, who owns most probably a large portion of General Motors, many construction 

companies and many heavy defense industries, and this, even I don’t know the real identity of Abo 

Maieen Malas yet, yet I base this knowledge based on by who, how, and why among others I was 

persecuted and brain washed to forget certain and specific things/persons. 

25. Jawdat Baroudi alias John D. Rockefeller and Porsche son, was in Amman in 1966 as a Syrian 

diplomat in the new created Syrian Embassy in Amman, Jordan, and he was visited by his fake 

brother Badeaa Baroudi alias Joseph P. Kennedy junior and we spent many times together, among 

others going to an alleged Christian monastery, which it was not Christian, and had family 

gathering parties far away of Amman, isolated on the way to the dead sea and Israel. Where they 

were able to act free (no acting) with drugs, Scotch, Bourbon, Bier and other things what English 

and Americans and escaped Nazis do, such as a dialogue competition in poetry just as they do also 

in Koln or generally in Germany to show as if they were only escaped Nazis. Also Jawdat Baroudi 

took me in his car and another person, that I can’t recall who it was, because they were controlling 

me with ESP, to Ramalah and Jerusalem for a whole day trip, where I have a huge memory gaps 

for the entire trip, I just remember being in restaurant and walking around the Jerusalem Temple, 

just like the huge memory gap I had with another two car trips, one with Hayat Baroudi and Saieed 

Al-Umary in 1959 to Lebanon, Aleppo, and possibly also Latekiay and the other trip with Hayat 

Baroudi in December 1969 and some alleged Kurdish man who was 150-160 cm and 40 kg, from 

Munich, Germany to Syria over Austria, Yugoslavia, Bulgaria and Turkey in 10-12 days, whereby 

I was allegedly sick for the entire trip having severe cold which they caused and used to justify 

why I have memory gaps due to me being sick and sleep most of the time in that trip. In short in all 

these trips I was made unconscious and forced/raped to have sex with women/girls or women and 

girls have sex with me to produce children of me in all those places. With out my knowledge 

because I was unconscious and don’t even know which women slept with me, and some indication 

for that in my future is among others, a Yugoslavian girl I was set up with her in Munich Germany 

approx, 2 months later in January/February 1970 in Hotel Maria, in Munich, and prior to the brain  
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wash performed on me by the American Military in McGraw casern, that girl was working in the 

hotel and we went walking and I believe that in the bush she made me unconscious and raped me, 

and the indication of that is a Danish girl in McGraw casern did the same thing to me in the bushes 

a few month later as well as an alleged German girl with an alleged broken arm did the same as 

well as in 1978 Mrs. Fischer the mother of my best friend in my church did also the same with me 

with the exception Mrs. Fischer did not make me unconscious, because it was a brain wash and it 

filled me with gilt to avoid going there again and think about them, but also a Yugoslavian, 

colleague woman  who worked with me in the American soldier Mess Hall also in 1970, and some 

how was always talking and provoking me, yet allegedly showing no interest of sexual relation. 

from my point of view all those people are mentally absolute sick and danger for the general 

public. 

26. Ablaa Khoori, a man in disguise as a woman, 180 cm tall, slim, 80 kg, with green eyes and was a 

very close friend to my fake sister Suhair Bdeir alias a deceive daughter of Mohamad Ali Bdeir 

alias Adolf Hitler, Suhair Bdeir was 100% a man disguised as a woman, and that is why George H. 

W. Bush and his wife/husband Barbara Pierce Bush (also a man in disguise as a woman)  they 

trusted my fake sister and her friend Ablaa Khoori with their son disguised as a girl Pauline Robin 

Bush who allegedly died in 1953, but in reality is the fake daughter Basmath Bdeir of my fake 

sister Suhair Bdeir. Also in 1966 and in 1969/1970 the above mentioned men disguised as women 

used to have several times a week a gathering with other ladies (real women) for what they called 

Bridge morning, Bridge afternoon, or Bridge evening ladies only play card competition, where 

they rape the women present to hide their children and for many other reasons, and all this using 

ESP so the women don’t know that they were raped and their husbands think their wives are 

pregnant of them. And that is one of the reasons why they have dedicated women/ladies only 

gathering under the cover of Islam, where allegedly no men are allowed to come in contact with 

women, because men with ESP are disguised as women and are among them. And that is absolute 

criminal. 

27. Joseph Azrath was a very close friend with his entire family in Amman, Jordan and in Tripoli and 

Juniyeh, Lebanon with the Bdeir family in particular Seev Aldin Bdeir. In 1966 they used to meet 

on a daily bases. His wife name was Hind she looked very similar to Cathleen Kennedy in face and  

body stature. They had I think two children at that time around 8-10 years old and an alleged sister 

of Hind with the name Margaret and the nick name Margo, visiting allegedly from Lebanon, but 

today I know it was a lie, specially that Margo looked very similar in body stature and face to the 

girlfriend of my friend Detlev Fischer in my church in Lohhof, Germany in 1976 and thereafter, 

her name was Rosi Ott. Margo was allegedly 16 years old, and I remember an incident in Amman 

in 1966 where I was set up by her sister Hind and Seev Aldin Bdeir to visit her while she was alone 

in their home, and her sister with the rest of the family were at our apartment, and they sent me to 

her, which I did go, but I have during this visit: First, I have a memory gap, Second, a huge 

confusion in my memory which point to that I was manipulated with ESP to go there twice behind 

each other, the first time unconscious with ESP and I don’t know what happen, but I can guess, and 

the second time I was made conscious but did not enter there home she was waiting for me outside, 

which 100% all in all means I went there and as soon as I get close enough to the house, she made 

me unconscious took me inside, raped me, took me out side to the area where she made me 

unconscious and made me conscious again, and pretended that she is out side coincidently and told 

me to go back, which I did. This is how some women steal the children. But again it could be that 

Margo had no ESP, but rather some one with ESP manipulated us both, so she get pregnant of me, 

and that is absolute criminal. I unfortunately forgot the family name of Hind and her alleged sister 

Margo, I just remember the marriage name of Hind which is Azrath. Joseph took me several times 

with him on his so called  business sale tours all over Jordan, which was allegedly to sell European 

style roof tops, but it was a lie and a deceive for people watching me in particular from Egypt at 

that time. In short, he was going from alleged business to another, but those businesses we visited 

were absolutely new buildings, some of them were 100% chemical plants, some were 

manufacturing building breaks, Plastic, Phosphor, and others. In reality they were all hidden and 
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isolated in the country side of all human. It was hidden drug laboratories, illegal medicine mixed 

with drugs, and other illegal chemical manufacturers. All the things they are not allowed to 

manufacture in USA and Europe they manufacture in Jordan, Syria, Lebanon, Egypt and Israel. 

Joseph Azrath was allegedly renting a ground floor of a two floor house, and he was allegedly 

Lebanese, but my guess he was the hidden brother of Abd Alghani Abokurah and Princess Ann the 

official daughter of queen Elizabeth II. The entire Azrath family pretend to be Christians, but there 

is absolute nothing Christian on them, their behavior and life style. In 1980s when I visited my 

fake sisters Suhair Bdeir and Afrah Abokurah in Amman, Jordan, which was oft due to my 

Siemens business trips to Saudi Arabia, in that time I saw Joseph Azrath only once, and this is odd 

because Bdeir, Azrath and Bark used to meet letterly on a daily basis in 1966 and in 1969/1970, 

and in 1980s I saw him only once because he played an act on me as follow: he said his roof top 

business in 1970s gone bad due to Turkish competition, and therefore he went to Juniyeh, Lebanon 

and bought a luxury apartment on the sea side of the Mediterranean sea, but terrorists during the 

Lebanese civil war damaged the building, he is now broke, came back just now to Amman, Jordan 

and trying to sell roof tops but the market is controlled by cheap Turkish competition, which is 

absolute lie, first the only Turkish allowed in Jordan are the English and Americans who pretend to 

be Turkish and that is specially fact since the English and Americans have a huge Military 

presence in Turkey. Second he is very rich due to all the drugs sold in Europe and USA since at 

least 1966, my guess since 1950s. Third I was Christian by then, and I can tell who is Christian, 

Moslem, Jewish or Atheist, and my entire family are 100% Atheists. Fourth they wanted to pretend 

to be all good people and faithful Moslems and not wanted me to remember any thing of 1966, 

which is a lot, among others, drugs, terrorism, not being Arabs, specially that Amman as I saw it in 

1966 ended where the Kings Cassel was at circle-2, this mean it was less than 4 square kilometers, 

and in 1980s was more than 20 square kilometers in just 14 years, so if I trace it and calculate it 

back wards from 20 square KM in 1980s to 4 square km in 1966, so it must have been one square 

km in 1952 and zero square km in 1938, equal no water no people, equal all new immigration with 

all new technologies to drill deep for water, just like Lebanon, Syria and Israel. 

28. Ali Bark/Barq (possibly Mohamad Ali bark) alias biological son of Joseph P. Kennedy Senior, and 

biological brother to ex-USA-president Jimmy Carter, Prof Dr. Fischer in Stuttgart, Germany the 

economic advisor to ex-chancellor Helmut Schmidt in Hamburg, whereby the manager of Prof. Dr. 

Fischer Mr. Ruge  and Helmut Schmidt are friends to my fake uncle Dr. Farzat Baroudi, and all of 

them in Hamburg. Ali bark had officially a brother named Deep/Diab which means wolf and a 

sister called Zakiyah which means smart, but I believe Zakiyah was not his sister but rather his 

daughter, and Zakiyah either is Barbara Carrera, Najlaa Mahmoud and the girlfriend of Adnan 

Khashogi after small cosmetic surgery or they are sisters, Triplett,  or she is their mother that looks 

very much like them because she slept with her brother/father Ali Bark, and that is why they all 

look a like. Also Ali bark is brother or father to the fake sisters of Abd Alghani Abokurah (that I 

forgot their names) the brother of princess Ann, who lives in Amman and allegedly have furniture 

import/export business with USA. Ali Bark was the Lebanese consul in Amman in 1966, and 

allegedly he was also the same consul in Amman each time I visited there and until 1986, this 

mean twenty years consul of the same country in another country for twenty years, that is unusual 

and contradict not only to my knowledge but also to all diplomatic rules, which is never leave a 

diplomat in a foreign country too long, so he may not lose his loyalty to his own country, and that 

is why diplomat stay in one country 1-5 years, the only reason Ali Bark was a diplomat for twenty 

years in one country is to monitor the drugs of his farm in Lebanon, which is transported to the 

USA ally country Jordan and from their going via plane to USA and Europe via Alia Airline, just 

like Joseph Azrath . Officially Ali bark, Joseph Azrath and Seev Aldin Bdeir were best friends, that 

they meet every evening on a daily basis in either one of their homes, but mainly in Seev Aldin 

Bdeirs house for the entire period of 2 months that I stayed in Amman, because the third month of 

that summer school vacation I had to spend in Lebanon, whereby all three of them were also 

present in Lebanon for two weeks, including their alleged wives and children. My fake sister 

Suhair Bdeir had allegedly intimate relation with Ali bark, and that is the way they played/act it  in 
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front of me in 1966 and in 1980s, but Suhair Bderi is 100% a man in disguise as a woman so it was 

either a deceive for people/persons monitoring me with ESP, because I was the only one between 

those people with out ESP, and therewith I can’t block ESP, or they were two queers having an 

affair, probably both, specially when a man disguises as a woman for 30/40/50 years he probably 

become homo and bi-sexual. Ali Bark used to live around 100 meters of the house of Abd Alghani 

Abokurah, allegedly alone in a 2-3 rooms apartment, we all and I alone visited him oft and cooked 

together. In 1980s he allegedly married a Lebanese woman, he must have been around 50 or 60 

years old at that time, which I suspect it was a deceive only for me. For all I know he escaped by 

now and hiding pretending to be a woman some where because with a little disguise, such as a 

wig/hairpiece and some make up and woman clothing (and possibly cosmetic surgery)  he can 

become very easily Barbara Carrera, Najlaa Mahmoud or the girlfriend of Adnan Khashogi or even 

his own sister Zakiyah Bark/Barq, just like Leo Sayer and Anita Disbray, Samiyath Khayat and 

Fuad Khayat, Hayat Baroudi and queen Elizabeth II, Charles Gray Zuzu Shakeeb and so on, and 

that specially can be true since Najlaa Mahmoud also kidnapped me allegedly in her name only and 

kept me slave in USA for 15 years, and had always a lot of makeup on, most of the times before I 

even wakeup in the morning, because she made sure using her ESP that I don’t wakeup before her, 

and if I did it was only as deceive because I suspect there was hidden cameras and microphones 

where I was forced to live for 10 years, 1991 to 1999 in Stancliff Park Apartments in 10350 Lands 

End Drive, Houston, TX 77099, and also she, Najlaa Mahmoud, behaved or said something that 

point to a different person or knowledge of my past from 1959 to 1980s. Since Ali Bark is 100% 

the biological son of Joseph P. Kennedy senior, and ex-USA-president Jimmy Carter is also 100% 

the biological son of Joseph P. Kennedy senior, just of a different woman, and Ali Bark is 100% 

drug farmer disguised as tobacco farmer and diplomat of Lebanon and I was persecuted by both, 

and Jimmy Carter is peanuts farmer and he is 100% not Christian and have absolute no faith in 

God just like Billy Graham alias half brother to George H. W. Bush and me, and both have ESP 

and just read Christian people’s mind/thoughts and just repeat what in the mind of Christian people 

with out believing in what they read in Christians thought, and just repeat what they read in 

Christian persons mind to show as if they were Christians, and Billy Graham is Mormon just like 

the Bush family and have absolute no respect to women’s dignity and human’s dignity in general, 

and all work together under the counter and never heard Jimmy Carter saying any of the truth 

mentioned with in this letter, then is Jimmy Carter 100% a drug farmer and peanut farmer only as 

cover up like Amish farmers. 

29. One month trip to Lebanon while my 3 months school summer vacation from Cairo, Egypt to 

Amman, Jordan in 1966. Seev Aldin Bdeir, his wife, his fake 3 children, Joseph Azrath and his 

family, and Ali Bark went on a joint vacation to Lebanon with their cars, and sent me with the 

plane from Amman to Beirut, allegedly so I don’t get arrested in Syria and drafted to the army, but 

this is a deceive, scare tactic and brain wash that they used on me my entire life, so I may be scared 

to go to Syria, scared of Syrians and therewith never even think about Syria or Syrians. In Lebanon 

we stayed one week at the Ali Bark farm, and one week at Hind Azrath family farm, then they all 

went back allegedly to Jordan and I stayed 2 more weeks at Hind Azrath’s house/apartment in 

Tripoli, then went also back with the plane to Amman, Jordan. In the first week we went to Ali 

Bark family just outside a small village called Jubail which is around 30-50 km north of Beirut 

towards Tripoli, and 100-200 meters of the Mediterranean sea. They lived in a very deceiving poor 

house on the edge of their own huge farm/ranch, I would guess it to be at least 20 square 

kilometers, and most of it, 98% is hidden between the hills of the mountains that were approx. 

1000-1500 meters high. In other words, no one can really see the farm/ranch. The farm was 

guarded by military similar vehicles, such as armored vehicles and tanks, at that time I was told to 

protect against thieves, but it was a pure drug farm. There I met the alleged mother of Ali Bark, but 

she was not his mother, she was a guard at the entrance of the farm. She had ESP and was very 

cruel, vicious old woman between 70 and 90 years old, but again may be it was a man disguised as 

an old woman so may others feel sorry for him and think it is a stupid old woman. She did a lot of 

bad things to me with ESP, among others controlled a police man that hit me with his stick for no 
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apparent reason, and the reason I am sure she did that, is that she claimed to be able to see the 

future and she saw a few things in my future that all came through including a policeman hitting 

me, and the rest was made up with the rest of the family and that is why it all came through, it is 

always a conning business. She pretended to be harmless and absolute stupid, but she was the 

opposite. Ali Bark brother Deep or Diab was approx. my age, and he was not the biological brother 

of Ali Bark, they were only brothers in crime, I believe Deeb was south American or from Spain. 

They all had ESP, I guess for this business and crimes in general you would need ESP not to not 

get caught and control the police agencies. Zakiyah the sister of Ali Bark, kept on following me, 

she was officially 20 years old, but again her look was very deceiving, she could have been much 

younger or older, and I have the strong suspension that she made me unconscious and raped me, 

but again when I am unconscious I am absolutely not aware of what they are doing with me, the 

only prove is that either other persons were witness or I have a child through those rapes. The 

following week we went to the farm of Hind Azrath. The farm was around 20-30 KM north or east 

of Tripoli. It was high up in the mountain. There was a village with approx. population of 800-

1500 , and some how hidden. The entire village was European style, streets, shops and housing. It 

was one huge drug farm, my guess based on population and location it was 2-3 times larger than 

Ali Bark farm. Every one was armed with guns and rifles, I was told for hunting purposes, which 

they did take me hunting once, but the weapons were only for drugs protection, and the whole area 

was full of Jeeps military style. After the week was over and they allegedly went back to Amman, 

Jordan, which today I don’t believe I think they went to inspect other farms and went to Amman 

just one day before my arriving, and that is why they left me in Tripoli for 2 weeks so I may not 

see too much. In these two weeks I was taken to Tripoli where I stayed in an apartment at the 

brothers of Hind Azrath, the younger one approx. my age I forgot his name, the older one between 

25-30 years old called Elias, blond and blue eyes and 185 cm tall, and was definitely not Hind 

Azrath biological brother. We went several times to the sweet shop called Halab/Halabi, which is 

owned by Azrath family and by the family of queen Noor of Jordan, the wife of King Hussein at 

that time. It is a drug business just like all the sweet and food stuff business in the family. The 

Halab/Halabi family live partially also in USA. Elias was teaching me and training my mind to 

think that Arabs are dumb, stupid, animals and not to like. Today I know he did that so I may think 

that, first they are not Arab but rather Jewish, second that Arabs have always existed in that area, 

but it is a 100% lie, Arabs as we know them today exist only since 60-80 years, before that it was 

all desert and no one lived there, in other words all today’s Arab are new immigrants from USA, 

Europe, India and are absolute sick people, because they are pretending to be some thing they are 

not just for drugs, petroleum and fake religions. Elias went every day in the morning at 9 am to the 

neighbor’s wife to allegedly have sex with her, only after her husband allegedly left for work, that 

is what he told me where he was going every day in the morning for approx. one hour, and at that 

time I believed him. Today I know he was a very bad influence on me, but it also could be that 

every day in the morning he/they made me unconscious and took me to women unconscious to be 

raped and to make women pregnant of me and they can use these children in their business after 

they brain wash them and enslave them, which is also possible to do it for children with ESP. 

Whatever Elias told me about him having sex with his neighbor’s wife every day in the morning 

was only a deceive for me in my mind and for others who can read my mind with ESP in the 

future. He knew the area very well, he took me many places, also in the mountains hunting and 

under water fishing in high mountain rivers, but also he took me once deep sea fishing at 2 or 3 

O’clock in the morning just south of Tripoli towards Beirut next to petroleum pipeline and 

refinery, they had a cabin by the beach at the Mediterranean sea , he brought another friend with 

him, an adult. We went to the sea with a small boat approx. 100-200 meters of the beach/shore, 

they gave me a harpoon taught me how to use it in a few minutes, and said they are going to deep 

sea fishing and it was dangerous for me, I should fish near the boat until they return, which I did. 

That was around 4 O’clock in the morning, they left me alone in the sea and went under water with 

out oxygen bottles, and came back around 8/9 O’clock in the morning, and had a few fish and an 

octopus with them, that today I know it would take only a few minutes to ten minutes to fish out 



Filling Complain to Police Agencies world wide 30.1.2007 

Michael N. Najar Help! Page 44 of 87 

 

with a harpoon. I never had any thoughts about this incident. But today, I ask myself how can they 

go with out oxygen bottles? And what were they doing for 4-5 hours? My entire body during this 

period was not only cold but also my skin get almost dissolved and it turned all white. Well today I 

remember that he was some kind of petroleum engineer, they had multiple huge drug farms, Bdeir 

and Malas build pipeline for petroleum and water, and we were just out side a petroleum refinery 

and pipeline (unfortunately I can’t recall it’s name), so they were smuggling drugs some how 

through the pipeline that fill petroleum ships and tankers of Stavros Niarchos possibly also 

Aristotle Onassis tankers. And this is fact specially that in Amman there is water only 3-4 days a 

week, and the rest of the week there was no water coming out of the faucet in entire Amman. In 

this no water days, they use the water for the hidden drug farms and they use the water pipeline to 

transport drugs to the airport and other areas of all or from all hidden drug laboratories I visited 

with Joseph Azrath in 1966. Poor people suffer during the no water time, but there was only a very 

few of them in 1966, middle class and rich people have all private water tanks in their house and 

on the roof tops of their buildings, which is enough for two weeks or even more. And that does not 

make sense, , because when the water comes they fill all tanks, so the water usage is the same if 

they cut water or not, but they cut water for drug reasons. At the end of the two weeks I took the 

plane back to Amman, so I went to Lebanon in 1966 to see who are the real drug farmers and 

dealer worldwide and report it 40 years later. 

30. Back in Amman, Jordan from the 4 weeks trip to Lebanon in 1966, I was introduced to a young 

man called Mohamad Noori, approx 20 years old, and was told by my fake sister Suhair Bdeir that 

he was my cousin from my father side, and this is specially odd because my fake mother Hayat 

Baroudi told me up to that time that there is absolute no relative from my father side and that my 

fake brother Nashaat alias Nick Naggar and me allegedly the last two living of our father side. In 

1984 she again told me that I have an aunt of my father side who stole our inheritance allegedly a 

house in Damascus that she allegedly suing them legally for it, and that of that aunt I have a cousin 

girl 17-20 years old, white, blond and blue eyes, but no good because she is all covered up because 

she is allegedly Moslem. She told me that because I was at that time deeply in love with my 

girlfriend Adelheid Kuczka and they tried to separate us but I would not let go of her, then they 

forced me with ESP to be with Najlaa Mahmoud alias Barbara Carrere alias girlfriend of Adnan 

Khashogi, and that was a continuous rape of my mind, freedom, body and life for over twenty 

years, because since 1984 I am locked up because of that. All that and I never had any thoughts 

about all these lies, because they brain washed me controlled me with ESP and I was not capable to 

think individually. Today I know that Mohamad Noori is one of Adolf Hitler’s hidden sons, and I 

was told that he is my cousin so people monitoring me with ESP would think that I am also near 

relative of Adolf Hitler and not just through the marriage of my alleged sister Suhair Bdeir with his 

alleged brother Seev Aldin Bdeir, and also at least two of my fake sisters pretend to be his 

daughters.  And all this is specially true because in 1983 and 1984 there were three incident 

published by the German magazine Stern in Hamburg, Germany while I was forced to work in that 

secret American/CIA/English/Syrian project called Calypso, and I was hopelessly brain washed by 

all the Americans, English and Syrian during this project. The incidents were: 

30.1. They printed a rumor that Adolf Hitler has allegedly a son in Germany who claimed to 

be born in the beginning of 1960s, which was confusing the people because of the 

following article. But also to pretend that Adolf Hitler has no other children in high 

positions in Germany, and this rumor which was 100% a lie, is to cover up for his many 

children who were in Germany at that time and today, but also in USA 

30.2. They printed an article about an alleged newly found hand written daily dairies of Adolf 

Hitler prior to 1945, which turned several months later to be fake and a scam, scandal 

allegedly against the Stern magazine, which is also a lie, because the Stern magazine is 

from Hamburg, and Hamburg is 100% controlled by my fake and real family, including 

the Stern magazine. They just like to deceive people because my fake and real family 

brain has only deceive and confusion in it. 
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30.3. They printed an article about the secret Calypso project I was working on in summer 

1984, mentioning high ranking officials of the Syrian military and police who were in 

Munich at that time, and I was forced to invite them for dinner in my alleged favorite 

Restaurant/Bar in Schwabing  in Munich and one evening prior to the article about 

them, which allegedly forced them to leave the country in hurry in the very same day to 

allegedly avoid that Stern reporters or other reporters interview or photograph them. 

30.4. Also some Cable TV reporters came to the offices of the company SCS-Scientific 

Control Systems owned by BP-British Petroleum, a large computer consulting company 

where I was forced to work with the Syrian in the American/CIA/English/Syrian 

Military Intelligence Illegal Project Calypso. The reporters interviewed among others 

the project leader of the company named Shillbach (his brother was director at Siemens, 

and was fired on the spot due to the interview and replaced by a man named Kleine who 

was from Stuttgart where also Prof Dr. Fisher consulting company headquarter was 

where I was forced to work for him in November 1984) and interviewed me and filmed 

me while I was showing him what we have developed for the Syrian 

The whole article was a scam to pretend that ex-chancellor Helmut Schmidt (who lived in 

Hamburg and owned this magazine with his partners and he is my biological nephew) is using the 

situation of the project Calypso to allegedly attack the current German chancellor Helmut Kohl 

(who is a half brother to George H. W. Bush and me). In other words, both are one family working 

together to deceive the general public equal win/win situation. Also in Hamburg is my fake uncle 

Dr. Farzat Baroudi, Mr. Akaad the terrorist and the son of ex-Syrian president Shukri Alquatly a 

half brother to Adolf Hitler, and the Iranian whole sale and import/export drug dealer and friend to 

Dr. Farzat Baroudi, Mr. Ruge the general manager of the company UDF owned by Prof. Dr. 

Fischer alias son of Joseph P. Kennedy Senior and brother to Ali Bark, living in Stuttgart, who was 

allegedly economic advisor to the German chancellor Helmut Schmidt, Prof. Dr. Fischer who was 

arrested and jailed for approx three months in 1985, allegedly under a fake claim, because 

allegedly he was helping me, in that he helped brain wash me and force me to be with Najlaa 

Mahmoud alias Barbara Carrera alias woman of Adnan Khashogi, alias daughter or sister of Ali 

Bark the brother of Prof. Dr. Fischer, who is possibly Ali Bark in disguise. I 100% don’t see any 

help when I am forced to be raped by a woman for 15 years that I hate her look, smell, and or any 

thing that bring her in connection with my life, just like I never liked Zakiyah Bark, who had ESP 

and knew I could not stand her site not in 1966, not in 1969 or ever. I can’t see any help when I am 

kidnapped to a country I never liked to be in,, which is USA, in first of all, I never liked America 

or Americans since I was forced to get to know the none hidden American and I was very 

viciously brain washed and suppressed by them in 1970-1972 in McGraw casern in Munich, 

Germany, and there after while they pretend to be Germans. It is all scam and rape to my mind, 

body and entire life of all those evil, cruel, vicious persons mentioned within, that have absolute 

no loyalty to children, brothers, sisters, parents, friends, or any country. Their loyalty is only for 

money cost what ever price. And Jesus Christ has warned of those people by saying you can’t 

serve God and money in the same time, whereby it means God or also his creation, and I am his 

creation, I don’t want any one to serve me, but I also don’t want any one to destroy the lives of my 

children, my friends, innocent family members, or any thing I love or don’t love, including 

Germany, Europe, USA, and the mentally absolute sick people from all over the world who live in 

the Middle East and pretend to Arabs and Israeli, and all of them letterly immigrated in the same 

period of time to the Middle East in the last 60-80 years, and all they can do is create fake wars, 

killing innocent people just to hide drugs, weapons sale, make fake religion and petroleum 

businesses. 

31. The alleged Christian monastery out side Amman, Jordan, where they took me and had family 

gathering, was 100% a drug farm owned and operated by  Bush, Kennedy, Rockefeller, Quandt 

and Windsor families disguised as Bdeir, Abokurah, Malas, Edelbi, Kheir, Baroudi and King 

Hussein. One of the best proves for that is the word Amman, which is the name of an evil priest I 

read about that established the Amish groups. The monastery is in an area they, the above 
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mentioned people, declared as restricted due to the (fake) war with Israel and Palestinians who 

allegedly trying to take over Jordan. The monastery is in front and on top of a hill similar to the 

mountain hidings huge farming areas behind it and beneath it with in the hills and mountains just 

like Ali Bark drug farm in Jubail, Lebanon and the Azrath drug farm north/east of Tripoli, 

Lebanon. But also like the drug farm of my fake aunt Eftikar Kheir alias sister or daughter of 

alleged wife of my father King George VI which is Elizabeth Bowes-Lyon alias queen Mom in 

Mazeeh, Damascus, Syria, and like the drug farm of the family AL-Jumaee alias the real biological 

children of James E. Robinson alias the alleged grand father of ex-USA-first-lady (first-man) 

Barbara Pierce Bush and their huge drug farms just out side Cairo, Egypt and the fake 

experimental glass houses middle of the desert to the west of the river Nile in 1960s in Egypt. 

Which all is a 100% hidden disguise as Jewish Kipuz like the Jewish Kipuz which means farming 

community in Israel, which many of them are drug farms, who transport their drugs, among others, 

hidden between the Israeli vegetables and fruits delivered on a daily or weekly bases via a jumbo 

jet plane of the Alaal airline (Israeli airline)  from Israel to Frankfurt in the 1970s and 1980s, just 

like they transported their drugs from Amman, Jordan on a daily or weekly bases via jumbo jet of 

Alia airline (Jordanian royal airline)  to New York City, USA. Just like the Amish community, 

among others, in Pennsylvania (European word), USA, who are allegedly faithful Christian/Jewish 

living by the old and new Testament as a mass disguise for planting huge amount of drugs, and do 

not want to interact with the rest of the world, but in reality they do not want any one to come near 

them because they were/are a 100% hidden drug plantations who pretend to be faithful 

Christians/Jewish. Whereby the founder of Amish and to my knowledge is called Amman, and 

therefore the same responsible people for drugs established Amman, Jordan as 

continuation/expansion of the Amish disguised in Kipuz=faithful Jewish farming communities in 

Israel, but also as a deceive, and as an alleged Zionist disguised invaders, in Syria, Lebanon, 

Jordan, Egypt, Iran, Iraq, Saudi Arabia, Kuwait and so on. Just like the fake enemy Cuba, whereby 

Cuba is the largest drug island near Florida, USA or in general near USA, whereby Guantanamo 

Bay US Military base is a cover up to transport drugs in the name of freedom just like what I saw 

in the Middle East the military drug protection and transportation in Syria, Lebanon, Jordan, Israel, 

Egypt, Morocco, Saudi Arabia, and Kuwait. Same as North Korea now, but also in old days in 

Thailand, Vietnam, Cambodia,  in general from 1950s through out 1980s, which they called it at 

that time the Golden Triangle, due to the drug plantation that was allegedly controlled by 

revolutionaries and terrorists just like Yasser Arafat in the Middle East who is in reality the son of 

Seev Aldin Bdeir, and like Cathleen Kennedy/Anita Disbray in northern Ireland, but also Columbia 

and now Lebanon, Iraq and Iran. The entire war is a scam, a deceive and distraction of the drugs in 

the area that are close to the richest continent on earth: Europe. From bombing the World Trade 

Center by allegedly Osama Ben laden in order to attack him in Afghanistan and present to the 

world and general public the alleged hidden over 70% of opium plantation in the world in 

Afghanistan, whereby they have no international communications or infrastructure to transport tens 

of thousands of tons of drugs, but my family has, which own plane fleets, truck fleets, and ship 

fleets. And from Afghanistan additional distraction to Iraq to distract from Afghanistan, and by 

fighting Moslems and killing innocent people and claiming bringing democracy and freedom to 

Iraq against Sadamist, but in reality my fake and real family are promoting and enforcing Islam up 

on every one in the Middle East and south Asia, but also in Europe and USA, where Christianity is 

dramatically decreasing and Islam is increasing dramatically in the last 60 years, and the prove for 

that is France where there is allegedly over five Million Moslems in France since the last 50 years. 

But also in Germany, and only since 1960, where my family through tricks, deceive and force 

brought the so called Turkish guest workers in to Germany, and now there is more than ten 

Millions Moslems in German, the majority of them 5-7 Millions are hiding or in disguise as 

Christians, Jewish, American spies, English Spies, Russian spies, French spies and from eastern 

and southern Europe, where now they build and enforce Islam in Germany by law, in the name of 

democracy and freedom that are enforced, among others, by Ronald Reagan, George H. W. Bush, 

Bill Clinton and now by George W. Bush. How can slavery of Islam be enforced by law? By 
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Amman, Hitler and the rest of my family who are always pretending publicly to be against each 

others and fighting each others, but in reality they are all working together and the prove for that is 

the American presidents fake identifications as follow (those are only what I know, and what I 

don’t know is much more): 

31.1. President John F. Kennedy is biological son of John D. Rockefeller 

31.2. President Ford is biological brother to Prince Philip the official husband of queen 

Elizabeth II 

31.3. President Jimmy Carter is biological son of Joseph P. Kennedy Senior 

31.4. President Ronald Reagan is son of some English royalty that I did not find out his 

identity yet 

31.5. President George H. W. Bush is the biological son Elizabeth Bowes-Lyon alias queen 

Mom of England, alias the official wife of my father King George VI the official father 

of queen Elizabeth II 

31.6. President Bill Clinton is the biological grandson of  John D. Rockefeller 

31.7. President George W. Bush is the biological son of Eftikar Kheir alias my fake aunt alias 

the hidden daughter or sister of Elizabeth Bowes-Lyon. I suspect he is the son of both, 

Eftikar Kheir and Elizabeth Bowes-Lyon, because Elizabeth Bowes-Lyon is a man in 

disguise as a woman, just like the following are also men in disguise as women:  

31.7.1. queen Mary of Teck my official grandmother and official wife of my grand 

father King George V the father of among other Adolf Hitler 

31.7.2. Queen Elizabeth II 

31.7.3. Queen Victoria 

31.7.4. Barbara Pierce Bush 

31.7.5. Basmath Bdeir 

31.7.6. Suhair Bdeir 

31.7.7. Ablaa Khoori 

31.7.8. Fadia Nagar 

31.7.9. Alia Kose alias Anita Naggar 

31.7.10. and many others 

31.8. Many senators and congressmen are from the same family, specially that John D. 

Rockefeller, Henry Ford, James E. Robinson, Marvin Pierce, Samuel Prescott Bush, 

Prescott Sheldon Bush, Seev (Theodor) Benjamin Herzl, Kaiser Wilhelm and many 

others are all the biological children of Queen Victoria, and her sons, King Edward VII 

and King George V. 

32. As a deceive to show as if I am the son of King George V, who is my grandfather and not my 

father, rather his son King George VI is my father, they forced me to get to know some royalties, 

some were from Germany, some were from Austria, but also some prince that I forgot his name, 

they made me keep his photograph so people may think we are related, but I considered him as a 

person that I get to know coincidently. This prince I was told is the son of some sultan (king) in 

either Abu Dhabi or Oman, I believe he was the biological son of either George H. W. Bush or 

George W. Bush, because people at that time which was 1984 were getting too close to me in that 

they pretended to be a part of the crimes of my family just to get close to me or force my mind to 

see that I am a slave controlled by my fake and real family with ESP, and therefore they would not 

let any one get close to me except trusted people, who knew how dangerous it was if I get freed, 

and that can be only one of the family who would lose most at that time, which is George H. W. 

Bush who wanted badly to became a president of USA and not only vice president under Ronald 

Reagan, so he may steal as much as possible, also that prince had a lot of similarities with both 

George Bushes, and it is a usual practice to marry and have a child with/of the partner crime 

family, who were south Americans pretending to be desert kingdom. This prince was around 22-25 

years old, 175 cm, 75 kg and Hispanic look, and was in Munich Hilton Hotel, the one direct 

downtown and by the Isar river, where Abd Alghani Abokurah made an exception once and stayed 

there instead of Sheraton hotel, so I may get to know this prince, it was a set up. He had ESP 



Filling Complain to Police Agencies world wide 30.1.2007 

Michael N. Najar Help! Page 48 of 87 

 

always wore the alleged tradition Arab cloth/long dress like women, and confused my mind with 

ESP. He was two or three months in this Hotel, just to show as if I am the son of Arab royalties 

33. Back in Cairo, Egypt after the three months school summer holiday. My mother gave me 

sometimes in 1960s some photographs, and told me this is you as you were younger, but it was not 

me, and another photo, she told me this is your father Abdulhamid Najar who died in January 

1953, but it was not my father. And another photo, she told me this is your grand father Abdallah 

Najar with your father and his brother, and this photo had an old man with full white bird dressing 

in so called and alleged Arab clothing which is one piece long dress from neck to feet, sitting on a 

chair and smoking water pipe, and with him there was another 3-4 persons with English styles suite 

of 1930s or 1940s, which one of them supposed to be my alleged father and his brothers with their 

father. Today I found out that the alleged grandfather is in reality King Edward VII who allegedly 

died in 1910 in England. Since the photo was definitely from 1930s or 1940s, my guess 1940s, and 

photos don’t lie, this mean King Edward VII faked his own death in 1910 and went on conquering 

(stealing in disguise as another person, because officially his is dead)tour worldwide, among others 

to the Middle East, and that is fact. It is possible that he later died some times in end 1950s, and the 

old small woman who visited me in Damascus 1959 and was in mourning and wore all black, that 

it was the wife of king Edward VII, who is in reality my great grandfather. All of the above means 

that they were trying desperately to show others who are monitoring me that I am the grand son of 

King Edward VII, which means the son one of his children such king George V my grandfather, 

but I am not. Because then it would have been no need for all the deceive, bad persecution and 

brain wash that they performed on me all these years. Also they tried in different times and in a 

different specific situations to show as if I am the son of this or that person, as they saw suitable for 

the situation, this mean every while or a few years they claim that this is or that is my father, as 

follow, and this is only what I recently discovered, these are the persons that they tried at different 

times to show as if they were my father: 

33.1. 1959, Abdulhamid Najar alias allegedly son of King Edward VII 

33.2. 1966, Mohamad Ali Bdeir alias Adolf Hitler and thereafter 

33.3. 1967, Fareed Al-Atrash, English/American disguised as a Syrian singer 

33.4. Joseph P. Kennedy junior in 1969-1970, 1977, 2005 

33.5. 1972, pastor Billy Graham 

33.6. 1978, Seev Aldin Bdeir 

33.7. 1976-1982, Klaus Schneider 

33.8. 1980s-1990s, George H. W. Bush 

2000 and until 2006. I never noticed any of the above and I was not interested in finding out who 

is my father because I believed until 2005 that my father was Abdulhamid Najar who allegedly 

died in January 1953 and I get used to it not having a father. In 2005 I realized that my entire 

family is fake and is a crime organization worldwide and that they are the one who is persecuting 

me, and the only way to stop the persecution is by exposing them all and finding out who is my 

real biological father, which I did in November 2006. My father is King George VI, and that is 

why I was surrounded by queen Elizabeth II and her allies since 1959, and they tried hard to kill 

me many times in my life. But also George H. W. Bush and George W. Bush and their fake 

families tried very hard to destroy me so no one may know the truth, and both can become 

presidents, which they did, after causing millions of death. 

-2.3.- To Munich, Germany on 10.10.1969 and 15.1.1970 

 

1. Since I already mentioned many things in the previous pages about Munich, Germany, because it 

is all connected together, therewith I will try to limit this listing in Munich Germany for 5-10 

pages. 

2. on 10.10.1969 my fake mother Hayat Baroudi and I arrived in Frankfurt and Mohi Sabri picked us 

up, where we stayed only for one day 

3. On 11.10.1969 we went to Munich and stayed downtown at Hotel Maria in Schwanthaler street. I 

went to full time day school to learn German, but I could not continue, my guess due to some 
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Germans tricked me and get me an illegal one day job in the Munich center for food stuff 

import/export and whole sale in particular for fruits and vegetables, which reminded me with 

Kamel Baroudi, Mamdoh Baroudi and Badeaa Baroudi alias Joseph Kennedy junior and their 

business in Damascus, Syria in 1959, but also it reminded me with Fuad Khayat alias Rockefeller 

son in Cairo, Egypt in 1964, where both were dealing with drugs that was hidden in import/export 

and whole sale of food stuff. And when I think of them I also think of how they look, this mean 

memory photo, and people with ESP in Germany can recognize them, therefore they decided to 

send me back. 

4. Some time in beginning of December 1969, my fake mother told me that we have no more money 

and we are going back in a car convoy with some alleged Syrian Kurds to Syria, which she get to 

know allegedly through a Palestinian rich card dealer living in Munich called Bsiesso (he was 

American/English spy). Those alleged Kurds bought several cars that they wanted allegedly to sell 

in Syria. Their boss was approx. 150-160 cm tall, and 40-50 kb, and some how disfigured in the 

face. Today I believe it was the English singer Leo Sayer with make up disguised as A Syrian Kurd 

with disfigured face. It took us approx 12 days to get to Damascus, Syria over Austria, Jogoslavia, 

Bulgaria, Turkey and Syria. I believe I was made sick on that trip as an excuse for my memory 

gaps on this trip, allegedly due to the sickness I was a sleep most of the time. Where in reality they 

knocked me unconscious many times and let many women sleep with me while I am unconscious 

enable to produce as many children as possible of me, I don’t even know which women slept with 

me. And that is absolute criminal 

5. At Damascus Border they confiscated our passports, and then we went to Damascus, where we 

stayed 7-10 days, where they allegedly wanted to draft me to the Army. In short they made a big 

act and many scenes specially for me to show as if the Syrian government is not American or 

English but rather allegedly Arab government, and that my family has absolute no connection to 

the government what so ever, which is 100% a lie, they are the government. Which was all lies and 

Hollywood style scene acting. In Damscus I met Dr. Farzat Baroudi, Jawdat Baroudi, Badeaa 

Baroudi, Eftikar Kheir, Umrateb Kheir and others. They tried very hard to confuse my mind in that 

they repeated many scenes of my life in 1959 but changed a few things here or there such as 

location or persons, so my memory and mind be confused with all these similarities and not be sure 

any more what is what or who is who and when. In general they were scaring me and destroying 

my self confidence. One thing was for sure, they did not want me in the Middle East any more. 

Badeaa Baroudi alias Joseph Kennedy Junior allegedly wanted to help me get out of the mess that I 

was allegedly in, so I may not get drafted to the Army, which is a scaring tactic. He made me sign 

a paper stating that I am volunteering to join the PLO-Palestinian Liberation Organization (a 

terrorist organization) headed by Yasser Arafat alias the biological son of my fake brother-in-law 

Seev Aldin Bdeir alias CIA/Mosad/English agent, and I will go to PLO in Jordan to fight with 

them against Israel as a PLO soldier. And with this alleged paper I can get a PLO Identification 

Card which will permit me to leave Syria to Jordan, and there Seev Aldin Bdeir will help me 

further. After a few days I get the PLO-ID and went to Amman, Jordan. All in All I was 7-10 days 

in Damascus, Syria 

6. Arrived in Amman, Jordan, also in December 1969, I stayed at the apartment my fake sister Suhair 

Bdeir and her husband Seev Aldin Bdeir. There they made me suffer for 7-10 days, by not 

knowing what is going to happen in my life, in that every day they told me something else, one 

time I have to go back to Syria, another time I have to go back to Egypt, and other time I should 

stay with them in Amman, Jordan, and another time no I should go to Germany, but in reality they 

wanted to force my mind to want to go back to Germany by creating a lot of scaring tactics. They 

made me through away the PLO-ID, and get me a new Syrian passport allegedly through difficult 

connections and briberies from the Syrian Embassy in Amman, Jordan. Thereafter and after first of 

January 1970 I left Amman, Jordan, and here I have some uncertainty in my memory about going 

directly to Cairo, Egypt or first Beirut, Lebanon and from there to Cairo, Egypt. 

7. I will mention Lebanon, whereby I went there but I can’t recall when exactly, if it is in this time 

before Cairo or in the summer of 1968/1969. My fake mother and I arrived in Beirut and stayed in 
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a hotel in downtown on Al-Burg (Tower) square, behind it there was a street full of prostitutes 

houses, from the beginning to the end, approx 100-150 meters long, I just went there once or twice 

walking, and all houses had a huge window like show window where the women sit behind it 

waiting for customers, I did not sleep with any women there, however I believe I was made 

unconscious and raped by many of the women in that street in able to have my child. I also met 

some one of the family Malas alias Quandt family, who had a factory and construction company in 

Beirut. I also met Deep/Diap Barq the alleged brother of Ali Barq. Then I went for a day trip to 

Jubail to visit the family Barq at their drug farm. There I met Zakiyah Barq the sister of Ali Barq,, 

here also I believe I was made unconscious and she slept with me to have my baby. Also I met the 

alleged mother of Ali Barq who was old and who allegedly read my future through the coffee dust 

residue in my coffee cup. She told me three things that all will happen to me in the near future: 1. I 

will be hit by a police man near my hotel, 2. The taxi driver to the Airport will cheat me with my 

money and will take some of my luggage, 3. After arriving in Cairo, Egypt  and in the Airport I 

will meet some one who I dearly love. It all came through, and in the Cairo Airport I met, allegedly 

coincidently, my fake sister Fadia Nagar with her two fake children Esmat and Essam Shawki. All 

this show that the old woman has 100% ESP and either manipulated my future so her alleged 

future prediction come through or it was a combination of ESP and made it up with others as a set 

up. I wanted to go to Tripoli to visit the Azrath family, but I did not make it, not consciously any 

way. 

8. Arriving in Cairo I stayed in our old apartment I think 5-7 days. In which I met Esmat 

Khodori/Chodori alias the fake niece of Edsel Bryant Ford alias CEO and chairman of the Egypt 

Air. She made a big act scene as if she is in mourning about the alleged death of her alleged 

younger brother on 10.10.1969, which is my official birthday and is also the day I left Cairo, Egypt 

for the first time to Germany. She was dressed all in black and her uncle Edsel Bryant Ford 

allegedly kicked her out of the penthouse and she lives now with some poor relatives of hers, and 

that she loves me. But it was all lies and acting, because her brother did not die he went again 

under cover, and she was trying to take my mind of Edsel Bryant Ford in that she portrayed him as 

the evil uncle who kicked her out and therefore he is bad and not worth thinking about and she is 

good because she loves me, which is all brain wash. Also she is a new immigrant and therefore she 

has no official relatives in Cairo, Egypt, but she claimed that she did in order that I think she is 

Egyptian and had other relatives in Cairo, which is a lie. I did not even enter her apartment, and she 

did not invite us in, not consciously any way, I was there with my fake sister Fadia Nagar with a 

taxi, who waited for us for tow minutes and left with the same taxi. Therefore and for all I know, 

she just came to that area a few minutes prior to us and claimed that she live in that building which 

she pointed at with her hand. Then I went back to Germany after a very deceitful, exhausting and 

brain wash trip in approx. one month I went from Germany to Austria, Yugoslavia, Bulgaria, 

Turkey, Syria, Jordan. Lebanon, Egypt and back to Munich, Germany, where I was glad and very 

happy to be back, and had no idea that they were to torture my life again. 

9. Arrived in Munich, Germany again on 15.1.1970 with my fake mother Hayat Baroudi alias twin 

brother to queen Elisabeth II disguised as a woman, we were picked up in the Airport by some 

alleged Syrian Student that I think was from the Malas Family alias Quandt Family, he was a very 

bad influence and in general a bad young man, due to a few bad incidents that he caused. We 

stayed in the same hotel Maria in Schwanthaler street again. My fake mother took me to the 

German version of the Free Masons called Frei Maurer, allegedly that they will help me or us 

because my alleged father was Free Mason. They made a big act on us or on me, and they 

suggested that I should apply for political asylum, because this is the only way I can stay in 

Germany, which my fake mother did apply for me, and I was questioned by the Immigration 

Authorities and told them honestly, what happen and what I knew, and how I left Syria, and the 

fake PLO ID that I received of my uncle Badeaa Baroudi. The Free Mason gave us some money 

and get me a job in one of their members companies called Schalt Bau, where I was forced to leave 

due to I was forced to live on the street, and my guess I was forced to live on the street by all my 

persecutors, among others because of a small terror incident in an alleged Arabic restaurant I at, 
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where the Police came with more that twenty policemen to allegedly check the ID’s of the alleged 

Arabs, and suddenly a Lebanese man that was present in the restaurant start shooting his gun all 

over the place, I hid under the table, and I believe he escaped, but every one was taken to the police 

station for several hours. Today I think it is very possible that that Lebanese man was supposed to 

kill me, or scare me, and some how the police found out about it, probably with ESP an d came just 

on time or they just acted to scare me of Arabs so I may stay away of them and to and to reinforce 

the idea that those people are not English/Americans but rather Arabs, which is a lie. There after I 

was letterly sleeping on the streets, where absolute every thing I owned was stolen from , specially 

things that reminded me with my past and Afaf Shawki and his brother Elwee Shawki who 

hijacked two planes and bombed them in 1966 and 1967 and went under cover since then, and I 

had photographs and other things of Afaf Shawki. Also all alleged Arabs in the area persecuted me 

and claimed things that was not true such as report me to the police as if I stole their properties and 

many other things, which all was in reality performed by the English and Americans as a big part 

of my brain wash to hate and forget Arabs and not think about them, because they are not Arabs, 

but rather a crime organization created by my American and English family to do what ever they 

want and blame it on these countries that they newly created, such as Israel, Syria, Jordan, 

Lebanon, and Palestinians, the alleged Arabs, that are in reality all new immigrants from Europe, 

USA and Latin America period. Then some alleged Lebanese man with the name Miguel took me 

to McGraw Casern, to sleep, because I was sleeping on the street, where they arrested me in the 

University of Maryland sleeping on the floor, and gave me to the German police, and after a few 

days the police released me on the street again, even I was officially political asylum refugee, and I 

was made to go back to McGraw Casern to sleep in the university of Maryland, because I did not 

know where else to go, but it was all brain wash and ESP so it looks like that I went there 

voluntarily and the Germans are bad people to allow this to happen to me, and may be they are, but 

definitely and by far they are not as bad as my stupid English and American family. I was officially 

17 years old at that time, but biologically 20 years old. Who ever is looking for me, because I was 

100% kidnapped and through away in 1959, will not recognize me, because first he/she be looking 

for a twenty years old or may even older, and second different face than me, because they altered 

my look in 1959 in Damascus, by Dr. Lawrence S. Kubi who was officially working for the 

Rockefeller Medical Research Center. 

10. In McGraw casern they brained washed me, destroyed my self confidence, my I, and I forgot every 

thing. They also forced many women up on me, whereby some of those women were men in 

disguise as women and I did not even notice. At the end and after they destroyed my will in 

McGraw casern, they set on me Leo Sayer disguised as Anita Disbray and also Anita Disbray. 

Later I was forced, and that is right my entire life was forced up on me and every thing in it even 

today, any way, I was forced to live with Anita Disbray in an apartment in a small town approx 3 

km from McGraw Casern called Fasanen Park, and during which I worked for the car manufacturer 

MBW as a factory labor, where I was 100% persecuted by Herbert Quandt with ESP. Directly after 

the Terrorist attack on the Munich Olympics in 1972, I was separated from Anita Disbray and 

letterly put on the street again. In short some one, my guess, BND the German version of CIA, 

Bundes Kriminal Amt the German version of FBI or some other police agency, was trying to prove 

that my family did the terrorist attack on the Munich Olympics 1972, in that they apparently 

wanted to get me to remember the fake PLO-Palestinian Liberation Organization Identification 

Card and where I get it from, which I mentioned in my asylum application, namely from my fake 

uncle Badeaa Baroudi alias Joseph P. Kennedy Junior, Anita Disbray, Herbert Quandt at BMW as 

well as Billy Graham with his son or nephew the Mormon who I was forced to live with in the 

student home, were allegedly helping the German Police getting me to understand my past. But 

how can they help them, if Anita Disbray with her alleged sister married to an IRA leader who is 

financed, trained and supplied with weapons by Bdeir, Malas, Abokurah and the rest of my fake 

family in Jordan and Syria, and Billy Graham is brother to George H. W. Bush, and George H. W. 

Bush hidden children are raised by among others Bdeir family in Jordan and in particular by Seev 

Aldin Bdeir the biological father of Yasser Arafat the head of the PLO and Herbert Quandt alias 
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Abo Maieen Malas and his wife Johanna Quandt alias Raghdah Malas are not only neighbors to 

Seev Aldin Bdeir, but also his family and business partners in many businesses, among others in 

constructions in over 22 countries and in drugs, but also business partner to Mohamad Ali Bdeir 

alias Adolf Hitler, who planned and performed the Munich terrorist attack on the Olympics 1972 in 

first of all, for many reasons, the main reason which is also sufficient is to show as if Syria, Jordan, 

Lebanon, Palestine and therewith PLO are controlled by so called Arabs, which is a lie, Arabs are a 

new invention of the last 60-100 years ago, and in reality they are 100% controlled by English and 

Americans as mentioned and explained within this letter. Back to they put me on the street after the 

separation of Anita Disbray alias Cathleen Kennedy alias an IRA terrorist. I was forced to be in a 

student home and to live with the American named Russell who 100% had ESP and controlled me. 

But also in that student home the German Police can put any police man who pretend to be student, 

but he would have no chance of getting any thing out of me, because the American room mate who 

is in reality the son of Billy Graham (who was present in Munich at that time) or his nephew of his 

brothers George H. W. Bush and Charlton Heston. Also I was forced with ESP to commit fake 

suicide so I may get to the hospital and away of Russell where the German Police or /and some 

Jewish groups planned to set me up with a nurse, which they did. And some how I liked her, she 

was approx. my age and spend some times with me opening my horizon, she even took me to her 

alleged parents out side Munich, also far a way of Anita Disbray, Billy Graham, Russell and CIA, 

in some town I forgot what is called. We were together 7-10 days, but they, Billy Graham, Anita 

Disbray and Russell forced me to cry allegedly because I miss Anita and can’t live with out her, so 

she left. And that was 100% so the German police cant open my horizon and help me understand 

what is going on, but today I know. In short I was forced to get back to Anita Disbray and marry 

her, or she married me, and as a wife with ESP who allegedly would defend her husband against 

others with ESP, but in reality to keep me as a slave and preventing me of remembering and 

understanding my past, but also to isolate me and not allow any woman or from the police, or any 

one come near me, and she had a lot of help such as CIA, spies in Germany such as Helmut Kohl, 

Helmut Schmidt, Willy Brandt, Franz Joseph Strauss, Leo Sayer, Russell the son of Billy Graham 

and Billy Graham who is 100% a criminal. Some one allegedly tried to prevent this marriage 

through the judge, but it failed, because I did not know any thing about ESP and therewith I was 

helpless against ESP and all those cruel people. After the marriage we moved to a small town 

called Lohhof 

11. Since I was 100%under ESP control of Anita Disbray and all her allies mentioned with in, and 

therewith it was not coincident that we moved to Lohhof but they decided that we move to Lohhof, 

and by saying they I mean the Americans and English. Lohhof is 20 km north of Munich opposite 

side of McGraw casern which is south of Munich and therewith the Germans would think it is 

approx 40-50 km of the Americans and therewith they are all Germans, but it was a deceive of the 

Americans and English, because Lohhof is over 80% may even 100% is populated by Americans 

and English who pretend to be Germans who was persecuted in ex-Soviet Union, Czechoslovakia, 

Rumania and others and allegedly came back home, but in reality they all were English and 

Americans and the prove for that is after I became Christian in 1976, which it was planned from 

before by Billy Graham and CIA, and later performed by George H. W. Bush who was head of 

CIA 1975/1976, in other words I was tricked by Americans and English to become Christian so my 

fake family the alleged Moslems in the Middle East can step in and claim that Christians have 

brained washed me so they may, legally, publicly persecute me and brain wash me so no one else 

come near me again, because they never ceased to try to get me to USA where they are in more 

control. The best prove for that is the alleged church members in my church where I get peptized, 

they were all Americans and English with fake IDs as follow: 

11.1. My Alleged employer from summer 1976 to spring 1978 in the company Hoegl Studio 

Technik in Lohhof was called Mr. Hoegl alias James Robinson Pierce the official but 

fake brother of ex-USA-first-lady (first-man) Barbara Pierce Bush. My believe he was 

there only temporary to confuse my life and pretend to be helping me, but in reality he 

was forcing me with ESP to repeat what ever he tells me, which was not good and 
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showed as if I am mentally unstable. His alleged wife had face similarities with my 

Palestinian neighbor in Cairo, Egypt alias Pauline Robinson Pierce the official but fake 

mother of Barbara Pierce Bush and the hidden sister of Adolf Hitler, but I was not 

allowed to make any relation at that time. Also Mrs. Hoegl had similarities with the 

current pastor in my church Mrs. Karin Kittlaus. I don.t know who owns Hoegl Studio 

Technik, either the official supervisor at that time with the name Koop or Kope or Kubi 

as Lawrence S. Kubi who operated on Fareed Kheir alias George W. Bush and me in 

1959 in Damascus, Syria, but it could also be that this company is a small department at 

some large company such as Siemens or General Electric and they just relocated only 

this department to Lohhof in 1976, because Mr. Hoegl allegedly died in 1978/1979 and 

the company was closed. Mr. Hoegel is James Robinson Pierce and brother to the USA 

actor Patrick Stewart or both are one and the same person in different disguise and 

brother to the Hugh Hefner the founder of the Play Boy, but he also has other biological 

hidden brothers and sisters. 

11.2. My pastor who peptized me with the name Herbert Lange is Scott Pierce the official 

brother to  ex-USA-first-lady (first-man) Barbara Pierce Bush and James Robinson 

Pierce. His wife Margie Lange is the sister of Adelheid Kuczka (my girlfriend in 

Germany 1981-1984) and to the USA actress Barbara Streisand and all three of them 

are the daughters of Charlotte Ford the ex-wife of Stavros Niarchos who was present in 

Damascus, Syria in 1959 during Fareed Kheir alias George W. Bush cosmetic surgery 

and mine as the husband of my fake cousin Farihat Kheir alias the Italian actress Sophia 

Loren. Stavros Niarchos is a hidden brother of Herbert Quandt or it is on e and the same 

person with little disguise such as make up. 

11.3. Klaus Schneider, my paptize witness in 1976. Who or what is his real identity? I don’t 

know. I just know that his wife with the name Karin has a lot of face similarity to Reem 

Bdeir, Seev Aldin Bdeir, Yvonne O’Connor alias Angelica Merkel and Mary-Adelaide 

the grand duchess of Belgium who allegedly died in 1924, which all of them have two 

things in common, beside the face similarities, first they all have a touch of Chinese in 

their gene, second they all are in my life. Klaus Schneider has a lot of face similarities 

to Kaiser Wilhelm and therewith to Joseph P. Kennedy Junior alias Badeaa Baroudi my 

fake uncle in Damascus Syria and one of the hidden heads of PLO, but also he has face 

similarities with Minister President Stoiber the governor of Bavaria, and Internal  

Minister (which equals Department of Justice) of Bavaria Beckstein, who is very for 

strong police control. And at the most he has face and physical body stature to Rabeaa 

Baroudi alias the official cousin of Badeaa Baroudi alias Joseph P. Kennedy Junior in 

Damascus, Syria. I met Rabeaa Baroudi once or twice in 1959 and possibly also in 

1966. He is a very despiteful person, who allegedly cheated Badeaa Baroudi in end 

1960s and 1970s and stole his money of the safe in his business in the export/import of 

food stuff and escaped to Turkey. Which is all lies and deceive. In reality Rabeaa 

Baroudi is one of the major drug lords and went under cover to Turkey, and from there 

most probably to Germany and became Mr. Klaus Schneider in 

Lohhof/Unterschleissheim. There was two different cities next to each other Lohhof and 

Unterschleissheim, and some times in 1970s and 1980s they annexed each other and 

became officially one city called Unterschleissheim, whereby it was a city for the 

American (possibly also English)  Air Force field/airport and where all the American 

Air force and Military staff and their family lived, and therewith Lohhof is fully 

occupied by Americans and some English. And that Air Force Airport was called 

Unterschleissheim Air Field, which later was changed to partially hobby airport field for 

small planes. All this mean that Rabeaa Baroudi came to Unterschleissheim, where he 

was supported by the Americans who were pretending to be Germans in 

Unterschleissheim after being in Turkey for a while where he wiped off his tracks as 

Badeaa Baroudi and member of most probably the American Military intelligence unit, 
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who provided him with new identifications as the German Mr. Klaus Schneider. And 

that connect him to Alia Kose alias Anita Naggar my sister-in-law to my fake brother 

Nashaat Naggar alias Nick Naggar and her sister Leila Kose and her alleged ex-husband 

Nevzat who tried to show as if my name is Turkish and therewith I am Turkish, and the 

other two fake brothers of Alia Kose, who in reality is a man in disguise as a woman 

and all of them are working for the American Military Intelligence. This is who is Klaus 

Schneider my Paptize witness. But also is the same Klaus Schneider who suddenly lived 

very close to my apartment in 146 a Winzerer Street in Munich, Germany after I was 

made homeless and deceived out of my church and the city Unterschleissheim and 

through a Siemens colleague I get this apartment, where I was heavily and evilly 

persecuted by ESP, that I went to psychiatrist voluntarily in Munich who later send me 

to the University of Munich because he allegedly can’t help me any more, whereby I 

allowed students to monitor us from behind one way glass mirror, and in University of 

Munich two professors were busy with me, for approx. 2-3 sessions, but I was 

prevented with ESP to talk freely to them and my guess that they get some kind of 

higher order to stop me of going to the university professors, so they may not find the 

truth, because today I guess that they made me sign a paper agreeing that students 

monitor me enable to allow as many persons as possible with ESP who can be more in 

count than the ones who were persecuting me with ESP. And that is all related to M r. 

Klaus Schneider, because I was living in this apartment while I was going to the two 

professors and the sessions, and they requested from me to write on a daily basis every 

day in the morning what I am feeling, what I am thinking and so on, which I really 

wanted to do, and started doing it, but I was prevented with ESP, I just wrote two times 

about 10 lines each, and then I was forced to stop to go to the sessions. And Mr. Klaus 

Schneider had also a lot to lose if I remember and understand my past. Also next to 

Unterschleissheim there was a town called Eching approx. 3 KM far, where the head 

quarter of Avon Cosmetics was, and the head of the employment office was Mr. Klaus 

Fischer (the father of my best friend at that time)alias the son of Sir Alec Guinness but 

also nephew to Adolf Hitler and brother to the father of my friend Sameh in Cairo, 

Egypt 15 years earlier in 1962, whereby they were all drug farmers and transporting the 

drugs through the American Air Force field Unterschleissheim and into Avon 

Cosmetics in Eching where it was packaged and shipped to all over Europe and USA to 

sell the drugs disguised in the little fancy Avon Cosmetics boxes and bottles which most 

of them had secret or very deceiving hidden compartment that can hold several grams of 

drugs and up to one pound based on the size of the box. And I saw these hidden 

compartment, because my fake brother Nashaat Naggar alias Nick Naggar was working 

there in the computer department for more than 3 years and was buying a lot of Avon 

Cosmetic products for his wife (who is a man disguised as a woman) and were selling it 

to others but also buying it for himself because they had products for men. Today and 

based on all the above and more I know that Alia Kose used also give my fake brother 

drugs with oust his knowledge to make him addicted to the drugs and therewith to here, 

and that would explain to me and today, how come his brain was all dead between 1976 

and 1982, hardly left his apartment, was either at work at Avon Cosmetics or at his 

apartment playing chess day and night, at least each time I was visiting him, in reality 

they can tell when I am coming, and he was 100% on drugs and I was not able to tell 

because the were controlling him with ESP as a puppet. All that is related direct and 

indirect to Mr. Klaus Schneider. And Mr. Klaus Schneider is the only one who I was 

allowed to have contact with since 2002, after I was brought back from USA to 

Holland, so I may not interact with my church or town so I may not relate it to the past 

and remember and understand the truth. And this is specially true, because after I get 

paptized in 1976 and he was the witness, I never saw him again, not consciously, until I 

heard that he was my neighbor in Munich in 1981 and tried to visit him, but I was 
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prevented, so I may think he is the good guy, and twenty years later I fall in that old 

trick and trusted him. Because he has face similarities to me, he is just 10-15 cm shorter,  

all the situations above was used as if he is helping and protecting me as if I am his 

hidden son. Also he pretended in 2003 using his ESP to try to tell me that he has ESP, 

but by then I had I had some experience of what or how some persons with ESP use 

their ESP, and stopped trusting my own thoughts, and that was also a trick so I may 

think he tried to tell me, but I would not believe it. Also he showed my in 2005 that he 

can manipulate weather with ESP, but I did not know exactly what to think of it. He 

also, among others, who in August 2003 and in my church, called the police and had me 

delivered to the famous mental hospital called Haar near Munich, because I refused to 

leave my church until they help me against my persecutors, ironic I did not know at that 

time I was persecuted among others by my own church members who are in reality 

American in disguise as German and I am asking them to help me against Americans. It 

is true I thought and I said it many times very loud, while I was in the refugee camp Ter 

Apel, Holland, that the American must have given me some medications to destroy my  

brain cell, and I came to this conclusion because I suddenly realized that I was married 

to Anita Disbray for 7 years and I have very little memory of her almost none, and I was 

not able at that time to comprehend that I was controlled with ESP most of the seven 

years by her and therefore I was not conscious most of the time and therefore I did not 

gather any memory, in other words, she controlled me and she had my memory, and 

therefore I though my brain cells were damaged, and in the Mental hospital Haar, I was 

examined for damaged brain cells, and since I mentioned that in Ter Apel, Holland 

which is almost one thousand kilometers of Unterschleissheim and Mr. Klaus 

Schneider, it looks like that he heard me from so far with ESP, but they also had 

microphones all over around me because today I know for fact and 100% that the 

German police has been persecuting me at least since 1970, where I applied for Political 

Asylum and mentioned the PLO ID provided to me by my uncle Badeaa Baroudi alias 

Joseph Kennedy Junior, whereby PLO attacked the Munich Olympics 1972 in a big 

terror attack and killed many, in other words they had a reason to persecute me since 

then. SO when I mentioned to my son in Ter Apel that Americans used medications to 

destroy my memory cells, Mr. Schneider heard it with ESP, but also any person near the 

area or was monitoring me with ESP, and the police because the Microphones and my 

son, so they put me in the hospital so it may look like that Mr. Klaus Schneider is the  

one caring most and taking me serious, but in reality he is a big deceiver, and the best 

prove for that, is that he is 100% not Christian, because a Christian believes in the 

words of Jesus and 100% does not lie, yet he pretend to be Christian, and another prove 

is that today I know that a person with ESP can sit opposite me and tell me that he has 

ESP and prove it to me in a few minutes and in one hour he can show me many things 

that is done through ESP, yet Mr. Klaus Schneider the witness of my peptizing never 

directly tried to show me that he has ESP in 1976, or in 1980 or in 1986 or in 2002, or 

in 2003 or even now. There with he is a criminal, because he hid the ESP of me in order 

to use it against me or control me with it period. 

11.4. My friend in church in 1976 was Mike Simon alias the son of the very famous Egyptian 

actor Fareed Shawki, who is 100% English royalty, with the also famous Egyptian 

actress Lubna Abd Al-Aziz alias daughter of Atef and Elweeyah Shawki, two escaped 

Nazi hiding within the Shawki family who is the official but hidden family of Fareed 

Shawki. 

11.5. The family Fischer in my church consisting of Mr. Klaus Fischer the son of the very 

famous English actor Sir Alec Guinness who is the son of my grandfather king George 

V and therewith the brother to my father King George VI, and my uncles King Edward 

VIII, Adolf Hitler, my manager at Neckermann warehouse in Lohhof in 1975 and the 

brother to the father of my friend named Sameh in Cairo, Egypt in 1961 and others. His 
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wife Mrs. Fischer is the daughter of Wallis the Duchess of Windsor the wife of my 

uncle King Edward VIII, and their six children are all setup together, the oldest is Beate 

Fischer who I greatly suspect to be a man disguised as a woman, specially that her 

official father Mr. Klaus Fischer is the Employment Director of Avon Cosmetics in 

Germany and in 1980s in Entire Europe based on what they told me, and that Avon 

Cosmetics sell drugs hidden in the fancy looking cosmetic boxes in hidden 

compartment, and therewith is Mr. Klaus Fischer the head of recruitment for drug sales 

persons, and Beate Fischer’s boyfriend named Walter, was also working at Avon 

Cosmetics headquarter in Eching together with my brother Nashaat alias Nick Naggar. 

Delev Fischer the second oldest son, looks very much like King Edward VII my great 

grandfather, and that due to they all sleep with their sisters and mothers and therewith 

their children looks a lot like them and when they raise them by others like in this case 

no one notices. The other children are Roland Fischer, Ralf Fischer, and Petra Fischer 

the youngest I can’t recall her name. Therewith is the entire family set together by the 

English royalties and the Americans hand in hand. And that explain why they helped in 

kidnapping my fake brother Nashaat alias Nick Naggar to USA, officially through Avon 

Cosmetics, specially that my fake brother was raised in Amman, Jordan by Seev Aldin 

Bdeir alias CIA agent and Mohamad Ali Bdeir alias Adolf Hitler in the same household 

with Samir Bdeir and Basmath Bdeir alias the biological children of George H. W. 

Bush, whereby Basmath Bdeir real identity is Pauline Robin Bush who allegedly died in 

1953 on leukemia, which is a lie, and in reality is Pauline Robin Bush a boy in disguise 

as the girl Pauline and now it is a man disguised as the woman Basmath Bdeir, enable to 

be religiously in touch with as many woman as possible in the Middle East in able to 

rape them, pregnant them and steal  the wealth of their fake father. And therefore they 

are holding my fake brother Nick Naggar as a slave in Sacramento California under the 

protection of Governor Arnold Schewarzenegger who in reality is the biological son of 

the famous USA actor Charlton Heston the biological half brother to George H. W. 

Bush and the Mormon Pastor Billy Graham. And they keep him as a slave because he 

lived there for several years and therefore he knows much more than I do, whereby I 

was in Amman, Jordan only 3 months in 1966 and around 6-10 trips between 1979 and 

1986 yet I saw so much, and I was persecuted very viciously and cruelly by those 

people. Nick Naggar knows Abo Maieen Malas, he played with his children, Mohamad 

Noori, Musheel, Muasher, Mufleh, Mehles, and Abd Alghani Abokurah alias brother to 

princess Ann the official daughter of queen Elizabeth II, and  also saw all the drug and 

terrorist activities in Amman, Jordan, but also as a child he played very oft with the 

current king Abdullah of Jordan, he told me that in many ways 

11.6. My friends the family Wiedemann in my church, the husband Guenther Wiedemann I 

suspect him to be the brother, nephew or cousin of Dr. Alaa Ali alias CIA agent, both of 

them are definitely the grandchildren of either king Edward VII or King George V. His 

wife Mrs. Birgit Wiedemann is the sister of a very famous American actress Mimi 

Rogers, who among others made a movie about the Apocalypses of the book of 

Revelations, the last book of the new testament, the book of the unknown John. The 

book which portrays God as a slave maker and a very evil spirit and absolute stupid, and 

is meant to scare and confuse the life out of the people just like Quran and it 100% 

contradict to the partially innocent teaching of Jesus Christ. Who can do such a movie 

about this book but the friend and allies of Pastor Billy Graham and among others, his 

two brothers, George H. W. Bush and the famous American Actor Charlton Heston, 

who made many brain wash movies also about the bible, but he also was the president 

of the ARA-American Rifle Association, which promote weapons to the general public 

and George H. W. Bush and George W. Bush used it to sell mass weapons in Texas, 

Louisiana, California and Florida in USA, whereby Florida is the largest drug entry 

from Cuba, where Ellis Jeb Bush is Governor and promoted very strongly that weapons 
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be sold to the general public, just so the bush slaves who smuggle drugs from Cuba to 

Florida can legally buy Machine Guns and peat the police which is equipped mainly and 

only with little guns or pistols, George H. W. Bush and his entire family are against 

USA and entire humanity. 

11.7. Many others that I did not identify yet, because I am either locked up or I am not 

allowed to go to Lohhof to refresh my memory, and this is absolute American, where 

some one is prohibited to go some where, I am prohibited by law to go to my Church, 

so I can’t refresh my memory. But I remember a few of them such as the Family Joos or 

Joost who worked as an engineer for the company Linde Gase which is a large company 

owned by some off one of the groups mentioned with in, and his wife who is 

kindergarten teacher, just like Najlaa Sulaiman in Cairo, Egypt who was a teacher 

married to a teacher and used to use ESP to brain wash student and enslave them, 

whereby later she was married to some kind of an engineer, but also like Dr. Farzat 

Baroudi in Hamburg, Germany and my English teacher in Cairo, Egypt alias brother to 

Dr. Lapeep, who is one of my hidden uncles and is raising the son of George H. W. 

Bush alias Hani Lapeep. And other families in Lohhof, such as the family Schoen, and 

the family of woman called Yasmen who pretended to remind me of Yasmen in Cairo, 

Egypt the sister of Esmat Khodori/Chodori alias the fake niece of Edsel Bryant Ford 

who owned much in Cairo, Egypt and among others he was the CEO and chairman of 

the board of the Egyptian airline Egypt Air 

11.8. A Greek girl in 1975 who was the Evangelical pastor in the prison Stadelheim, where I 

was locked up many times between 2002 and 2006. This girl who seduced me some 

times in 1975 with the purpose to destroy myself confidence in sexuality so I may stick 

or stay with Anita Disbray alias Cathleen Kennedy after cosmetic surgery or her 

daughter, because secretly I liked a neighbor of ours in St. Benedikt street in Lohhof, 

who lived in the ground floor, and that lady I get to know while I was working at 

Kuehnwaldt which is belong to Herbert Quandt alias Abo Maieen Malas, she had a 

small car Fiat 500, and it was damaged and I fixed the car for her for free at 

Kuehnwaldt, and the reason I liked her, among others, because she was working in the 

morning and going to school in the evening, which it reminded me of the time where I 

was working at BMW at night and going to school fulltime in day time to learn German 

so I may go to school, but I was prevented by among others, Anita Disbray and Herbert 

Quandt, who acted as if they were against each others but in reality they were helping 

each other to keep me as a slave for Anita Disbray. And at that Kuehnwaldt there was 

two very vicious German Sheppard dogs that guarded the car lot in night time, and they 

scared the life out of me even while they were locked up, and some one shut them dead 

with a gun, and today I know that they were going to use these dogs against me just like 

Al-Jumaiee family did to me in Cairo, Egypt but also Alia Kose alias Anita Naggar did 

to me with their also very vicious dog in Bridgeport Connecticut, USA, my guess some 

police man with ESP noticed that they may use these dogs against me and make it look 

like an accident so he shut them in advance. Also at Kuehnwaldt suddenly they hired an 

alleged Greek man to work with me, which really was a job for half a person, but they 

were pretending to use Greek to remind me of Stavros Niarchos, but how can I 

remember Stavros Niarchos if I did not know that the husband of my alleged cousin 

Farihat Kheir alias Sophia Loren is Stavros Niarchos, I never seen his picture as Stavros 

Niarchos, I just know him as the husband of my cousin and both of them allegedly 

Syrian and live in Syria, and in general I had no idea who are the individuals persons in 

my family until I started seeing their official photographs with their official identities in 

summer 2005 in Berchtesgaden south of Germany the second headquarter of Adolf 

Hitler, where I saw a photo of him with my two sisters Suhair Bdeir and Afrah 

Abokurah dated back to 1944. 



Filling Complain to Police Agencies world wide 30.1.2007 

Michael N. Najar Help! Page 58 of 87 

 

11.9. In a church weekend seminar in summer of 1977, Jaclyn Kennedy alias Jaclyn Onassis 

was present in the seminar and allegedly helping Anita Disbray against my church, 

which it indicates that they acted as if I am the son of Joseph Kennedy junior, and 

therewith they planned at that time already to kidnap me out of Germany and in to the 

USA. I did not identify that woman as Jaclyn Kennedy at that time, and how can I ? I 

was surrounded by people with ESP controlling my thoughts and understanding and 

trying very hard to portray me as if I am mentally unstable, but the only mentally 

unstable in me is the thoughts that came from them and forced upon me with ESP. Then 

and in that year there was many terrorist attacks in or on Germany, that today I relate all 

of them to me or to my life, specially the hi jacked German plane of Lufthansa to 

Mogadishu, Somalia in September/October of 1977, because in the same time or just 

immediately after the hi jack I was separated by force from Anita Disbray and put 

letterly on the street again and was persecuted, just like what happen to me after the 

terrorist attack on Munich Olympics in 1972, but also in 1983 and thereafter, after they 

hi jacked an American plane to Lebanon and kept the passengers allegedly as hostages 

for a long time and forced me to work in the illegal American/English/Syrian project 

Calypso, where they brain washed me and surrounded me with alleged Syrian, who in 

reality were all 100% Americans and English pretending to be Syrians and finally and 

shortly before kidnapping me to USA they bombed a Bar in Berlin where many also 

American soldiers were killed, and it was all over the news that CIA claimed the they 

monitored a conversation between the Syrian Embassy, at that time in Bonn, and some 

one else which based on CIA statements that it all point to that the Syrians 100% 

planned and supported the Attack on the Berlin Bar, and this mean that the Americans 

bombed and killed their own soldiers just to show as if Syria is Arab, because Syria was 

100% created by Americans and English in 1930s and 1940s but also the 250 dead 

American soldiers in 1980s in Lebanon, they were all sacrificed for the so called higher 

purpose, they were all 100% murdered by their own people, the American drug dealers 

who pretended to be not Americans such as Ali  Bark alias son of Joseph P. Kennedy 

senior and Joseph Azrath alias brother to princess Ann and Abd Alghani Abokurah, and 

that is absolute criminal, just like the World Trade Center bombing in 1991 and in 

9.11.2001, my fake family did it. All this is a prove that my fake family in the Middle 

East is using the terrorist attacks that they perform to black mail every one to let go of 

me. And if it is true that I was used to produce many children with out my knowledge, 

between 1975 and 1978 in Lohhof/Unterschleissheim, Germany where my church is 

located, also directly within the church community and in church seminars, and I have a 

lot of indications, incidents and situations in my past that point to that, then this mean 

they made out of my Christian church a Moslem or/and Mormon temple, and the prove 

of that is the irregular and intense visit of Mormons and Jehovah Witnesses in the 

beginning of 1976 around my peptize time, which point to an old trick/brain wash 

method, which is, this is Mormons the people visiting me at home while Pastor Herbert 

Lange was teaching me and explaining to me the New Testament in the Bible, so I may 

think he is not Mormon, he is Evangelical. But who brought me to Lohhof and how I 

get there, 1972 after the terrorist attack on the Munich Olympics I was brough to 

Lohhof very visibly to me to day by Anita Disbray with the help of the American 

Russell of the students home who was the son or nephew of Billy Graham and by Billy 

Graham him self who is brother among others to George H. W. Bush, Charlton Heston 

and me. And who is pastor Herbert Lange he is Scott Pierce the official but fake brother 

of ex-USA-first-lady (first-man) Barbara Pierce Bush, who is in reality a man disguised 

as a woman Barbara, the official wife of my half brother George H. W. Bush who is 

brother to Billy Graham, and Billy Graham is the main Mormon Pastor worldwide in 

competition to the Catholic Pope and until his alleged death a couple of years back. 

Mormon marry many women, and that is the main purpose of the Mormon Temple, to 
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organize many ESP children in a temple just like in Islam they also marry many 

women, the question who was first the Mormon or Islam? Officially Islam, but it is 

100% a lie, and really it does not matter, what matter or more important, is that you 

can’t force others and brain wash them to be like you want them to be, just so you can 

steal their children, so in case the children have ESP to brain wash them and claim they 

are your children, while hiding your own children, most of the persons surrounding me 

in my entire life were 98% children who was raised by strangers with out any care or 

love, just treated as money generated machine and this is from my grandfathers King 

Edward VII, King George V and to my father King George VI and me, but also all their 

hidden children such as George Bush(es), Henry Ford, John D. Rockefeller, John F. 

Kennedy, Gerald Ford, Jimmy Carter, Bill Clinton, Herbert Quandt and all other bosses 

of this international crime organization called my family. And all of them hide their 

children by strangers, raise them by strangers and their children do the same, they all 

became no feeling, no brain money generating machines for a very damaging system or 

almost endless cycle of corruption. What happen to me between 1977 and 1984, point 

100% that I was persecuted by the German police and by some Jewish who were trying 

to prove who is my family, and so far and I even don’t like it or approve any of it, by 

Siemens AG, who appeared more interested in pointing my past to me than my church, 

who was doing the opposite, because my church was full of spies and traitors pretending 

to be Christians as mentioned before and that is why there was a direct terrorist attack 

on Siemens AG in Gruenwaldt, Germany. The Americans and English had me where 

they wanted me in 1984, in that terrorist project called Calypso, where they brain 

washed me and raped the life out of me until today. In 1986 they kidnapped me to USA 

where they have more control and fully destroyed me, I did not exist any more, it is 

them who existed, or what they made out of me, a stupid dumb machine just like they 

are, because they can do only what they know, which is imitate or duplicate their selves. 

12. Here are some of the people surrounding me in Germany 1970-1986, they were around me at 

different times, some of them simultaneously, but not continuously, and many of them repeatedly. 

In 1984 they forced me to the illegal joint project of the American/English/Syrian, where they 

forced upon me Najlaa Mahmoud, who kept me with her ESP as a slave, then all of them 

kidnapped me to USA, where they have more control, and were able 100% to isolate me for more 

than 15 years and up to today. 

 

1970-1972 McGraw casern 

1. More than 9 women within or less than two months, that confused my life, whereby some of them 

were boys or men disguised as girls or women, including Yvonne O’Conner alias the current 

German chancellor Angelica Merkel  

2. Anita Disbray alias either Cathleen Kennedy after cosmetic surgery or her daughter, or both, 

whereby she/they exchanged places with Leo Sayer disguised as Anita Disbray with out me 

noticing 

3. Leo Sayer the famous English singer who disguised as many persons, among others Anita Disbray, 

a Kurdish man who drove us from Germany to Syria in 1969, Dr. Sami Assassa who is terrorist 

and responsible for at least two terror attacks in Germany, and possibly as an Indian short man who 

was friend with Doris Hayes the wife of Sargent Steve Hayes and a friend  to Professor Charles in 

the university of Maryland all in McGraw casern in 1970, whereby Dr. Sami Assassa persecuted 

me until my kidnapping to USA in 1986. And that is why Leo Sayer escaped to Australia while I 

was in prison in Germany and was trying to remember and understand my past. 

4. Thomas Ray or Ray Thomas CIA agent and allegedly ex-MP Military Police Sargent 

5. Sargent Steve Hayes and his wife Doris Hayes and their alleged son Mark Hayes, who are in 

reality relatives to the Ford family 

6. Family O’Conner the official but hidden family of Seev Aldin Bdeir, one mother, daughter 

Yvonne, son Leonard and another son or daughter around 7 years old that I forgot it is name 
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7. Professor Charles for mathematics in University of Maryland in McGraw casern in Munich, 

Germany 

8.  A sargent family that I forgot their name, where my fake mother Hayat Baroudi allegedly worked 

for him as baby sitter for a few months 

9. My fake mother Hayat Baroudi alias twin brother to queen Elizabeth II disguised a woman 

10. My fake sister Fadia Nagar alias unknown, a man disguised a woman with her/his husband Dr. 

Alaa Ali alias CIA agent 

11. Some short Indian young man that confused my life with his ESP, he was a friend to professor 

Charles allegedly professor for mathematics in university of Maryland in McGraw casern. This 

short Indian is possibly Leo Sayer in another disguise, or to take the mind of Leo Sayer as decoy, 

who was disguised as Anita Disbray 

12. Vincent Sir Vince allegedly from Singapore a son of a Chinese man with Malaysian woman, who 

was allegedly studying psychology in Australia and gave it up and lives in England and came to 

McGraw casern to work 

13. An alleged Lebanese young man with the name Raja who was 100% brain washed and kidnapped 

to USA in 1970. His alleged older brother stayed in Munich, Germany as an American spy. All 

these three the short Indian, the young man from Singapore and Raja (which is Indian name) point 

to that they were pretending that I am also from these area South East Asia or India where King 

Edward VII and King George V went after they faked their own death, to show as if I am the son 

of King George and brother to Adolf Hitler, which is all lies. I am the only biological son of King 

George VI and therewith the only legitimate current king of England. 

14. A German young man called Erik who today I know based on many things he had ESP, and most 

probably he was working for the German police and wanted to make sure that the Americans 

received me, just like the INS policemen did when they brought me from USA to Holland on 

11.2.2001, they wanted a signature that the Dutch received me, as if I am a product of some kind 

15. Sargent Hamory allegedly originally from Palestine, which is a lie because Palestine, Israel, 

Jordan, Lebanon and Syria were created all together about the same time plus/minus 10-15 years, 

before that it was all desert, At his home I met Mohamad Attar 

16. Mohamad Attar alias Abo Al-Kheir alias Military Intelligence and CIA agent, and his nick name 

Abo Al-Kheir was meant to confuse my mind enable to forget the Family Kheir alias set together 

and consist among others of the family Windsor, Bush, Stavros Niarchos, Sophia Loren and others. 

I knew or Mr. Attar followed/persecuted me until 1986 

17. A very short red haired man, allegedly always drunk and allegedly ex-sargent of the US Army, 

who set me up in the American legion Bar several times. His name was Kooky, one time he set me 

up in the American Legion Bar while I was working there as a Bartender and was alone in the bar, 

he came with two men in suites, that I relate today to CIA or FBI agents, or at least that is what 

they wanted me to think, and they pretended to interrogate me and scared the life out of me and 

intimidate me in that they kept on asking me about some terrorist as if I knew any at that time or I 

was myself a terrorist. 

18. American Legion Bar where I was forced to work as bartender 7 days a week every day from 6 

evenings and officially until 11 evening, but oft I was there until 3 O’Clock in the morning, where 

there was a private poker or black jack gambling card game between the Manager of the Bar an old 

man that I forgot his name and his friends, where they always gave me a lot of money to train my 

mind that it is worth it to gamble, also the manager was one of the brain wash methods so my mind 

may get confused and forget Seev Aldin Bdeir because both of them had some similarities. I was 

working in day time in the same building in ground floor in the Mess Hall from 6 in the morning 

and until 6 in the evening and immediately thereafter I go to the American Legion until at least 11 

in night where I also was to take care of the slot machines, and I was officially just about 18 years 

old, and that is absolute criminal 

19. The Mess Hall where the American soldiers eat three meals a day, and I was forced to work there 

from 6 in the morning to 6 in the evening 6 days a week and many times even 7 days in the week 

and immediately thereafter go to the American Legion Bar where I 7 days a week worked from 6 
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evening to 11 in night and oft later. In the Mess Hall I was set up uncountable times very 

negatively an d brain washed. Also my fake brother worked there for a few months, where they 

played us against each others, and specially some alleged English young man who also worked 

there and had all 100% white hair and claimed to be 20 years old but he was much older, and 

pretended to be a good friend to my fake brother in that he destroyed my relation to him, and 

therewith they were trying to show as if the English royalties send some one to take care of my 

fake brother as if he is some important person and just came from the Middle East 

20. Officers Club where I worked two jobs simultaneously, one as kitchen help full time in day time, 

and another job as part time in night time after 2 O’Clock in the morning cleaning the place. There 

I was also very negatively set up and brain washed 

21. Military food stuff warehouse outside the McGraw casern 20 km north of it, on the northern edge 

of Munich in an area called Haselbergel, where the Americans used to have also a casern not far of 

Unterschleissheim American Air Force airport, where I was also set up very negatively by the 

manger who was an afro-American sargent, who also set me up in the American legion bar and 

was also my manager in the Officers Club, where he also fired me unjustifiably within 2 weeks 

period of both places. He was the same sargent who set me up with the alleged short Spanish 

woman and her 10-12 years old daughter and stole my child, and it is the same afro-American who 

had an alleged 7-8 years old son, but in reality it was a full grown up man that was only 3 feet/one 

meter short and is a very famous American actor in TV who always acts as a little boy 

22. Also by McGraw casern or just outside it lived the alleged mother of Doris Hayes thee wife of 

sargent Steve Hayes who pretended to be German and I relate them to the Ford family. But also 

near there also lived the alleged both parents of Margie Lange the official wife of the pastor who 

paptized in 1976 in Lohhof who is Herbert Lange alias Scott Pierce the official but fake brother of 

ex-USA-first-lady (first-man) Barbara Pierce Bush, who is in reality a short man in disguise a the 

woman Barbara 

23. Some English woman who was married to an alleged Italian man, whereby each one of them spoke 

allegedly only one language, his own, and she was a good friend to my ex-wife Anita Disbray alias 

Cathleen Kennedy or her daughter alias Leo Sayer. And both visited us later and until 1977. 

24. Leo Sayer the famous English singer disguised as the woman Anita Disbray, first time I met him 

was on 22.8.1970 in a restaurant called Wienerwald in the American Military housing area of 

McGraw casern called Perlacher forest, and I thought it was a woman, and had sex with me as a 

woman by playing with my genitals in the same night. And that is absolute criminal. He worked 

for CIA or Military Intelligence or both. He was also in USA in the spring of 2000 in Houston, 

Texas and manipulated my thoughts with his ESP in cooperation with among others some old man 

in a restaurant in Galveston (a city by the sea side around 80 km of Houston), where he pretended 

to be Anita Disbray talking to me with ESP and reminding me when and how we met the first time 

on 22.8.1970 and what thoughts I had in my mind at that time, because he placed the thoughts in 

my mind, which is letterly and I quote “She will not come up to my table, but if I go up to her and 

ask her to join me, she might join me or allow me to join her”, which I did go up to her and asked 

her, but it was not Anita Disbray at that time it was Leo Sayer, and I had absolute no idea about 

that until a few weeks a go in end of 2006 

25. Alia Kose. The same week as I get to know Anita Disbray, my fake brother Nashaat alias Nick 

Naggar get to know Alia Kose, who changed her name in the same week to Anita as Anita Disbray 

as a deceive so people think Anita Disbray did that because she had ESP and people will think that 

Alia Kose has no ESP, it is confusion for the others, so no one can know who is who. Later she 

changed her name again after marriage which is now Anita Naggar. Alia Kose does not exist any 

more. Alia Kose was 100% a man in disguise as a woman, just like Leo Sayer and Anita Disbray, 

and the prove for me is the following: We were invited to sargent Hamori’s apartment in the 

Military housing area, which is Hayat Baroudi, Nashaat Naggar and Alia/Anita Kose, Anita 

Disbray and me, whereby today I am not sure who was present at that time, Leo Sayer disguised as 

Anita Disbray or it was really Anita Disbray, but based on what happen between Alia Kose and me 

it must have been Leo Sayer, because Alia Kose, by then she was called Anita Kose, came up to 
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me and grabbed and held my genitals with her hand, at that time I thought she was a bad girl, 

because she did that while she is the girl friend of my brother and she is here with him, so I slapped 

her, then she quickly went to my fake brother and told him I called her a bitch , therewith he was 

angry with me but it also it accumulate in his mind against me, and I could not defend myself 

because I was prevented by ESP. Today I know what really happened at that time. Since Alia Kose 

is allegedly Moslem and shy Turkish girl, she would have never grabbed my genitals, in matter of 

fact no decent person would ever do that. But she is neither decent, nor Turkish nor Moslem nor 

she believe in God, she is a CIA agent, a short man disguised as the woman Alia Kose and later as 

Anita Naggar, and she recognized Anita Disbray as Leo Sayer at least because she is doing the 

same, but also because both of them worked for the CIA or may be Military Intelligence, and she 

was wondering if I am a woman disguised as a man, because I was with Anita Disbray who in 

reality was the man Leo Sayer , therefore she was wondering what I was, and that is why she 

grabbed my genitals to check man to a man. Later after she changed her name to Anita Kose, she 

introduced her alleged sister Leila Kose to us, who seduced me for one purpose only to destroy 

myself confidence in sexuality so I am stick to Anita Disbray. And she did the same to my fake 

brother. And Leila Kose introduced her alleged ex-husband to us who is name was Nevzat for one 

purpose only to force my mind to think that my name Nuzhat is originally from Turkey and is 

Nevzat and therewith I am originally Turkish and not English. Around 1974 or 1976 Anita Kose 

and her alleged sister Leila Kose introduced to us their alleged two newly arrived Turkish brothers, 

who spoke in a very bad and over doing it bad German language to show as if they are coming 

from a Turkish farmer family and have absolute no knowledge to civilization and that is why they 

spoke with the alleged Turkish farmer accent.. One of them was called Ali to take our mind of the 

old name Alia which is now Anita, I forgot the other one’s name. Both of them came as 

reinforcement to protect their product my fake brother Nashaat alias Nick Naggar, mainly from me, 

because I am loyal and kept on trying to have good relation to my brother, that today I know is not 

my biological brother. But also they came to reinforce the idea that Anita Kose is a woman, these 

are the men brothers, these two are women, I had sex with Leila Kose, and therewith I know at that 

time it was a hundred percent a woman. All four of them surrounded my fake brother like a pest or 

guards so no one come close to him, not even me, specially after I became Christian and I believed 

in being always forgiving to my brother no matter what. They took turns in keeping him busy 

playing chess for 3-4 years, he stopped living, he was always at home playing chess with one of 

them oft until the next day, and every weekend starting Friday directly after work and until Sunday 

night almost with out sleep, every holiday, when ever I visited him they were playing chess until 

his brain ceased to work or was dead and they took him in 1982 to USA through Avon Cosmetics, 

and made it look like I get him the job at Avon Cosmetics through the father of my Friend in the 

Church Mr. Klaus Fisher who was Head of the employment office at Avon Cosmetics in Eching, 

next to Lohhof Germany, and I had no idea that they all build a big crime organization hiding 

under CIA and Military Intelligence. Alia/Anita and Leila Kose are not biological sisters, however 

to prove that they are biological sisters, they some how created big whit spots on their skin and 

very visible in the face so it may look it is in the gene, which they did to me in Houston, Texas and 

to Susan Khodor/Chodor so we may look biological immediate relatives, which we are not, 

Susanne Khodor is the Daughter of Elvis Presley with his sister and that is why she is mentally 

retarded just like her grand mother Rosemary  Kennedy. I tried my best to help my brother but I 

had no chance with these four alleged brothers and sisters who had ESP and was protected by CIA, 

today I know that my fake brother is some how lost in Sacramento, California and a slave for Anita 

Naggar and she/he is protected by CIA and by Governor  Arnold Schwarzenegger alias son of 

Charlton Heston and before that in Florida protected by Governor Jeb Bush, and before that in 

Texas protected by Governor George W. Bush, and before that in Connecticut protected by all 

those who have family members in my fake family in the Middle East such as Bush, Kennedy, 

Rockefeller and others, and why all this? Because he was also exchanged, I don’t know for whom, 

I just know that he was allegedly in Amman, Jordan between 1959 and 1966, living with allegedly 

with my fake sister Suhair Bdeir who in reality is a man in disguise as a woman and by her alleged 
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husband Seev Aldin Bdeir alias CIA agent and officially the husband of Mrs. O’Conner in 

McGraw casern and their three children Yvonne, Leonard and another. And in Amman another 

three children, Samir Bdeir alias son of George H. W. Bush, Basmath Bdeir Alias Pauline Robin 

Bush alias a man disguised a woman alias son of George H. W. Bush, and Reem Bdeir alias a man 

disguised as a woman alias son or grand son of Mary-Adelaide the grand Duchess of Belgium who 

allegedly died 1924. And Seev Aldin Bdeir pretend to be the brother of Mohamad Ali Bdeir alias 

Adolf Hitler 

26. in 1972 and immediately after the terrorist attack on Munich Olympics in 1972 by alleged 

Palestinians , which is 100% a lie, I was separated from Anita Disbray by force and placed letterly 

on the street and forced to a student home in Turkin Street in Munich of the University of Munich. 

Apparently and allegedly to remind me with the Islamic Brotherhood of university of Al-Azhar and 

Ain Shams, where I was forced to go there by Basheer Kwader’s son, who also in reality were all 

of my family. Also to remind me of the PLO ID that was given to me by my fake uncle Badeaa 

Baroudi alias Joseph P. Kennedy junior. There I was forced to share room with an American called 

Russell who is 100% the son of Billy Graham (who was present at that time in Munich) or one of 

his brother Charlton Heston or George H. W. Bush. And all of them allegedly tried to get me to 

remember and talk about some thing related to the terrorist attack on the Olympics, where many 

were killed also Israelis. But how can I talk about something I don’t understand or I don’t know, 

and how can they get me to talk about something they, the same people, are trying desperately to 

keep absolute secret. Also BMW helped through Herbert Quandt alias Abo Maieen Malas suppress 

me and persecute me during the same period. Thereafter apparently they allegedly gave up and 

forced me again to be with and marry Anita Disbray and we moved to Lohhof/Unterschleissheim, 

Germany, around 20 km from downtown Munich, where again I was surrounded by Americans and 

English who was pretending to be Germans, and it is easy for them to pretend to be Germans with 

real German identifications papers, because Germany was and is under American, English, French 

and Russian control since second world war, who can smuggle as many people as they want and 

just give them real documents with fake data. Lohhof is full of Americans and English and the 

prove for that is the following: 

26.1. I was there and no German or Jewish was allowed to come near me, and this even I 

lived in Lohhof for more than 7 years 

26.2. All the persons around me were English or Americans as I mentioned before, and the 

next point shows that 

26.3. The ones who came extra from America, just like James Robinson Pierce alias Mr. 

Hoegl or Scott Pierce alias Herbert Lange and others, just to show as if these are the 

only Americans in this town that came extra from America 

26.4. Many others persons and families I met in Lohhof , I know today out of experience that 

they spies but I can’t relate them at the moment, such as family Huber, Wachholz, Joos, 

Schoen Kwader, Sing, the family of a girl called Yasmen that was allegedly supposed to 

remind me of the sister of Esmat Khodori/Chodori alias fake niece of Edsel Bryant Ford 

who was Egypt Air CEO and chairman and others 

26.5. Microsoft headquarter for Europe or Germany is in Lohhof, and they would only do that 

if there is sufficient Americans in town that they can trust. 

26.6. Quandt alias Malas the head of BMW car factory  opened a school for BMW there 

where his allies are and he can trust. 

26.7. The daughter of ex-governor Franz Joseph Strauss who was related to the American 

General Strauss in Germany in 1950s and 1960s, whereby Franz Joseph Straus is also 

American pretending to be the only American who is pretending to be German in 

Germany to become the Governor of Bavaria, which he did. His daughter was among 

others Minister of Education in Bavaria and in some higher position in the biggest 

political party in Bavaria called CSU and she was involved in a big scandal about 

bribing people to vote for the party. She gave 7 Millions Euro to a school for blinds in 

Lohhof and next to my church, which all was deceive, it will take too long to explain, 
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but in short to show as if they done something bad in Lohhof because of me, four 

people were dead in 1970s such as Mr. Hoegl alias James Robinson Pierce, but he was 

not dead he went back to America, or Mrs. Fischer, which she also went undercover 

somewhere, and therefore they donated 7 Millions Euro illegally through the 

department or Ministry of Education to the school where the husband of the Minister 

lady allegedly also worked. But is all lies and deceive so I and every one monitoring me 

think that there is no more American spies in Lohhof. What is a spy? Any one who live 

under fake identity has an intention to harm the area or some one in the area, and that is 

a spy. Later the Lady Minister allegedly lost all of her positions and left the town 

Munich and went home to another city, just 20 km west of Munich. And this is also a 

deceive to show as if she is the only or last fake/spy/person 

 

1978 to 1986 other major persons 

 

1. Adnan Shababibi alias either older brother or father to Prince Andrew the official son of queen 

Elizabeth II, and brother to the famous American Actor Ron Silver. He pretended to be Syrian 

living in Frankfurt, Germany married to a German woman and works for the company Olympia 

who among others manufacture typewriters, he was allegedly the director of Marketing for the 

Middle East Africa and Asia. He manipulated my life very, very negatively and forced me, or at 

least was one of many to stay with Najlaa Mahmoud alias Barbara Carrera and daughter or grand 

daughter of Joseph Kennedy senior, Adnan Shababibi set me up in many things and ways, among 

others he showed as if I am a Syrian spy getting money directly from Syria. All it will take too 

long to explain, but in short he was working very close with Dr. Sami Assassa, Leo Sayer, Dr. 

Farzat Baroudi who is also a brother to one of the official sons of queen Elizabeth II which is 

prince Edward. He pretended to have worked for Siemens for six months in 1985/1986, but today I 

don’t believe any more, but I saw him in the office of Siemens marketing manager in Hoffmann 

street, and I used to know the original manager, I think his name was Govert or some thing like 

that, I worked with him for many months. I saw Adnan Shababibi only once in Mr. Govert’s office, 

how he managed to be there, I don’t know, but it is possible, I saw many in my life who pretended 

to live somewhere or own something, or be someone specific, but it was all lies and deceive 

2. Khalid Mian who pretended to be from India and strict Moslem, and was married to a German 

woman and allegedly had a child of her. He was working with me at Siemens and was allegedly 

good friend to Mrs. Renee Zielske, Mrs. Roth alias Mrs. Rossek and with Mr. Rossek. While we 

were working for the project Port’s Authority of Saudia Arabia, Khalid Mian set me up many 

times, also in the illegal American/English/Syrian project Calypso in 1984, where I saw him and 

heard of him last. But he also showed me how the Saudi Arabian government filter books, 

specially Islamic books at the airport and through them away, so they may enforce the newly 

developed and printed Quran by Clett verlag/publisher, which Dr. Peter M. Lembke showed me in 

1980 that the Saudi Arabian government print a new Quran in Germany. This Quran is absolutely 

new content which they manufactured, they are Americans, English and some rich Indians, and 

they did it in Germany so in case it comes out, people will think the Nazi Germans did it. This is 

one of the specialties of my fake and real family, which is to implicate others for their own bad 

doings. All in all I did not like Khalid Mian because he confused my mind with his ESP. ESP is not 

for confusing other peoples mind, but rather is the best way of direct communication between 

human and other creatures, better than language, Telephone, Internet or even teleconferencing and 

many other communication and media forms. Period. 

3. Mrs. Renee Zielske was the secretary either of my department manager Dr. Peter M. Lembke or 

the department general secretary and assistant while I was working at Siemens 1978 and there 

after. The department had at peak time over one hundred employees designing and developing 

software and hardware for the all new created 14 ports of the Port’s Authority of Saudi Arabia, 

which was also just newly created at that time. Many of the employees were temporary 

consultants, whereby some of them claimed to me that they were living in India and loved it there 
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due to the all cheap drugs. Today I know they told me that to get my attention to my grandfather 

and great grandfather King George V and King Edward VII, who after faking their own death in 

1936 and 1910, respectively, went to India, Sri Lanka (Ceylon) , Singapore, Hong Kong, Syria, 

Egypt and many other countries, where they build all new things for their own names and named 

after them, such as allegedly charity organizations, schools, universities which all teach students 

fake history, I know because I had to learn it 10 years in Cairo, Egypt and thereafter, but they were 

also very big in drug business and producing uncountable amount of children and stealing children. 

But how can I understand that they told me that to get my attention to my past, when first my 

memory was completely wiped off in 1959, second I did not know who is my biological father 

until December 2006. But again how can they know that my memory was wiped off in 1959, 

where I was 10 years old and was told that I am 7 years old, so who ever is looking for me would 

be looking for a 10 years old and not a 7 years old, and that is why among others they falsify the 

birthdates of the stolen children. Back to Renee Zielske, she was a good friend of Mrs. And Mr. 

(Roth/)Rossek and Khalid Mian. Until today I am not sure if Renee Zielske had ESP or not, I 

would say 95% she did have ESP and 5% she was manipulated by some one with ESP that she 

may look as if she had ESP. She told me that she is originally is form Elsass, which I saw no 

relation to me at that time. But today I remember that the president of the German Employers 

Association (President Der Arbeitsgeber Verband) Named Schleier was kidnapped in summer 

1977 by RAF=Red Army Fraction or Baader Mainhof Bande, whereby Baader if you write it in 

Arabic it can become only Bdeir, and Mr. Schleier was found dead one month later in a basement 

in a house in Elsass. Explanation: 

3.1. Elsass is a small state in France directly on the German border, that originally I believe 

was German. And that to implicate the French 

3.2. Both RAF and Baader Mainhof Bande were big terrorist organizations in Germany in 

1970s, and both of them were trained in Syria, Jordan and Yemen, where Americans 

and English were and are 100% in control, because they created these countries between 

1920s and 1940s before that it was desert. And they created them to perform such 

activities and blame it on the alleged Arabs and Syrians, where by Arabs are also 

invention of the last 80-100 years by the same people. 

3.3. Schleier was murdered some times in summer 1977, in the same time I was persecuted 

by some German police agency by using among other the fake family of John Mueller, 

which I mentioned before, who was their agent and pretended to be my friend just to get 

close to my fake family, which he did get close and personal to my fake sister Fadia 

Nagar and her husband Dr. Alaa Ali alias CIA agent and their two fake children Esmat 

and Assam Shaki, because we went on a joint trip John Mueller, his children, Esmat and 

Essam Shawki and Anita Disbray who did not like John Mueller because she had ESP 

and was able at least to tell that he has ESP and through her connections were also able 

to know that he was A German agent, but also I went with John Mueller to my fake 

uncle Dr. Farzat Baroudi alias brother to prince Edward in Hamburg, Germany, where 

he would not even let us in his home because John Mueller was with us and Dr. Farzat 

Baroudi is 100% among others a terrorist 

3.3.1. A few months after the murder of Mr. Schleier, my family (officially 

Palestinian did it) hi jacked a German airplane from Lufthansa to 

Mogadishu, Somalia, and the German special antiterrorism Military unit 

name GSG9 went to Mogadishu and freed the hostages and the plane and 

brought them back home. I remember watching it on TV until 3 O’Clock in 

the morning, and was able to go to sleep only once I realized they were 

freed and on their way back home. Same thing as finding Mr. Schleier’s 

body I watched it on TV, but also the terrorist attack on Munich Olympics 

in 1972 I watched it on TV I was living with Anita Disbray at that time in 

Fasanan Park, near the American Military McGraw casern, and I was very 

sad and shameful  because I thought Arabs did it and I thought I was Arab, 
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but today I am not sad and shamed but rather very angry because I know 

that all these terrorist acts I watched on TV, also many others, were planned, 

organized, financed and performed 100% by my fake family in the Middle 

East, in other words English royalties and their American relatives are 

ordering these terror acts period. Immediately after or even during the 

hijacked the above mentioned German plane in end of September or 

beginning of October 1977, I was separated by force from Anita Disbray 

and my life was terrorized as if the German police wanted to get to me and 

American/English spies who were pretending to be German Christians in 

my church prevented that the German police come too close to me, among 

those persons was Mr. Hoegl alias James Robinson Pierce and Pastor 

Herbert Lange alias Scott Pierce both are the official but fake brothers of ex-

USA-first-lady (first-man) Barbara Pierce Bush, the family Fischer who 

consisted of Klaus Fischer alias son of Sir Alec Guinness, his wife Mrs. 

Fischer alias daughter of Wallis the Duchess of Windsor the wife of my 

uncle King Edward VIII and their six fake children who were set together 

by either CIA or Military intelligence and specially Beate Fischer who is 

most probably a man in disguise as a woman, but also Margie Lange the 

official wife of pastor Herbert Lange alias Scott Pierce is the daughter of 

Charlotte Ford of Stavros Niarchos who pretended to be the husband of my 

cousin Farihat Kheir alias Sophia Loren in Damascus, Syria 1959, and 

Margie Lange is also sister to Adelheid Kuczka and the famous American 

actress Barbara Streisand, and all of the above mentioned persons and lived 

disguised as Germans in my church had brothers, sisters, children and 

uncles or fathers and mothers in Syria, Jordan, Lebanon, Palestine, Israel 

and Egypt, but also in Saudi Arabia, Kuwait, Abo Dhabi, Bahrain, Oman, 

Yemen and so on. 

3.3.2. Every thing in my past and my experience point to that, that Mr. Schleier 

was one of the hidden persons persecuting me to get my attention to my past 

and to who is my fake and real family in reality are, and that is why he was 

kidnapped and murdered, PERIOD. 

3.3.3. That I started to work for Siemens AG some times in April 1978, which is 7 

months after the plane hijack and 9 months after the kidnapping and murder 

of Mr. Schleier and thousands other things, point to that Siemens and the 

German Police were working together to get to me, and this is specially true 

since in Lohhof/Unterschleissheim and in my church nothing came out, 

therefore they tricked me and forced me to go to Siemens and out of my 

church and the city Lohhof where it was full of American and English spies 

and Military Intelligence agents and in to a new German controlled 

environment called Siemens Rank Xerox for one month as a test and then 

for 3 and half years in Neu Perlach, whereby many of the employees were 

German agents or even double agent who pretend to work for the Germans 

but in reality they were working for the Americans and English, and all this 

with out me noticing, because I was brain washed and when some one tell 

me he is this or that, or do this or do that I used to believe them. Apparently 

Siemens and the German police where able to tell in that first test month 

employment at Rank Xerox that I have absolute no knowledge of what is 

going around me, and apparently they decided to educate me about my own 

past in that they among others send me to many other cities, companies all 

over Europe and the Middle East, where my fake and real family are 100% 

in control and did not like that a bid. 
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3.3.4. Many created incident in Siemens was meant to get my attention to my past 

and my fake and real family, which I mentioned before under Syria and 

Egypt portion of this letter because they are all related and I am not going to 

repeat them again 

3.3.5. Finally there was a terrorist hit directly on Siemens in Gruenwald , which 

100% was planned and performed by Dr. Sami Assassa, to force Siemens to 

let go of me, which they did. And I was brain washed and kidnapped to 

USA , rapped, tortured and lost every thing in my life including my 

children. The reason I know that Dr. Sami Assassa alias some times or may 

be always Leo Sayer, is because he tried to implicate me at that time but I 

never noticed it, I noticed it just in 2001/2002. 

Back to Renee Zielske, and where she claimed to be from Elsass where the dead body 

of Mr. Schleier was found, and most probably she was trying to see with ESP to what I 

relate Elsass. One day she invited some work colleagues for dinner including me, but it 

was a set up because no one came except me. She made me drunk and forced me to stay 

over night, and suddenly I found my self living with her for many months, I can’t even 

recall for how long, because I was controlled by ESP. And this just to see me on day to 

day basis and talk to me and to see to what I relate to what ever subject she talk about or 

place in my thought with ESP, in other words I was in jail and she was my jailer 

checking my memory and thoughts 

4. Mr. Russek, his real identity is unknown to me, except that he was allegedly from the ex-Soviet 

Union, which 100% means that he is American/English, and the prove for that is first Russian spy 

in Germany will not pretend to be from Soviet union, but rather from USA, Middle East or any 

other place where it is not verifiable, second prove 100% his new wife, Mrs. Roth who after 

marriage became Mrs. Rossek,  both of them were over 40 years old in 1979, and he looked very 

much like my alleged friend in my church in Lohhof Mr. Guenther Wiedemann, just with glasses, 

and his wife maiden name is Roth, and the family Roth is married to the Family Deppesh, whereby 

there is many ways to write Deppesh in Latin, but only one way in Arabic, and the family Deppesh 

is in Damascus, Syria and are the official family of sister of Seev Aldin Bdeir alias CIA/Military 

intelligence agent (his family is in McGraw casern which is O’Conner) and his fake brother 

Mohamad Ali Bdeir alias Adolf Hitler, and they only marry with in the family. Therewith was Mr. 

and Mrs. Rossek double agents against me and Siemens, and the prove for that is that their main 

doings to me was destroying my self-confidence, which they largely succeeded. Also after I came 

back to Europe from 15 years slavery in USA, I found Mrs. Klaudia or Claudia Roth to be the head 

of the Green Party in Bavaria, and she has body stature and face similarities to Najlaa Mahmoud, 

Barbara Carrera the daughters or grand daughter of Joseph P. Kennedy Senior and sisters to Ali 

Bark in Jordan and Lebanon, and she also have similarity with queen Beatrix of Holland, and she is 

making a lot of confusion in Bavaria, and one of the facts is that they always pretend to be good, 

and the Green Party is largely  responsible that Germany will stop in producing Atomic Energy 

plants, because it compete with the Americans and English, and therefore, the American and 

English spies such as Dr. Farzat Baroudi and the head of the SPD and Green Party attacking the 

Atomic Energy Plants so Siemens may not produce any plants any more, and one of the proves for 

that is the direct terrorist attack on Siemens Gruenwald, where among others a Physic Scientist 

specialized in Atomic Energy was killed. One thing is for sure, if I was not kidnapped by the 

Americans in 1986 to USA and destroyed my logic and brought my brain to a total stop, many bad 

situations would not have happened, such as the World Trade Center bombing on 9.11.2001 or 

even Klaudia Roth and both George Bushes and others would have never made it so far where they 

made a lot of damage not only for Germany but all over the world to cover their own tracks of 

crimes. 

Those were some of the major persons at Siemens, but there was others who I call traitors to humanity 

and other alleged friends who in reality were all spies surrounding me all the time so no one come near 
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me such as Mergenhagen, who lives very close to Franz Joseph Straus and his daughter city and the 

food Service Kitchen of the Baldwin brothers. 

5. I worked in a so called food service kitchen near the Munich, Germany civilian airport called 

Reem, some times mid 1970s. Which produces cooked food and deliver it as hot ready to eat 

packaged in boxes for small to medium sized companies. We were approx. 6 employees including 

the owner which I forgot the his name, but he was either The famous American Actor Alec 

Baldwin or his hidden brother the famous Dutch Author and film producer Ed Van Kempen. 

Whereby Alec Baldwin and to my knowledge has officially 3 other brothers who are also famous 

American actors, which are Stephen, William and Daniel Baldwin, but also he has another hidden 

brother in Houston, Texas named Bil Kime or Kimes, and he used to write his name with one “L” 

as Bil and not Bill. He owned a small computer consulting company named Preferred management 

Systems, which he changed the name later to Preferred Management Services and it was a 

Microsoft Solution Provider and that is how I get to know him, because I was also Microsoft 

Solution Provider until 1996 in Houston, Texas, until Microsoft changed the rules that a company 

must have at least two employees with Microsoft certification in able to be Microsoft Solution 

Provider, and therewith I was automatically prevented to be Microsoft Solution Provider because I 

was alone and had no employees. And through Microsoft I was referred to Preferred Management 

Systems, not forgetting that Microsoft headquarter in Europe or for Germany only is in 

Lohhof/Unterschleissheim, which is full of spies and military intelligence, if not the entire town is 

Americans and ex-military or ex-Air Force staff who was working for the American airfield 

Unterschleissheim before they closed it partially, which I did not know, the town which was 5000 

population in 1972 and today I believe 15-20 Thousand population, and all Unterschleissheim was 

actually against me and therewith also Microsoft, and the prove for that, is that Microsoft 

pretended to be helping me since 1994, where I was forced to go to San Diego, California to a 

Microsoft presentation of FoxPro and Windows 95, which both were in beta version at that time, 

another prove is that now is 2007 and Microsoft pretended to help me or be against me since 1985 

and 1995 and nothing came out of this alleged hidden Microsoft help, Microsoft means Bill gates, 

another prove is that all the business referrals that I get from Microsoft between 1996 and 1999, 

had only one purpose, to squeeze me and make me out of money, Starting by Preferred 

Management System, which is allegedly owned and operated by Bil Kime and his girl friend and 

was allegedly working with a company called Heidelberger Cement, who established a company 

with the name of Constar in Birmingham, Alabama (where I visited them), with the purpose of 

purchasing as many small cement companies as possible in USA, and were using this alleged 

project to juggle my memory and reminding me with Mohamad Ali Bdeir and his sons, which also 

owned similar business all over the Middle East in partnership with Bush family and Abo Maieen 

Malas alias Herbert Quandt. But it failed, because they did not really want me to remember any 

thing but rather pressure me, and under pressure and fear of survival no one can think, and exactly 

that they did to me, in that they get me among others with ESP, to invent a project called Windows 

95 to help companies adjust their software and hardware to Windows 95 but I needed allegedly a 

lot of money for that, which I borrowed of alleged friends and relatives, who all pretended to want 

to invest with me, and I got some 50.000 US Dollar form them, today, I know that all the ones who 

gave me the money were spies in USA, and Germany,  England, and Jordan and they gave me the 

money so I may think they are good, and once I lose the money with no profit, which they forced 

me to do, then I think it is me who is bad and all the persons who invested with me are good, and 

therewith I would never suspect that they are bad and I will cease to think about them or believe 

any thing bad about them, and that is pure brain wash. After I lost the money I tried to work as 

consultant and make up the money for it, and since I was absolutely isolated, and don’t know any 

one, I used a service of Microsoft called Client referrals, which they referred my clients to me. And 

the first two or three, and even I done more than the best  and very honestly, refused to pay me my 

fees, among them was a school downtown, Houston, Texas in Commerce bank building, and 

Preferred Management Systems, which was owned by Bil Kime and I had to go for him and 

Constar to their allegedly knew purchased companies in Evansville, Indiana, where I paid out of 
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my pocket for flight, car rental, hotel, and never get paid for them or my fees, but also they set me 

up very badly in Evansville, Indiana which I will leave the detail out for now. Bil Kime had love 

for old Corvettes of General Motors just like his brother in Germany who owned the food service 

company had love for old and rare General Motors cars and both look a like. The food Service 

owner and employee were very viscous and cruel, first they were always shouting as if I am a 

soldier in the Military, and that scared the hill out of me, and a scared person can’t think, and used 

do things that I did not approve off, such as pick up food of the filthy floor and put it in the 

cooking pot or catch a helpless little bird and twist his neck to death. In short they were treating me 

as a slave and destroying my self confidence just like his brother Bil Kime in Houston, Texas in 

1996. Here I quit my job because he would not give me an hour or two of free time to pick up a 

relative of the airport which was really his partner in crimes, namely my fake brother-in-law Abd 

Alghani Abokurah alias brother to prince Andrew and friend and business partner to many in the 

entertainment and show business as mentioned with in this letter. The only difference is that in 

1996 I did not recognize Bil Kime as a one-egg brother to Alec Baldwin and brother to the owner 

of the food service in Germany in mid 1970s or his son of his sister that that is why they look 

identical, even there is probably a difference in age. It also may be it is one and the same person 

with little disguise. Why did I not recognize him in 1996, even I had bad memory with both of 

them, is because my brain by then ceased to work and make any relation due to all the brain wash, 

scare tactic, pressure, and ESP control they put me through my entire life but specially and in 

particular between 1984 and 1986 in Munich, Germany under the illegal American/English/Syrian 

project Calypso and 1986 to 1990 in Bridgeport, Connecticut performed on me by the church in 

Bridgeport that allegedly was Evangelical Lutheran Church of Bridgeport and Najlaa Mahmoud 

alias Barbara Carrera, Dun and Bradstreet, FBI, CIA, Secret Service, NSA, DEA and all those who 

were working with out any brains or feelings for Bush, Kennedy and Rockefeller. 

6. Project Calypso, this is the illegal American, English and Syrian performed in Germany to 

implicate Germans and keep it secret of the American public, it was simultaneous to the illegal 

weapons delivery to Iran which it became as big scandal in the end of 1980s and beginning of 

1990s, which was known as Oliver North scandal, where by ex-president Ronald Reagan and ex-

vice president George H. W. Bush sacrificed Oliver North who was and to my knowledge some 

colonel in the American Navy. They delivered to Syria illegal satellite computer systems to 

allegedly monitor all entries/exits from and to Syria including Airports, Sea Ports and land country 

borders to the neighbor countries, which all was state-of-the-art technology at that time, just like 

the all new created 14 ports in Saudi Arabia which among others was managed by the consulting 

companies McKenzie in England and CAP Gemini in USA with it’s branch CAP Saudi in Saudi 

Arabia. The problem with this project was a several things: 

6.1. There was an embargo on Syria for any electronic technology, embargo means it is 

forbidden by USA and it’s ally to deliver sensitive technologies to certain countries that 

was allegedly against USA and it’s allies, specially the Syria was allegedly an ally with 

the ex-Soviet Union just like Cuba, and were communist 

6.2. There was a terrorist attack and many hostages were taken  including and mainly 

Americans, which were kept in the Middle East among others in Lebanon for many 

years, just to justify the delivery of newest technologies to Syria, Jordan, Lebanon, 

Palestinians and Iran. This mean and since these countries were 100% created, at that 

time, just 30-40 years prior to that b y Americans and English, in other words these 

countries were 100% Americans and English including 99% of their population, this 

mean that the American and English governments or English/European royalties in 

general with their rich American relatives who control USA performed terrorist acts, 

hijacked their own planes and kept their own people the passengers as hostages, some 

even for several years just to justify the delivering newest technologies to those 

countries, which they pretend to be enemies, just like killing the 250 American soldiers 

in Lebanon some times in 1980s to justify that no one can help Lebanon in order to 
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protect their own drug plantations and keep a fake war going that they created in first of 

all as a strategy to keep strangers out and of finding what is in this letter. 

6.3. The American/English government and royalties wanted badly to keep track of the ESP 

family gene and therewith newly borne ESP children in these countries and needed a 

computer system among others for that. And that is what this project was in reality 

about, but officially they claimed to track alleged terrorists in Syria, which is a lie 

because it was to track the ESP gene, beside terrorist never existed in Syria, and enable 

to track terrorist they allegedly needed satellite computer systems, and to make that 

believable they did the following: in the summer of either 1976 or 1977 I was in 

London to visit my fake sister Fadia Nagar/Shawki/Ali, and saw on English TV that an 

English reporter allegedly escaped Syria with a video of a mass crime that the Syrian 

government allegedly performed, which is allegedly they surrounded one or two cities, 

which was I think Homs and Aleppo the headquarter cities for the alleged Islamic 

Brotherhood and killed allegedly 100,000 persons, and the Syrian Ambassador acted as 

if he is denying it but leaving it un believable, and my fake sister was allegedly working 

as secretary for that Ambassador at that time which I forgot his name, and as a result 

there was allegedly several terrorist attacks on several Syrian Embassies in Europe and 

South America and also in London, and that was what I saw and was told. This mean 

these people created worldwide a rumor about allegedly fighting Islamic Brotherhood in 

Syria, which was 100% American and English and either as a result strange people 

revenged or they performed actual terrorist attack on their selves to make it believable, 

and that is absolute criminal, and it is also possible, and since I saw that on TV in my 

fake sister’s house, that it was only on this TV specially for me, which I can’t verify 

anymore today, but I saw it and my fake sister Fadia Nagar/Shawki was involved in that 

and that is also criminal. Ironic, they are terrorist and claiming terrorist attacking them 

so people may think that they are innocent. The system they delivered to Syria to track 

the alleged terrorists was at that time the so called Mini-VAX from the company DEC-

Digital Equipments Corporation, which was the second largest computer company in 

the world at that time, in mid 1990 it was purchased by the computer company Compaq, 

and a couple of years back Compaq was purchased by HP-Hewlet Packard, and 

therefore you can’t track these projects any more, because many of the companies don’t 

exist any more due to the so called Globalization, which is large companies purchasing 

other large companies, which is a trick to wipe off the track of industrial and business 

crimes, in that companies are being purchased by others and therefore they don’t exist 

any more, which it looks normal, but in reality and once its known who owns what, it is 

just pushing one company from one own pocket to the other same person or group own 

pocket 

6.4. They killed, kidnapped and kept innocent people as hostages in the name of national 

security. But who did that? And Why? The Americans and English Governments did 

that, to cover the tracks of the people mentioned with in this letter. And what they do 

Back to the project Calypso. In January or February 1984 I received a phone call of some to me 

unknown company called SCS-Scientific Control Systems and I was told that it was a very large 

computer consulting company which is owned by BP-British Petroleum one of the biggest 

petroleum companies worldwide, with their branch in Munich, Germany located on Leopold Street 

just west of Muenchener Freiheit in the same building as the headquarter of IBM for Munich at 

that time, whereby IBM was persecuting me through my computer standardization work for 

ECMA-European Computer Manufacturer Association since at least 1981 and while I was 

working for and representing Siemens AG by ECMA, among others with employee Mr. Hajjar 

(Stone maker) who was the head of the Middle East either Marketing or Arabic Standardization of 

computer systems at IBM in Paris, France which was IBM headquarter at that time. At SCS I was 

told that they needed my help in some translation work for some Syrian project and I should come 

for an interview, which I did go to the interview, but I did not like or want to do it because I was 
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computer consultant specialized in the design of multilingual computer systems and not translation 

of some document, but I was forced to take the offer. Later it turned out they don’t need me for 

translation but rather to changed the existing DEC computers from English only to English-Arabic, 

which I did, how ever they really did not use my work, it was only keeping me busy, they needed 

English computer only just like In Saudi Arabia, the Arabic part was fake and unusable, and that is 

why Siemens among others hired me, educated me in multilingual systems and used to me (with 

out me noticing until today) to show them that all the Arabic computers they are using is absolute 

fake, it was a cover up, specially all the employees were Americans, English and from all over the 

world, which is a trick, it was always from those countries where Americans and English have at 

least a Military Base and can send people look like Chinese, German, South American and so on, 

from countries such as Thailand, Philippine, Sri Lanka, India, Pakistan, Germany, England, USA 

and South America. Back to my interview, I met the project leader and branch manger named Mr. 

Shillbach, who allegedly was at Siemens prior to this job and have a brother at Siemens as a 

director, and told me that the only condition for me to be accepted to work on this project is to be 

accepted by the Syrian-side  project leader with the name Dr. Labeed Salama/Salame/Salameh. I 

met Dr. Salamah, he said he was colonel at the Syrian Military intelligence, and that the project is 

secret and if I promise not to speak to any Arab and in particular to any Syrian about the project 

then he would accept me, which I promised. But it was all tricks, they just did not want me to 

speak to Germans about it, and to give me the thoughts I don’t speak with any one about it because 

I allegedly promised, but they terrorized my life in that project and I was not able to complain 

about it because I was 100% under ESP control, they controlled my life and thoughts, but 

officially I don’t speak about because it is secret and I promised not to speak about it. It is a trick 

to cover up the tracks of ESP. But I am neither masochistic nor sadistic, yet they caused me a lot 

of physical pain and damage to my life until today and I could not defend myself, because I had no 

idea what ESP is or what evil people can do with it, which is control me, today I know that. Dr. 

Labeed  Salamah is brother or father to the famous American actor Sylvester Stallone (Stalin) and 

father to the current Lebanese Prime Minister Senioara. In this project they surrounded me with 

the alleged (official version) Syrian Military intelligence employees who were in Munich for 

training purposes, many of them with their alleged wives, all in all around 20 persons, but not all 

simultaneously, at one given time I was surrounded by at least 5-8 of them in addition to others 

from out side the project Calypso, which are the following persons: 

6.5. All the of Calypso staff 

6.6. Adnan Shababibi alias father or older brother to prince Andrew the official son of queen 

Elizabeth II, and brother to the American actor Ron Silver 

6.7. Dr. Sami Assassa alias some or all times Leo Sayer with his wife Samah alias sister to 

the wife of Jawdat Baroudi alias Rockefeller/Porsche son 

6.8. Hayat Baroudi alias twin brother (disguised as the woman my fake mother) of queen 

Elizabeth II 

6.9. Dr. Farzat Baroudi alias Son of the famous English actor Louis Jordan and brother or 

father to prince Edward the official son of queen Elizabeth II and brother to the 

following persons: famous American actor Clint Eastwood, famous English actor 

Jeremy Iron and Dr. Wolfgang Huber, at that time a pastor and now chairman of the 

Evangelical churches in Germany 

6.10. Jawdat Baroudi alias son of Rockefeller/Porsche and his wife alias sister to the wife of 

Dr. Sami Assassa 

6.11. My (fake) girlfriend Adelheid Kuczka alias daughter of Charlotte Ford the wife of 

Stavros Niarchos the husband of my fake cousin Farihat Kheir alias Sophia Loren in 

Damascus, Syria, also niece to Edsel Bryant Ford alias CEO and chairman of Egypt air 

in Cairo, Egypt. Adelheid Kuczka is sister to the famous American actress Barbara 

Streisand and sister to Margie Lange the wife of my pastor in my church in 

Lohhof/Unterschleissheim in 1976-1977 with the name Herbert Lange alias Scott Pierce 

the official but fake brother to ex-USA-first-lady (first-man) Barbara Pierce Bush who 
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is a man disguised as a woman and officially is the wife of ex-USA-president George H. 

W. Bush alias son of Elizabeth Bowes-Lyon alias queen Mom a man disguised as a 

woman and the official wife of my father King George VI who allegedly died in 1952 

6.12. Detlev Fischer, my alleged best friend, alias official but fake son to Klaus Fischer who 

is the son of Sir Alec Guinness and brother to many others I mentioned with in but also 

brother to Adolf Hitler and both of them are the brothers of my father king George VI 

who is the son of king George V and all of them are major drug lords. Klaus fisher is 

also brother to my Friend Sameh in Cairo, Egypt in 1962 

6.13. Mike Simon, my alleged best friend, alias son of the famous Egyptian actor Fareed 

Shawki alias English royalty and pretended to be the son of Hamed Shawki the father of 

my brother-in-law Afaf Shawki who with his brother Elwee Shawki as pilots hijacked 

their own Egypt air plane and bombed it in 1967 and 1968. Mike Simon’s mother is the 

famous Egyptian actress Lubna Abd Al-Aziz the daughter of Atef Shawki and 

Elweeyah Shawki (brother and sister) who were escaped Nazis and hiding by the 

Shawki Family. And therewith Both parents of Mike Simon are in Movie business and 

work very closely with Edsel Bryant Ford who owns many film and movie studios and 

companies among other in Egypt. 

6.14. Fadia Nagar, my fake sister, which is a man in disguise as a woman pretending to be the 

biological daughter of Adolf Hitler, and married to Dr. Alaa Ali alias CIA agent and 

half brother, nephew or cousin to my friend Guenther Wiedemann in my church in 

Lohhof/Unterschleissheim and both of them are 100% the grand children of king 

Edward VII, and Guenther Wiedemann is married to Birgit Wiedemann alias sister of 

the famous American Actress Mimi Rogers 

6.15. Mohamad Attar alias CIA/US Military Intelligence pretending to be Syrian living in 

Munich, married to a allegedly German woman who pretended to me to be the cousin or 

niece of ex-Bavaria-Governor Franz Joseph Strauss, who is related to the American 

general Straus in 1950s and 1960s stationed in Germany who set him up in Munich as 

German with fake identity to become governor of Bavaria, but in reality he is one of the 

hidden half brothers to ex-German- Chancellor Helmut Kohl and half brother to George 

H. W. Bush and me. Mohamad Attar who pretended to be spying on Palestinians 

through his alleged Palestinian friend Ramadan where he allegedly get to know 

Adelheid Kuczka my alleged girlfriend that I allegedly was deep in love with her, and 

she allegedly worked as baby sitter at Ramadan, which I discovered a new thing while I 

am writing, which is: she allegedly was supposed to remind me with my fake mother 

who allegedly worked shortly as baby sitter  for an American sargent in McGraw casern 

in 1970, whereby his friend was another American sargent named Hamori and allegedly 

originally from Palestine, which al in all point 100% to a brain wash through the 

method creating the same situation again but changing the detail as confusion for the 

mind as follow: 

6.15.1. Hayat Baroudi is officially my mother and I am her son this mean a man, 

Adelheid Kuczka is my girlfriend and has a daughter, a girl 

6.15.2. Hayat Baroudi worked as baby sitter for American sargent who originally is 

American and has a friend another American named sargent Hamori who is 

officially allegedly originally Palestinian. Adelheid Kuczka worked 

officially allegedly as baby sitter for an alleged true Palestinian named 

Ramadan that has a friend which is allegedly Syrian named Mohamad Attar, 

whereby Ramadan and Mohamad Attar are officially civilians and the other 

two which they were supposed to remind me with are American Military 

staff, and my friend was the American sargent Hamori who was allegedly 

Palestinian and his friend the other American sargent where my fake mother 

allegedly worked is not my friend. Where by Mohammad Attar is my friend 

and his friend is the Palestinian. So it is complex and therewith no one can 
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see through and therewith it is brain wash designed to confuse the mind. 

Beside there is always a much easier way to remind a person of his past by 

telling him/her directly what he/she is doing, but again this will not only 

help me remember quickly but also quickly understand, and that, all of them 

surrounding me wanted to prevent by any means or cost, and therefore all 

this time wasting with all those planned confusions. They are all mentally 

absolutely sick people. 

6.16. Essam Shawki alias son of Jawdat Baroudi who is Rockefeller/Porsche son and pretend 

to be the son of my fake sister Fadia Nagar with her husband Dr. Alaa Ali alias CIA 

agent. But also Essam Shawki who was always surrounded with allegedly rich friends 

who officially from Iran and Saudi Arabia and some were princes of the Middle East, 

and since I know we are all Europeans and Americans, then his evil friends are also 

Europeans and Americans. 

6.17. All of them mentioned above from point 6.5 to point 6.16 plus CIA, plus German 

government under the control at that time of Chancellor Helmut Kohl and Franz Joseph 

Strauss who are Americans/English and 100% not Germans  and my fake church 

pretended that Christians brained washed me, and therefore they forced me to be with 

Najlaa Mahmoud alias Barbara Carrera and other aliases with brain wash and ESP, who 

rapped me for 15 years. They are all criminals. 

6.18. Najlaa Mahmoud, Dr. Sami Assassa alias Leo Sayer and his wife brought two new 

persons as reinforcement which was a man and his alleged wife, the man name was 

Mohamad Sheikho an alleged car dealer who is Syrian and his wife that I forgot her 

name was allegedly Lebanese. Among others to confuse my mind with the names and 

persons, such as Najlaa Mahmoud + Mohamad Sheikho = Sheikh Mahmoud in Cairo 

the father of my alleged friend Mahmoud who was Sheikh (=Priest or Old man or head 

of tribe  mainly Priest in Islam) in university of Al-Azhar where I was brain washed by 

alleged Islamic Brotherhood who wanted to help me escape from my family and Egypt, 

but also Najlaa Mahmoud  claimed that her name also Leila and she was in Syrian TV = 

Najlaa Sulaiman + actress Shams Baroudi in Cairo and Leila of Alexandria. It ia all 

brain wash 

6.19. SCS Staff which was in Munich where I saw around 10 persons, two of which they used 

to be Siemens employees prior to this project which is the system analyst Mr. Shuette 

and the Project leader and branch manager Mr. Schilbach who had allegedly a brother 

as director at Siemens 

6.20. Siemens as subcontractors, represented by a sales person and his boss both with offices 

at Siemens branch next to Rank Xerox building in Bogenhausen in Munich where I 

worked one month, his boss was Mr. Rebhan, the sales person was called Helmut 

Pfefferkorn approx. 190cm married to an alleged short Jewish woman 160 cm. And 

lives at the edge of Gruenwald, he invited me to his home once, which all point to that, 

they were allegedly trying to get my attention to my past, among other to the Terrorist 

attack on Siemens employees in Gruenwald, and to short men disguised as woman, but 

also Nazis and Israel or Jewish, because he told me that his father was allegedly Nazi 

and living in Freiburg, Germany, and he is married to a short Jewish woman that was 

allegedly controlling him, in that she constantly complain that he dinks too much 

alcohol, but in reality she was making him drink excessive alcohol and when she 

complains about it know one will know that she was the one who is controlling him to 

become alcoholic, which is exactly what every one around me was doing to me, I was 

forced during 1984-1986 to drink excessive alcohol, like 1-2 bottles of wine in addition 

to 2-3 biers (= one and half liter) in addition to various other drinks such as Cognac, 

Grappa, Sambuca, Ouzo and others, that all in all equivalent to at least one full bottle of 

whisky on a daily basis, and only after I started to work on this project Calypso, before 

it used to be 1-2 biers 2-3 times a week, and some times a half a bottle of wine with 
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dinner when I go out once or twice a week. So they all forced me to become Christian to 

claim Christian brain washed me, they all forced me to drink excessively to claim 

Christians made me Alcoholic, They forced me to go to many Prostitute houses, to 

claim Christians and Germans did it. 

All in all they forced me to work on this illegal project Calypso for one purpose only: which is to 

have officially more persons around me with ESP that belong to them and therewith, they can be 

more in count around me than University of Munich professors and their students that I asked for 

help 1-2 years earlier beside some, at least the students, were foreigners like the Indonesian student 

party I was invited to as well as the Somali/Ethiopian party I was also invited to, and more than the 

others among other some Jewish who were interested in getting Nazis, Police and Siemens who 

are interested in getting terrorists and criminals in general, excluding the Christians, because my 

church in Lohhof/Unterschleissheim claimed to be Christian and are allegedly helping me, who in 

reality were all filthy spies working for American/English Air Force, navy and Army Intelligence 

and CIA but in reality they were all filthy drug and crime organization, who were using their 

government position to protect the organization the whole way up to the Bush family who each of 

them married to a Nazi and was in second world war in Europe  and in the Middle East, but also 

Kennedy, Rockefeller, Porsche, Ford, Windsor many others, who claim in the name of National 

Security and defending democracy to defend thousands of tons of drug trafficking and sale to have 

more money and buy more shares of large companies such as BMW, Digital Equipment 

Corporation, Compaq, Mercedes. Volkswagen, Siemens, Rover, Volvo, Mazda, Rolls Royce and 

many others, just because they are incapable of designing, developing and building their own 

products, therewith they buy big companies with drug money and terrorism, whereby they 

sacrifice their own people by hijacking them, kidnapping them, keeping them hostages, and killing 

them  and they claim it is the Arabs and Moslems, which they invented in first of all in the last 60-

80 years. In other words, Israel, Syria, Jordan, Lebanon, Palestine, Iraq and Iran are all crime 

organization created in the last 60-80 years with a few military bases that expanded dramatically 

thereafter through forced mass migration among others through first and second world war and 

splitting India in to two countries, two religions, two languages simultaneously to the first and 

second world war, to have mass amount of people fearing wars, escaping, hiding and living in fear 

and they would do any thing to survive, including drugs, selling their own children, women, 

parents. Friends and country, and therefore they become usable useful tools for drugs, 

prostitutions, war which equal mass sale of weapons and black market for all products, and 

through all this mess no one will notice mass kidnapping of ESP children, that are only used to 

enrich certain individuals, such as Bush, Rockefeller, Kennedy, Windsor, Porsche and royalties in 

general that live with fake identities and become presidents, prime ministers, governors, ministers 

in an alleged democratic election, which is a lie. It is 100% manipulated by lies, falsified facts, 

manipulated computers, bribed staff and last but not least by ESP. All in all they brain washed me,  

all of them and forced me 100% with ESP to be in USA against my well and that is kidnapping 

and each one of them pretend that he is helping me and I am the bad one, and that is how they did 

it: 

1. In 1977/1978, Mrs. Fischer alias daughter of Wallis the Duchess of Windsor, who is mother to 

my alleged best friend and wife to the son of Sir Alec Guinness alias brother to Adolf Hitler, 

Charley Chaplin, my father King George VI and others, invited me to her house, actually my 

friend Detlev Fischer invited me, where they live as a family, but they are not, and were 

pretending to help me in bad times after the forced separation with my ex-wife Anita Disbray. 

But they are all friends and a crime organization, who killed my father king George VI. I was 

the only one between them with out ESP, and therewith they thought I am stupid. After I had 

lunch with them, Mrs. Fischer asked me to go for a walk with her, which is most strange, 

considering she is 45-50 years old, married, I am just separated and sad, and she has a husband 

and 6 partially adult children, but I was not allowed to think. I did go for a walk with her, and 

while we were walking, she forced me with ESP to go in to the bushes and have sex with her, 

and that is rape. I would have never done that at that time, because of many reasons, among 
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others I am loyal to my friends, and I was raised this way to be loyal to my family only, and 

her official oldest son was my friend, beside I was Christian, read the bible and believed in it 

by then. She did that twice to me, which led me not to visit them again, and that was exactly 

what they planned, plus they wanted that I leave the city, in that they accumulated bad 

incidents in my life and around me in the church and where I lived between 1977 and 1978, 

which was also ion the church housing. These bad incidents they created made them look like 

good people and me as a bad person. She kept in complaining that she was lonely, so I 

suggested to get active in the church where there was many and variety of activities for all 

ages, and she complained that can’t even go shopping when she wants, how can she go to the 

church with out a car, which was really 10 minutes walk, she does not no how to drive and her 

husband and children are all busy, so I suggested to learn how to drive and I will teach her, but 

after the rape incidents I stopped going there. Allegedly she committed suicide and was in the 

hospital, I visited her once and promised to help her in learning how to drive, but then 

allegedly she killed her self. But in reality and by then she had raised already 4 out of the 6 

children, who all were adults by then, and that is the pattern in these private live-in teachers, 

when the children are adults, then they disappear and mainly they pretend to be dead and go in 

to a new identity. In this case they used her fake suicide the death also as brain wash for me, so 

I be filled with guilt and shame that I did not help her, and therefore she committed suicide, but 

also feel shame that I allegedly had sex with her and with this shame and guilt I will stop going 

there. But they were the only friends I had or ever knew and I was not capable to see through 

their evil planes, so I kept meeting my friends out side the city, but they set me up again. This 

time with Rosi Ott, the girlfriend of my friend Detlev Fischer, and while he allegedly was on a 

business sales tour, she asked me to take her out because she was lonely, which I did, then she 

said she like to see a striptease place because she never seen one before from inside (which 

was 100% a lie and to take my mind of the striptease bar called Curso which was owned by 

Mr. Hoegl alias James Robinson Pierce, but I did not like to go to strip bars, but she had ESP 

and is related to Margie the sister of Hind Azrath the brother of my fake brother-in-law Abd 

Alghani Abokurah and both of them are the hidden brothers of Princess Ann, which I did not 

know). In the striptease bar we had a few drinks, and drove her back to her apartment where 

she used to live with my friend Detlev Fischer. In her apartment it looked like we had sex but 

no intercourse, and it look like I did that voluntarily, but in reality she forced me to because 

they did not want to that I keep my friendship to Detlev Fischer, but it had to look that I was 

the bad one, so I be filled with shame and gilt and think of my friends as good, and therewith I 

will cease to think about them in any negative way, in matter of fact it is then very easy to 

manipulate me with ESP never to believe any thing bad about them. And therewith I will not 

think about his, mother, and who she is, his sister and who she is, and his father and who he is 

and what he does, which is Mr. Klaus Fischer the head of Employment at Avon Cosmetics in 

Eching, Germany, which distribute and sell Middle East drugs hidden in the fancy Avon 

cosmetic boxes with hidden compartments, and these drugs used to come directly to the 

American, Military Air Field Unterschleissheim from the Middle East, where my church is, 

and that they don’t want me to figure out 

2. The wife of Mr. Hoegl (alias James Robinson Pierce the official but fake brother of ex-USA-

first-lady Barbara Pierce Bush). Was one day in a strip and prostitute bar called Curso in 

Unterschleissheim, which was in August/September 1977. I never went there in five years, and 

suddenly and for no apparent reason, specially almost 2 years after I became Christian, and I 

believed in Christianity, and my fake mother Hayat Baroudi was living with us for two months 

to show as if she is against Anita Disbray. In short I had no reason to go to a strip and 

prostitute bar, beside I was working as part time in the church and also as volunteer in the 

church among others helping youth. Yet suddenly and around 10 in the evening I went to the 

strip and prostitutes bar Curso that had many private rooms for sex. There I saw Mrs. Hoegl 

sitting there with a strange man. I did not know what to think of it at that time, and either I 

went there again or in this first time, and while I was sitting there alone some man either came 
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after me or was there at the bar, started to talk to me, and telling me and complaining that he is 

on the run of the French Legion, and they were tracking him to kill hem, because he escaped of 

the French legion, however I had no idea what French Legion is at that time, and he told me it 

was a special French Military unit, and he has no money or place to sleep. As a Christian and 

as human in general I felt sorry for him and took him with me home, which was a church 

house that I get from the church because I was working there part time as messner which 

means helping the pastor in the messe which mean church Sunday Service or any other day. 

That French man was from France or Elsass I can’t exactly recall, and had one small suite case 

with him, two days later I found that he had hardly any thing in it. It was 2 or 3 O’Clock in the 

morning when we get at home, I offered him the Sofa/couch and went to my bed room in the 

second floor with Anita Disbray. Waked her up and told her the situation and went to sleep, I 

was exhausted because I was used to go to bed early around 10 in the evening. I wanted to help 

him the next day finding him a job and a place to stay through my church, but he was gone 

before I woke up, and never came back, however he left his suite case. My fake mother Hayat 

Baroudi was allegedly angry with me because I brought him home, and went to the Pastor and 

gave him the suite case (which is strange because she allegedly spoke only Arabic), the pastor 

came up to me to confront me how can I bring a stranger to my home while I was with two 

helpless women, he could be criminal, but I was angry because my fake mother did that and 

because they opened the case which it was trusted to me and I was confident he will be back, 

any way I was confronted by three, Pastor Herbert Lange alias Scott Pierce the Brother of my 

employer Mr. Hoegl alias James Robinson Pierce, Hayat Baroudi and Anita Disbray, all of 

them had ESP and knew each others since 1950s and I did not know that, I thought we all get 

to know each others only starting 1976, any way I had to chance, Pastor Herbert Lange told me 

that some man was found dead in next town called Oberschleissheim, where there is also a big 

royalty Cassel. Some how I thought it could be that French legion man, but I doubted it and 

some how quickly forgot about it. But today I ask myself why didn’t I go to the police to check 

if it is the same person or not? Also this incident was just after the kidnapping of Mr. Schleier 

who was the president of the German Employers Association, and was found some time 

around August dead in a basement of an old house in Elsass, which is a state in France on the 

German border that I think it was belong to Germany in the old days. Also around that time I 

was told that the hausmeister/maintenance man of the building I used to live in, in St. Benedikt 

Street was found dead in the basement of the building, which was a hint but I saw no relation 

at that time b because I was prevented.  Today I also know that that alleged French legion man 

was a police man in disguise trying to get my attention, simultaneously to two things, number 

one the owner of the Curso bar which is Mr. Hoegl alias James Robinson Pierce, second to the 

kidnapping and murder of Mr. Schleier by RAF-Red Army Fraction, which was a terrorist 

group in 1970s in Germany along with another group called Baader Mainhof Bande, whereby 

there is only one way to write Baader in Arabic, which is Bdeir, and both of them were trained, 

financed and supported in Jordan and Syria, which means American and English Military 

supported them, and ordered them to kidnapped and kill Mr. Schleier, who was a very 

influential man in German Industry, and I have many indication in my past that points to that 

he was one of the parsons desperately trying to get my attention to my family, because he was 

trying to protect Germany of the hidden and official invasion of Americans and English who 

were controlling Germany since the second world war, and claiming bringing democracy to 

Germany after it was Nazi, which in reality was through Adolf Hitler and his brothers alias son 

of King George V, who had uncountable hidden children, and the only visible ones were 

among other my father King George VI and my uncle king Edward VIII, and all of them were 

bringing Millions of people to Germany with fake identities who were pretending to be 

Germans and were forced up on the Germans by Martial law of American, English, French and 

Russian but also later and up to today they continue to force many in to Germany as follow: 

a. Military staff since 1945 
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b. Forced mass migration that was agreed up on between the American President Truman, 

English Prime Minister Churchle, and Russian president Stalin, whereby 7 million 

migrated between 1949 and 1953, who were allegedly Germans in Russian, 

Czechoslovakia and other areas (among them was the family Fischer, who claimed to 

come from schlesien) to Germany and 2 Million persons allegedly died in this process, 

and they were forced by military to migrate to Germany, today I know that many of 

them were uncountable amounts of spies, who live today in Germany with fake identity 

c. Since then and until today, people come from Rumania, south west Russia and pretend 

to be German, but they have fake identities that they learned since 1949. 

d. Mass migration from Turkey to Germany and other parts of Europe, but the majority of 

them 90% are not Turkish born, but Americans, English and Indians born in the 

colonies of England and USA and pretend to be from Turkey, and this is easy, because 

America and England has military bases in Turkey 

e. From the Middle East in particular from Syria, Jordan, Israel, Palestine, and Lebanon 

are 100% Americans and English pretend to be from these countries coming to 

Germany, France, Holland and other European countries 

f. People from Africa also coming to Europe pretend to be Africans, but they are Afro-

Americans and Afro-English coming over the Americans and English colonies 

g. Indians and Pakistanis and from all countries which was controlled by queen Victoria, 

and her children King Edward VII who officially died in 1910, King George who 

officially died in 1936, King George VI who officially died 1952, and up to today 

queen Elizabeth II, but in reality many of those kings did not die, but rather fake their 

death and went on tour of conquering the world just like Joseph P. Kennedy Junior, 

Cathleen Kennedy, Pauline Robin Bush Pauline Robinson Pierce, Edsel Bryant Ford, 

Mr. Hoegl, Mrs. Fischer and many others, who in reality faked their own death in 

organized way, go other countries, took another identity, and jump in to the hidden 

illegal business of drugs, terrorism, fake wars to sell weapons, mass ESP children 

kidnapping and many other crimes that is profitable for each of them in Billions of US-

Dollars, they just need workers, and these Indians, Pakistanis, Kurdish, Iraqis or any 

other group of people who are forced to migrate and are willing to do any thing to 

survive, are 80-90% of them workers for crime bosses. 

What is wrong with all those migrated foreigners?  Normally absolute nothing, I personally 

used to love foreigners, and never really saw them as foreigners, I saw them as people who 

have some thing different and interesting, may be because I was a foreigner my entire life 

and seen a little bid of the world, but today I think there is strongly some things wrong with 

some foreigners, who have one goal, force other to become Moslem, Mormon, Drug, 

dealer, kidnapping of children, industrial espionage and destruction, perform terrorism, 

steal big companies to control the country and people, kill people, and all have fake 

identity so they are not verifiable. And that is wrong, period. Back to Mr. Schleier, him and 

his friends were apparently able to see through these crimes and forced fake migrations, 

and wanted to stop it peacefully, in that they make it publicly but they needed a prove, and 

that is possibly why he was persecuting me with his friends, who are among others, 

Siemens, and police forces, because I am this prove, and thereafter they kidnapped and 

murdered him in Elsass. After the murder of Mr. Schleier which was some time between 

Mai and August 1977, they decided to approach me through a police man who pretended to 

be escaping from the French Legion. They forced me with ESP to go to that strip and 

prostitute house Curso, which is 100% owned by Mr. Hoegl, either directly or through 

another hidden slave of him, and who is Mr. Hoegl alias James Robinson Pierce biological 

brother? Is Hugh Hefner who owns/owned the Playboy club chain all over the world with 

hidden prostitutes, but also another brothers of his is the USA actor Patrick Stewart and ex-

USA-firs-lady (first-man) Barbara Pierce Bush. Hugh Hefner supplies prostitutes to all the 

family business worldwide, which is a profitable business, but there is another hidden 
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business within his business of supplying prostitutes and always surrounded with so called 

beautiful ladies, which is, number one stealing children through the prostitutes, and using 

these children against their father/enemies, but also to train them to become prostitute, 

singer, actor/actress or worker for the crime organization, which it always needs new 

replacements, once each has done his part. And the prove for that is the content of this 

letter from A-Z. So the police in Germany forced me to go to the strip and prostitute bar 

Curso to see crime family Hoegl alias family Pierce/Hefner, but also they were hopping 

that I start to see relation and start to think individually, which was impossible, because I 

was surrounded by all those people. 

3. My friend Detlev Fischer had his own friends circle, one of his friends was a young girl named 

Karin, was 160-165 cm and 120 kg. I was set up on a date with her, because I was allegedly 

sad after the forced separation with my ex-wife Anita Disbray, it must have been in October 

1977, immediately after the hijack of Lufthansa plane to Mogadishu, Somalia, and a couple of 

weeks after the incident of the strip and prostitute house Curso in Unterschleissheim, Germany 

and 1-3 months after the kidnapping and murder of Mr. Schleier the president of the German 

Employers Association. Officially I never had sex with Karin, however evil persons with ESP 

and specially because I am the son of king George VI, can knock me unconscious to have a 

baby of me. I just invited her to after noon Fondue lunch, and another time she invited me to 

go swimming with her in a near by river and this is important, which I did go out with her to 

swim in the nearby river called the Ruder Regatta, which was specially and artificially build 

channel for the Munich 1972 Olympics  for canoe racing. We were sitting on the edge of that 

river, and she suddenly wanted to go to the toilette, and while she was away, a woman approx. 

25-30 years old with a child, approach me and said, what are doing with a little child, you 

should be with a real woman your age, however I was officially 25 years old, and I was youth 

group leader for youth between 14-18 years old in my church and therefore I was oft with 

youth, but also I had many church friends with ages between 25-40 years old such as Herbert 

Lange alias Scott Pierce and his wife Margie Lange alias daughter of Stavros 

Niarchos/Charlotte Ford, Fischer family alias Windsor family (all my persecutors families 

which I did not know), therefore I did not take her seriously when she said what are doing with 

a child hinting to my 18-20 years old date, beside it was a setup among others with ESP. 

Somehow I get to invite her to for dinner to my apartment and she gave me her address to pick 

her up. So it seem that Karin took me to that swim just to get to know this woman allegedly 

coincidently, therefore the rest of that swim trip is irrelevant. In the evening I picked her up to 

my house, which was a church property because I was working in the church and therewith 

they provided me with housing. Before dinner we went into the church garden section called 

meditation garden, she suddenly started to smoke Pipe, and some how I get to say if you can 

smoke a Pipe I can do it too, and I did, after 2-3 puffs/smoke inhalations I get very daisy and 

things started to turn around me and saw every thing double and triple, I could not stand on my 

own feet, some how she helped me to my house, my fake mother Hayat Baroudi alias some 

times queen Elizabeth II, said who is this woman and pretended not to know her, but today I 

know she knew her some how, I just did not figure it out yet, and both of them helped me to 

the bed room in the second floor, where I passed out unconscious before we reached the bed 

room. What happened after that I have no idea. However, and the next day I was angry, 

because of what happen, I did not know that there was drugs and that Pipe, and also because 

we did not come to dinner, so I wanted to go to her and complain, and at her building, she was 

out side and told me she is moving out to another city, and there was a big truck which they 

were filling with furniture, and it turned out that she was living with her boyfriend and that was 

it. Either the same day or a few days later and at the Post office in Unterschleissheim, which 

was at that time a temporary caravan, I saw a poster of wanted Terrorists of either RAF-Red 

Army Fraction or Baader Mainhof Bande or both, with many photos, and that woman who just 

moved out was one of these wanted photos. But some how I either doubt it or I was 

manipulated with ESP not to take it serious. But today, and after remembering all these 
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incidents, and I gone over them again and again in the last 7 years, I asked myself why didn’t I 

go to the police and tell them I saw this lady just now or yesterday and she gave me drugs? In 

short I believe that the Police was trying to work with my church and sand that girl, so I may 

call them or go to them and then possibly be interrogated by them, and then they may have 

official reason to question me or even help me of those who claimed to be my family but in 

reality are a crime organization, but it did not work out, and this is specially true after the 

incident of the French Legion man a couple of days or a couple of weeks earlier, which also 

was not successful. Officially my fake mother prevented that, and that is why she moved to 

live with use in the summer of 1977, and she pretended to be against my wife and my wife 

pretended to be against her, but in reality they were helping each other, and each one take a 

blame for some thing and none is to blame for every thing, and therewith they created big 

confusion for me and the police. So all in all the apparently the police was trying to get my 

attention in 1. Olympic, 2. Drugs, 3. Terrorism, 4. Fake woman who is moving out just like my 

wife did to me in 1972, she was fake and moved out just after the Munich Olympic Terror 

attack in 1972. But also Terrorism attention to the hijacked plane with in the same period of 

time and the kidnapping and Murder of Mr. Schleier. So I was prevented of going to the 

Police, and since the Police has also ESP, and they know that, so possibly only my mother 

prevented me with ESP of going to the police just like she a few days or a couple of weeks 

earlier with the alleged found dead body of unknown, which I suspected to be the French 

legion man who spend overnight in my house because he allegedly was on the run of the 

French Legion, has no money and no place to sleep and after sleeping in my house he 

disappeared lieving his suite case as indication for that he is the unknown dead that was found. 

Therefore they needed my mother to live with me since summer 1977 because of things like 

that, which was planned and my family knew about it and took appropriate majors to not 

endanger  all other spies in my church because they were officially Germans and did not want 

to help in police matter where the police will start suspecting them and their motives, specially 

that my Pastor Herbert Lange is Scott Pierce and my employer Mr. Hoegl at that time was 

acted by James Robinson Pierce, who are a crime organization and own among other the strip 

prostitute house called Curso in Unterschleissheim, whereby women are supplied by there 

hidden brother Hugh Hefner. Since George H. W. Bush set the whole thing up while he was 

the head of the CIA, he was with his agents to be always ahead of the Police and take 

appropriate majors to protect his own crimes and the rest of the family crimes. And therefore 

the police is oft powerless, because of traitors who stopped the police of getting to me at that 

time, and caused many other damages since 1977 and until today, which is among others the 

World Trade Center bombing on 11.9.2001, and again George H. W. Bush and George W. 

Bush, want to allow that the real responsible escape, which is my family as described with in. 

in that they planned Osama Ben Laden and World Trade center to have a reason to invade 

Afghanistan as the only and biggest terrorist in the world, which is a big lie. Even Siemens 

AG, accepted some kind of bribery to let go of me and let the truth die, for example the port 

Authority of Saudi Arabia was a project of Billions of Dollars, and to my knowledge, they 

received a huge portion of in Billions of US-Dollars in 1984-1986, where I was kidnapped to 

USA. 

4. In October 1984 and while I was forced to work in the project Calypso, I kept on having 

thoughts of leaving my girlfriend Adelheid Kuczka alias daughter of Charlotte Ford and 

Stavros Niarchos and sister among others to the US Actress Barbara Streisand and Elena Ann 

Ford and Margie Lange alias wife of Herbert Lange who is in reality Scott Pierce. I get to 

know her through Mohamad Attar alias CIA Agent. I felt in love with her because I had no 

other choice, because I was not allowed to get in touch with other decent people and therefore I 

was not able to tell the difference between a good and a bad woman, and I was not able to see 

through when people were cunning me, because I was brain washed and under ESP control. 

Therefore I would not let go of her, among other because my brain wash is to be loyal, so what 

they brain washed me to be it was working some times against them. But some one or many 
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was trying to make me end the relation by using his ESP, but it was not easy because I loved 

her. And that one was Mike Simon, because I remember just before I end the relation with her, 

and for the first time that I do such a thing and talk to others about my situation and what I 

wanted to do, and the one I told was Mike Simon alias son of Fareed Shawki and Lubna Ab-

Alaziz, the first is English royalty, and the second is a daughter of Atef Shawki a Nazi in 

Heiding by the alleged dead brother-in-law family. So I told Mike Simon, I will end the 

relation with Adelheid Kuczka, but today I know, he told me that with ESP and I just repeated 

it because it was not my thinking. Also present at that conversation was Detlev Fisher, I think 

we were just finished playing Squash. So these are my friends. But later I did not finish my 

relationship because I loved her. However, she was meant to be only for a short period because 

they had other plans, and therefore she ended the relation several times, but I always went back 

to her and asked her to forgive me for some thing I did not cause, I just did not want to lose 

her, may be because I was alone in Munich after being forced to leave the church. So they 

isolated me, away of the church away of Adelheid Kuczka. To make it short, one day I had the 

thought to invite her for a nice dinner as gentlemen do and tell her over wine that I am ending 

the relation this time. And they wanted me to end the relation so I may not go back to her, so 

my mind think I did it because she is bad and I don’t love, but I loved her and I was Christian, 

welling to work with her on any problems that we may have enable to get together. So we went 

out for Dinner to an Arabic Restaurant, which was most strange, because I always gone out 

with her to European and mainly specific Italian restaurant and for the first time I go to Arabic 

restaurant. We stayed in the restaurant until 2 in the morning and I did not end the relation. On 

the way driving her back home and under the tunnel, I had many conflicting thoughts to end or 

not end the relation, and suddenly I told her (which it was not me it must have been either she 

or Mike Simon, Detlev Fischer using their ESP) I am ending the relation, and every thing went 

quickly, she said we stay friends and I said no, then she opened the car door while we are 

driving in the tunnel and wanted to jump out, I quickly reached her door and closed it and 

locked all doors from my side, then she started hitting on me while I was driving in a Tunnel, I 

tried to block with one hand and drive with the other, she wanted get out of the car while in 

tunnel, I insisted to drive her home which was only a couple hundred meters far, I did drive her 

home, she left, and I was shocked and sad I have no idea what hit me. The next day she called 

me at work at the company SCS where I used to work for the illegal American-English-Syrian 

project Calypso, and asked me to lend her 200 Deutsch mark, which she never did before, I 

went as promised and during lunch to a café she told me about, at the café I saw her sitting 

with blue eye and other marks in her face, I was shocked, and she said look what you did, I 

said you asked for it, you deserved it, placed the money on the table and left, very sad and 

possibly I cried. Later she called me again, and said that she spoke to my manager Mr. Kleine 

at SCS and told him every thing about me and that I cheat the company SCS with their Syrian 

client and Calypso project leader the Syrian Colonel Labid Salameh of the Syrian Military 

Intelligence, and that Mr. Kleine will take the appropriate majors against me, and she hanged 

up the phone, I think I tried to call her, but I don’t know what happened. I never cheated the 

company SCS with Mr. Labid Salameh, I went out for dinner several times with him after he 

asked me to among other to help him go around town shopping. Either in the same day or the 

following day, I was fired on the spot and all my research documents of multilingual computer 

systems were confiscated by Mr. Kleine because he claimed it to be his, which it was my the 

collection of my work since 1978 and until they fired me around the week of 17.10.1984 the 

day I ended the relation with Adelheid Kuczka. Also SCS and Mr. Kleine refused to pay my 

fees for services already rendered which was 17,000 Deutsch Mark, because I allegedly don’t 

pay taxes, and he I believe threatened me to report me for that, and there with he scared me, 

because I did not want additional confrontation in my life. It was all brain wash, first they 

control my life so I don’t pay tax and then they say I did not pay tax and threaten me. At my 

home I had a Siemens Computer Monitor which was just developed multi lingual Arabic/Latin 

and I was testing it for my employer or client SCS, I refused to return it until they pay me the 
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17000 DM, and I hid it by my alleged friend called Khalid Mian who I thought I can trust, 

because I get to know at Siemens and was set on me by Siemens or he worked for Americans 

and pretended to be working for Siemens I order to be close to me and question me for some 

American agency such as FBI. But they called the police and the police came to my home 

wanted the monitor, and I told them where it was because I was forced to. Next day my alleged 

friend Khalid Mian called me and complained to me that the police came to him to pick up the 

monitor, and I was a bad friend because I send him the police and he does not want to have any 

think to do with me any more and hang up and I never saw him after that. Before we used to 

met oft some times on daily basis at Siemens in Munich, Germany and Jeddah, Saudi Arabia. 

Before they fired me at SCS Dr. Labid Salameh approach me asked me to help him while he is 

going on business trip to London, UK and gave me his telephone number there, in that he 

suspect that the company SCS is cheating him and he want me to spy on what they doing 

against him, but I did not take him serious, because I always believed they were honest and I 

know I was loyal. I think one day before they fired me I went to the telephone and called Dr. 

Labid Salameh in London, and told him some thing about some arrived equipments, I can’t 

recall, and I hang up, immediately I noticed some guy next to the phone booth who suddenly 

run away as if he was listing to me. And after I hanged up I asked myself what have I done, 

and I did not understand it because I did not want to call him but I was forced with ESP, 

however it was all set up, by the Americans, because Dr. Labid Salameh is an American and 

brother or father to the US actor Sylvester Stallone as well as to the current Lebanese Prime 

Minister Seniora, in other words some one forced me to make that phone call and then gave it 

to SCS as additional allegedly prove against me, but in reality it was an additional confusion 

for me so I may not be able to decide why they fired me, because this phone call or Adelheid 

Kuczka and I am stuck between these two, but in reality they were all working together and it 

took 23 years to figure it out, or after 23 years I suddenly have help so I may think freely, 

which is some of my stolen or hidden children, which is wrong. But also for people watching 

they did not know why they fired me, because allegedly these two incidents or because the 

article in the German Magazine that mentioned this project and the new guests out of Syria 

which allegedly was several high ranked Syrian Military and Police Generals, who I had dinner 

with them one day prior to the article and on the next day they left promptly back to Syria to 

not be interviewed or photographed, and therewith the Americans called the Magazine which 

is belonged to their allies in Hamburg, another drug dealers and terrorists, and therewith they 

took all these three incidents and others that I did not notice to fire me and confuse the life out 

of me and the others. Also, I received twice a court invitation because Adelheid Kuczka had 

reported me to the police that I hit and injured her and had allegedly a medical examination 

report to prove it, but I did not go to the court and ignored it, and that is not me, because I was 

officially foreigner and was always worried to be expelled and loved that country and used to 

respect the law as far as no one forced me with ESP otherwise, beside I was brain washed to 

submit, and law is submit: Then I received an order from the court to pay a fine to the charity 

of 3,500 Deutsch Mark because I hit Adelheid Kuczka and did not appear in court, I ignored it, 

and one day prior to my kidnapping the police came to my apartment and collected the 3,500 

Deutsch Mark. All this is strange, first, when some one report to the police he was hit and 

injured, specially woman, he would be immediately arrested and jailed until court, which can 

take up 6 months in jail. Also if you don’t appear in court they arrest you, you don’t pay court 

fine they arrest you, but they did not arrest me, and therefore this is a prove that the Americans 

wanted to kidnap me to USA and prevented the police to arrest me, and that is probably why 

the police came one day prior to kidnapping to arrest me, but I told them I will get the money 

and I did get it because the Americans and my fake friends in the church they knew all these, 

and made sure I had enough money to pay the fine but not to survive or get free or stay in 

Germany. And all this I know I did not even hit Adelheid Kuczka that night, she either 

inflicted that up on her self or it was make up, however I did slap her in two different incident 

prior to that, and I felt guilty about it all these years, and today I know 100% either she made 
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me hit her, or some one forced me with ESP to separate us, my guess she did that because I 

know she has ESP, and she can always stop me of hitting her with out even touch me, 

therewith she made me hit her these two times, but on 17.10.1984 I did not hit her, at least first 

not consciously, second and from my point of view it is physically and practically impossible 

to have inflicted these injuries up on her while I am driving in a tunnel and holding the steering 

wheel in my left hand, and these injuries I either needed both hands, or I had hit her with my 

right, then stopped the car, go over to the other side open her door hit her, close the door, go 

back to my driver seat and continue driving in the tunnel, were I was afraid that she injure her 

self and that is why I did not let her out of the car, or even afraid in general to stop. So in short 

it is all scam to brain wash me and force me to be with Najlaa Mahmoud that planned to keep 

be as a slave in Munich until she forced me to do and think what she wanted and then 

kidnapped me to USA, where I was 15 years and I did not ceased to think of Adelheid Kuczka 

because I loved her, I loved that woman who helped in brain washing me, torturing my life, 

kidnap me, and keep me slave in USA for 15 years so I may come back with the thought I did 

some thing wrong and I love Adelheid Kuczka and get back with her, and I cease to think. 

Also the German government refused to give me unlimited residence permit due to me 

allegedly hitting Adelheid Kuczka, and therefore and among others I have no legal documents 

and after 17 years in Germany I am not allowed to go back. Finally and after I get back of 15 

years USA captivity, I did not want to see Adelheid Kuczka, at least not in my situation and 

the way I look, whereby that Americans damaged most of my teeth, but some one forced me to 

call her, my guess it was where I was as a guest that time, which is Mrs. Birgit Wiedemann 

alias sister to the American actress Mimi Rogers, and married to a man I suspect to be relative 

of my evil brother-in-law Dr. Alaa Ali. Another trap. 

5. Bashaar Deppesh/Dipish, between 1981 and 1984 some one called me and claimed to be the 

nephew of my brother-in-law Seev Aldin Bdeir alias CIA agent and fake father to the 

biological children of George H. W. Bush in Amman, Jordan, he said he is from Damascus and 

just arrived and would like my help in purchasing some utensils for his store in Damascus 

where he sells every thing needed for sawing. I welcomed him and he stayed at my place. 

Which was a mistake because I had no idea what he was going to do, next trip he brought his 

alleged sister with him, I forgot her name, she was allegedly 19 years old, and she played it in 

a very and too obvious way that I marry her, but I did not want because I had some hopes that 

my ex-wife Anita Disbray come back, they can read my mind, and therefore they sand me 

Adelheid Kuczka. I think he came twice with his sister, but came a lot alone, just to keep me 

busy and disturb my life. In the mean while I know that the family Deppesh are the official 

sister family of Seev Aldin Bdeir and his fake brother Mohamad Ali Bdeir alias Adolf Hitler, 

and the family Deppesh is married to the family Roth in Germany which one of them is 

Klaudia/Claudia Roth the head of the Bavarian Green Party and her boss was Joshka Fischer 

the head of the entire Green Party in Germany which was governing Germany until shortly, 

this   mean they would do any thing to hide the direct relation to Adolf Hitler, which among 

others do what Adolf Hitler family in the Middle East, USA and else where want, and also 

would strongly persecute me, because they can’t give me any thing to shut me up. Each time I 

went to the Middle East they either introduced some girls or forced me with brain wash and 

ESP to think or do what they want, that allegedly I want an Arab girl, the more they do that the 

more I fall in there trap, which is stick to Adelheid Kuczka, and that is what they wanted. And 

then used my relation to Adelheid Kuczka as an excuse to persecute me with the Calypso 

project with the Americans, where they forced me to be with Najlaa Mahmoud. 

6. After the forced separation with Adelheid Kuczka, they forced me to be with Najlaa 

Mahmoud, who is the daughter or grand daughter of Joseph P. Kennedy Senior, and sister to 

among others, the two fake sisters of Abd Alghani Abokurah alias brother to Princess Ann. 

And sister to the Actress Barbara Carerra, and the girlfriend of Adnan Khashogi, Zakiyah Bark 

and Ali Bark, whereby Ali Bark could be her father and both of them look so much a like that 

with little disguise each one of them can become the other. Ali bark is brother to Professor Dr. 
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Fischer or it is the same person in disguise, the owner of the company UDF where I was forced 

to work after getting fired by SCS from the Calypso project, and the general manager of UDF 

named Mr. Ruge is a friend of my fake uncle Dr. Farzat Baroudi and both of them are in 

Hamburg and friends to ex-chancellor Helmut Schmidt where by his economic consultant was 

Professor Dr. Fischer, and Dr. Farzat Baroudi is born in England or USA but not in Syria. I 

was called on the phone by some man called Asok and claimed to be originally from India, and 

that he allegedly heard of me good things among others working in Calypso (that is definitely 

not good thing) and that he wants to meet with me for a job opportunity that he has, and that he 

will meet me at the Munich airport while he is on transit to some where, where I did go and 

met him and get me with tricks to love to work for UDF also I had no money because I did not 

get paid last time, and I started working there. Some time in October 1984. But Dr. Labid 

Salameh followed me to that job. In short they allowed every one to brain wash me and force 

me with ESP by the alleged Syrians because they are allegedly terrorist who had American 

hostages so they had official excuse to sacrifice me. Yes the Syrians are terrorist and they did 

have hostages in Lebanon, but they are Americans and English hijacking and kidnapping their 

own people under a foreigner flag that they created secretly which is Syria, Jordan, Lebanon, 

Palastine and Israel to terrorize the world and claim to be fighting communism, Islam and 

terrorism. It looks like the Germans such as my church, Siemens, English and the Americans 

made a deal to keep me on ice for 2-5 years in USA and then let me back. But my church is 

full of filthy American and English spies who are in drug and strip-prostitute business as 

mentioned with in, and Siemens is always bribable with a few project here or there, they all 

had interest that I never come back to Europe, but it looks like that I have children that were 

adults in 1999 and noticed what I want, which is come back to Germany, and it look like they 

forced my way out of USA and in to Holland since Germany did not want to allow me back. 

But I am in Europe since 11.2.2001 seven months before the World Trade center bombing and 

today is 8.3.2007, which is 23 years later and not 2-5 years captivity, it is 23 years and 

counting not finished yet, and I know much more today that 2001, but I always lose more, 

every day I lose more, at least my age, locked up. Beside no one has the right to put any one on 

ice no matter what the reason is not to save one or Millions, because who want to sacrifice one 

today for millions, then he will sacrifice the millions for the one and both are wrong, in reality 

they sacrificing the world for their personal benefit. Also they planed already in 1984 to kill 

me once I am in USA, and I have (had) hand solid prove for that. Had because some of it, it 

was taken away from me by the police, which is my two alleged family books, they are fake, 

but they are official documents of the Syrian government and my family. Both were given to 

me by my fake mother Hayat Baroudi, one in 1970 as we came to Germany, and the second in 

1982.. The first has the fake personalities of my alleged deceased father and mother, my sisters 

Afrah Najjar alias Afrah Abokurah, Fadia Nagar, my brother Nahaat Naggar and me. What is 

missing is my oldest sister Suhair Bdeir, because in 1970 they already planned that I will not 

see her any more. But Siemens send me to the Middle East and therewith I visited them again. 

The second family book had two sisters missing, which is Suhair Bdeir in Amman, Jordan and 

Fadia Naggar in London and Saudi Arabia. What is there is my brother Nashaat alias Nick 

Naggar who is in USA, and Afrah Najjar who is in USA but have different name spelling than 

me, and nothing about my other relatives, which point out that when my son grow up he will 

be isolated with no relatives except what is in the one book and it is fake, and different 

spelling. This plus the next point is a prove that they planned to kill me in USA. 

7. Apparently some one found out that I will be killed in USA and took preventive measures as 

follow: Najlaa Mahmoud and after I was forced to be with her starting 24.12.1984, she went 

allegedly to Syria in spring 1985to make a high school exam, that she was allegedly prevented 

to do in her childhood due to her forced marriage as a child. Which is all lies that I believed. 

She was away for 2-3 months, today I think they did that to show as if I loved Najlaa 

Mahmoud and therefore I waited all this time, but it is a lie, I was forced by ESP and brain 

wash. Shortly after she came back she was pregnant, then she had a baby allegedly per ceserian 
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on 25.3.1986, in a hospital called Sendlinger Frauen Klinik in Munich, Germany. Today I 

remember she never cared for that child, that I was forced to call Abdulhamid, allegedly like 

my father, later she changed it in 1990 to Anas, she was bugged all the times by Anas, she 

never gave him proper food, clothing, care, play time, or love. Second I found myself in 

November 1987 living with the Pastor Jack Stevens family house because I had no where to 

go. One night the baby was 6 months old and would not stop to cry, and Najlaa Mahmoud did 

nothing to stop him crying, I suddenly held him very violently in my hands and almost killed 

him for two long hours I was holding him more than rough I was squeezing him as if I wanted 

to kill him and I was totally out of control, which never happened to me before in my entire 

life, beside I used to love babies and children in general. I told the baby either you or me, you 

shut up or we will land on the street again, it is all your fault that we are here. Najlaa 

Mahmoud did absolute nothing to stop me, she was like a piece of wall on the bed. I did that 

for two long hours until the baby apparently get  tired and slept. Today and since I know that 

she has ESP, why didn’t she stop me with ESP, or with out ESP, and if she was scared of me, 

next door was the pastors two sons, called Sean Stevens and Greg Stevens and much bigger 

than me, they were 10 feet away. Also she was in Syria prior to pregnancy, and therewith may 

be she was pregnant of some one else or may be she was not pregnant at all, it was a trick and 

they just placed a baby with me to keep me busy with him, because with out him, there would 

have been much more difficult to keep me with her. It all comes to the following: 

a. She never cared for him 

b. The fake Family Books that I was handed by Hayat Baroudi, point 100% that they 

wanted to kill me in USA 

c. She was away for 2-3 months, she said in Syria, for all I know she was Barbara Carerra 

and she was on a movie project, and then she was replaced with another one, such as 

Zakiyah Bark or one of the fake sisters of Abd Alghani Abokurah 

d. She get pregnant of some one else or she was not pregnant  

e. Some one switched the babies in Munich hospital on 25.3.1983 with out she notice 

because she was unconscious due to the alleged ceserian surgery or she was not 

pregnant and they placed a baby there and fake the ceserian so I may not see her not 

delivering, and in this case who is baby is my son 

f. In USA, they told Najlaa Mahmoud it is not her baby, using ESP just before she kills 

me, she gets angry and forced me with ESP to almost kill the baby as a show not for me 

because I was stupid under ESP for the other hundreds or thousands who were 

watching with ESP and/or microphones and cameras and threatening the others to give 

her the baby back that they switched or it is a show and she was pretending with the 

American church, because I totally mistrust that church and all the people in it  

g. But they made a deal to bring allegedly some one else instead, which is 100% a show, 

her alleged other three children Nawar Khodor with his wife, Susanne Khodor and 

husband Mohamad alias Mark Khodor and Rima Khodor with her husband Salem 

Mushref and his evil family in Allen Town, Pennsylvania. But they are possibly not all 

her children, I suspect that Susann Khodor is possibly the daughter of Elvis Presley but 

definitely the grand daughter of Rosemary Kennedy. Rosemary Kennedy is mother of 

Elvis Presley. In any way all these children and their families had one purpose, is to 

help George H. W. Bush in that they pretend they are against him and they are all too 

many for him and he is trying to help me. It is all deceive, every one is deceiving every 

one, and I don´t understand all of it. For all I knew, she was never pregnant, and she 

blew her stomach with ESP or medication, because one thing I know for sure, the first 

time I laid an eye on her I could not stand her, however, she can read my mind, and can 

force it to think some thing else. I can´t even beat one person with out ESP, because I 

don´t like fight. How can I survive between so many evil and mentally sick people with 

ESP. If I don´t like her site from the first time, she knows that because she can read my 

mind, yet she forced me to be with her, and she wanted to kill me, how can she have a 
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child of me? I don´t know, it looks like the only child I was allowed to raise was not 

even my biological child, and not even this I can prove with a simple DNA test, 

because I am locked up. Since the fake illegal American/English/Syrian terrorist project 

called Calypso, it would not surprise me to find out that the Bush family planned and 

ordered the entire hijack/kidnap and hostage situation in entire 1980s just to keep me 

locked up , just like they kidnapped and murdered Mr. Schleier, his own friend, bjust 

because he tried to get close to me. 

8.   

 

 

-2.4- Connecticut and Texas, USA on 10.10.1986 

In Bridgeport, Connecticut they destroyed my logic, made me hate Christians out of disappointment, 

because of the Evangelical Lutheran Church of Bridgeport on Park Avenue helped 100% and was the 

major key in my brain wash and forcing me to stay with Najlaa Mahmoud alias Barbara Carrera and 

other aliases who are the daughters or grand daughters of Joseph P.. Kennedy senior. When they can 

fill my church in Lohhof/Unterschleissheim, Germany with filthy spies and traitors to humanity, how 

bad can their church in Bridgeport, Connecticut be where they have much more control. In 

Connecticut I was lost between fake Christians, black or white, FBI, INS, CIA, Secret Service, DEA, 

Dun and Bradstreet and all their allies. Then they took me to Allentown, Pennsylvania, made sure I 

hate Christians, and made sure I like Mormons/Amish, Jewish, Americans and then forced me to go to 

Houston, Texas after 4 years of continuous scare tactics and brain wash in Bridgeport, Connecticut. 

Arriving December 1990 in Houston, Texas it was 100% not me any more, it was a machine they 

created and operated. 
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Appendix: List of fake families that were set together as a crime organizations. Page 1 of 2 

 

Syria: 

1. Abokurah 

2. Adem 

3. Akaad 

4. Assad 

5. Assassa 

6. Attar 

7. Baroudi 

8. Bdeir 

9. Bdewee 

10. Deppish 

11. Edelbi 

12. Ganan 

13. Laham 

14. Ghisawee 

15. Hajjar 

16. Hayek 

17. Helwani 

18. Jedied 

19. Kabani 

20. Kaisi 

21. Kellani 

22. Khadam 

23. Khaggogi 

24. Khateeb 

25. Khayat 

26. Kheir 

27. Khodor 

28. Kuatly 

29. Mahmoud 

30. Malas 

31. Malki 

32. Najar 

33. Nuri/Noori 

34. Sabagh 

35. Salameh 

36. Sawaf 

37. Shababibi 

38. Tabaa 

39. Takritti 

40. Trabulsi 

41. Umari 

Egypt: 

1. Amer 

2. Abd Al-Naser 

3. Arafat 

4. Sulaiman 

5. Atrash 

6. Aziz 

7. Baroudi 

8. Ismael 

9. Lapeep 

10. Hamamah 

11. Hariri 

12. Jumaiee 

13. Kabani 

14. Khodori/Chodori 

15. Kwader/Queder 

16. Murad 

17. Nafeaa 

18. Sabri 

19. Sadat 

20. Sharef 

21. Shawki 

Jordan: 

1. The family of King of Jordan 

2. Khuri 

3. Abokurah 

4. Alami/Alamo 

5. Arafat 

6. Azrath 

7. Barghooti 

8. Baroudi 

9. Barq/Bark 

10. Bdeir 

11. Edelbi 

12. Ghandor 

13. Gharghor 

14. Kheir 

15. Malas 

16. Mehles 

17. Muasher 

18. Mufleh 

19. Sabagh 

20. Musheel 

21. Nuri/Noori 
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Appendix: List of fake families that were set together as a crime organizations. Page 2 of 2 

 

Lebanon: 

1. Abokurah 

2. Azrath 

3. Baroudi 

4. Barq 

5. Bdeir 

6. Estifan 

7. Hallab/Hallabi 

8. Hariri 

9. Ghandor 

10. Hajjar 

11. Khodor 

12. Mahmoud 

13. Malas 

14. Sheiko 

Tunis 

1. Arafat 

2. Bdeir 

3. Lazar/Azaar 

4. Malas 

5. Saudia Stewardess (Pauline Robinson 

Pierce daughter) 

Israel: 

1. Azrath 

2. Fischer 

Morocco: 

1. Mahmoud 

2. Al-Ghasal 

Turkey: 

1. Baroudi 

2. Bdeir 

3. Kose 

 

Saudi: 

1. The family of the King of Saudi Arabia 

2. Abokurah 

3. Al-Jerasi 

4. Attar 

5. Baroudi 

6. Bdeir 

7. Ben Laden 

8. Ali 

9. Edelbi 

10. Khaggogi 

11. Kheir 

12. Malas 

13. Shawki 

14. Sweeket 

 Bahrain: 
1. Bdeir 

2. Ali 

3. Edelbi 

4. Malas 

5. Nagar 

Kuwait: 
3. Alami 

4. Arafat 

5. Bdeir 

6. Edelbi 

7. Malas 

Abu Dhabi: 
1. Baroudi 

2. Bdeir 

3. Edelbi 

4. Kheir 

5. Malas 

 

 

 

 


